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با اختصاص 1063 میلیارد تو مان درسال 94 به حمل و نقل و ترافیک ؛

سهم حمل و نقل عمومی در سفرهای شهری 
اصفهان افزایش می  یابد
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سخنگوی وزارت کشور
 در نشست خبری تاکید کرد؛

خوانش یک کتاب تاریخی
 از دوره قاجار

بیست و چهار محله اصفاهان 
که هریک به قدر شهریست

ثبت روزجهانی گمرک در تقویم سال آینده؛

استان اصفهان چهارمین استان 
صادراتی کشورشناخته شد

  با انجام تست های غربالگری بارداری گرانی بنزین درسال ۹۴ فعلا منتفی شد
مشخص شد؛ 

افزایش 12درصدی سقط درمانی 
در پزشکی قانونی

همیشه باید حساب کنی که محاسباتت اشتباه از کار 
درآید. چند نفر می نش��ینند دور هم ی��ک کتاب تازه 
از چاپ درآم��ده را می خوانند که اصلا از آن خوش��ت 
نمی آید! گاهی باید خودت ب��روی، کتاب های قدیمی 
را از قفس��ه ها بیرون بکشی و ش��روع به خواندن کنی. 
ش��اید در کنار تبلیغات نو، ببینی پست مدرنیسم اصلا 

یک سبک جدید نیست و ش��اید کتابی را با نثر 
مستطاب)!( قاجاریه بخوانی که ...

 به گ��زارش آمار پزش��کی قانونی  اس��تان اصفهان، در 
9 ماهه اخیر  س��ال   93  تعداد 393 نفر برای دریافت 
مجوز سقط درمانی به مراکز پزشکی قانونی  مراجعه و 

313  نفر از آنها مجوز سقط درمانی دریافت کرده اند.
 آمارها حاکی از آن است که تعداد  متقاضیان سقط درمانی 
در 9 ماهه اخیر  سال جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل 

12 و شش دهم  درصد رشد   داشته است.این آمار 
شاید بسیاری را نگران کند... 910
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فرمانده یگان حفاظت میراث 
فرهنگی اصفهان:     

3 شی تاریخی به موزه میراث 
فرهنگی اصفهان اهدا شد
9

پرهیز از فعالیت زودهنگام 
انتخاباتی

تشریح وضعیت بازار دارویی ایران

واردات دارو محدود می شود

33

رییس کل دادگستری
 استان اصفهان:
حکم اعدام عامل 
حادثه گلپایگان اجرا 
می شود

مدیر عامل سازمان عمران 
شهرداري اصفهان خبرداد؛ 
پیشرفت 4۵ درصدي 
عملیات اجرایي سازه 
ایستگاه مترو میدان آزادي

ویژه نامه 
سیاست

مع��اون وزیر بهداش��ت و رییس س��ازمان غ��ذا و دارو، از 
محدود ش��دن واردات دارو به کش��ور خب��ر داد و گفت: 
س��هم واردات دارو در س��ال 9۴ نس��بت به س��ال جاری 
کمتر خواهد ش��د. به گزارش  مهر، دکتر رسول دیناروند 
 در اولین هم اندیش��ی ص��ادرات دارویی که در دانش��گاه 
علوم پزشکی تهران برگزار شد، اظهار داشت: کمبودهای 

دارویی را نمی شود با واردات حل کرد ...
10

تاروز
7

س: حمیدرضا نیکومرام/ اصفهان زیبا [
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استاندارخواستار شد؛

تسریع در اجرای سامانه دوم آبرسانی شرب به اصفهان بزرگ

آلزایمر، سالمندان را   از ذهن مسوولان پاک کرد

سونامی سالمندی در اصفهان

دکتر سقائیان نژاد در حاشیه دیدار با اهالی منطقه سه:

خیابان آقا نورالله نجفی استاندارد های 
لازم را دارد

قشقاوی در جمع خبرنگاران:

بازگشایی سفارت انگلیس به 
معنای یکسان بودن مواضع 

سیاسی نیست

نماینده اصفهان و  رییس کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴  در گفت و گو با

 اصفهان زیبا تاکید کرد:

برند سازی؛ در گرو ارتقای 
کیفیت کالاهای داخلی 

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

آب اصفهان بذل و بخشش 
4شده است

هت تریک اصفهانی ها
در کسب مدال نقره؛

یک طلای دیگر اصفهان 
در بازی های آسیایی

11  از دست رفت
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دبیر اجرایی جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان عنوان کرد:

 حضور هنرمندان اصفهانی با 50 فیلم 
در جشنواره امسال



سخنگوی وزارت کش��ور گفت: از کسانی که قصد 
دارند در انتخابات مجلس ش��ورای اسلامی نامزد 
ش��وند تقاضا می کنیم از فعالیت های زود هنگام 
انتخاباتی پرهیز کنند. حسینعلی امیری در دومین 
نشست خبری خود در جمع خبرنگاران افزود: چند 
هفته پیش که وزیر کشور از کلید خوردن انتخابات 
در وزارت کش��ور س��خن گفت در مطبوعات اس��تقبال گسترده 
ای صورت گرف��ت. وی گفت: وزیر کش��ور در آن برنامه از مدیران 
سیاسی وزارت کش��ور که قصد نامزدی در انتخابات سال آینده را 
داشتند خواست تا اول اسفند امس��ال از سمت خود استعفا کنند 
که در برخی رسانه ها برداش��ت این بود که این موضوع مربوط به 
همه بخش های کش��ور است. وی گفت: بر اس��اس دستور وزارت 

کشور تاکنون تعدادی از مدیران سیاس��ی وزارت کشور و معاونان 
استانداران به سبب نامزدی در انتخابات سال آینده استعفا کرده اند.وی 
 با اش��اره به اینکه شرایط سیاسی کش��ور را روزانه رصد می کنیم،

گفت: هیچ کدام از مدیران وزارت کش��ور در اقصی نقاط کش��ور 
نباید له یا علیه جریان، ش��خص و تشکل سیاس��ی موضع گیری 

داشته باشند.

   برگزاری انتخابات شورایاری، مستلزم تصویب قانون
سخنگوی وزارت کشور گفت:  برگزاری انتخابات شورایاری مستلزم 
تصویب قانون است و شورای اسلامی شهر تهران می تواند از طریق 
شورای عالی استان ها طرحی به مجلس تقدیم کند.امیری افزود: 
اگر شورای اسلامی شهر تهران به برگزاری چنین انتخابی اصرار دارد 

می تواند در خواست خود را از طریق شورای عالی استان ها در قالب 
طرحی سه فوریتی به مجلس ارائه دهد و اگر این طرح در مجلس 
مصوب شد، وزارت کشور خود را موظف به اجرای قانون می داند. 
امیری گفت:  وزیر کشور این موضوع را با بیّن های مستدل به رییس 

شورای اسلامی شهر تهران اعلام کرده است.

   برنامه ریزی بهتر برای خدمت رسانی به زائران 
وی از برنامه ها و دیدارهای هفته گذش��ته در وزارت کشور سخن 
گفت و افزود:  هفته گذشته در سفر وزیر کشور عراق به کشورمان 
تصمیمات خوبی در زمینه هم��کاری های انتظامی صورت گرفت 
و مقرر ش��د در اربعین س��ال آینده برنامه ریزی های بهتری برای 
خدمت رس��انی به زائران صورت گیرد. سخنگوی وزارت کشور در 
ادامه به موضوع طرح تقسیمات کشوری اشاره کرد و گفت : دولت 
 از این پس موضوع تقاضاهای تقس��یمات کش��وری را با شرایطی 
می پذیرد که به توسعه متوازن و پایه دار منجر شود. امیری افزود: 
اخیرا گزارش��ی تهیه کردیم که نشان می دهد جمعیت شهری در 
مقایسه با روستایی افزایش یافته است؛ به این ترتیب که در گذشته 
جمعیت ش��هری 30 درصد بود، اما اکنون جمعیت شهری 71 و 
جمعیت روستایی 21 درصد ش��ده که این اخطار است. وی گفت: 
بر همین اساس آمار توزیع بودجه ها بیشتر صرف ساختمان سازی 
و امور جاری می ش��ود. امیری در ادامه به جلسه کارگروه ویژه مرز 
شورای امنیت کشور اشاره کرد و افزود:  توسعه مناطق مرزی و ایجاد 

اشتغال در این مناطق مورد توجه دولت است.

    تشکیل مجتمع فوریت های خدمات اجتماعی
وی همچنین از تش��کیل مجتمع فوریت های خدمات اجتماعی 
خبر داد و گفت:  رییس جمهور برای جمع آوری متکدیان و کارتون 
خواب ها در دو اس��تان  البرز و تهران دستور ویژه صادر کرده است 
و در این خصوص از همکاری شهرداری تهران  قدردانی می کنیم.

سخنگوی وزارت کشور در ادامه شناخت ظرفیت های ناشناخته و 

 کش��ف منابع جدید را از اولویت های دولت یازدهم خواند و گفت:
 در آینده نزدیک نشست مشترک استانداران با سفرای جمهوری 
اسلامی ایران در کشورهای همسایه و سفرای کشورهای همسایه 
در کشورمان برگزار خواهد شد که روسای اتاق بازرگانی استان ها 

نیز در آن حضور دارند.

   استقبال وزارت کش�ور از الکترونیکی برگزار شدن 
انتخابات

سخنگوی وزارت کش��ور با اشاره به اس��تقبال این وزارتخانه برای 
الکترونیک��ی برگزار ش��دن انتخابات گف��ت: این اق��دام نیازمند 
اختصاص 400 میلیارد تومان اعتبار اس��ت که اگر اختصاص یابد 
انتخابات الکترونیکی برگزار می شود. حسینعلی امیری در نشست 
خبری افزود: انتخابات 25 فرآیند دارد که امکانات الکترونیکی 24 
فرآیند آن فراهم است و یک فرآیند عبارت است از: جایگزین کردن 
95 هزار دستگاه الکترونیکی به جای 95 هزار صندوق که اعتباری 
400 میلیارد تومانی می خواهد. امی��ری گفت: هر درصدی از این 
اعتبار تأمین شود انتخابات الکترونیکی را به همان درصد برگزار می 
کنیم. وی در پاسخ به سوالی درباره تعیین تکلیف خانه احزاب گفت: 
خانه احزاب دولتی نیست و خود احزاب باید آن را تشکیل دهند و 
وزارت کشور صرفاً تسهیلات تشکیل خانه احزاب را فراهم می کند؛ 
چرا که خانه احزاب تشکیلات صنفی حزبی � سیاسی است. امیری 
گفت: البته در دولت قبل وسایل مربوط به خانه احزاب توقیف که 
با دستور وزیر کشور این وسایل به متولیان تحویل داده شد. وی با 
اشاره به اینکه ما از بازگشایی خانه احزاب استقبال می کنیم، افزود: 

در این خصوص باید خود احزاب ورود پیدا کنند. 
امیری در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه از میان 20 حزب تأسیس 
ش��ده در کش��ور چه تعداد اصلاح طلب و چه تعداد اصولگراست، 
گفت: ما در وزارت کش��ور تبارشناس��ی نمی کنیم که کدام حزب 
اصلاح طلب است و یا اصولگرا و برخی را هم خودمان نمی دانیم که 

اصلاح طلبند یا اصولگرا.

احتمال لغو روادید ایران و روسیه 
سفیر ایران در مس��کو از احتمال لغو روادید دو کش��ور در آینده نزدیک 
خبر داد. مهدی سنایی، سفیر ایران در روسیه در گفت و گو با خبرگزاری 
ریانووستی روز سه شنبه اعلام کرد که مسکو و تهران به دنبال رژیم لغو 

روادید میان تجار و گردشگران هستند.
وی ادامه داد: برای تجار ما اخذ روادید برای س��فر به روسیه به خصوص 
روادید بلند مدت دشوار است اما ما خوشحال هستیم که وزرای کشورمان 
در س��ال 2014 بر لغو رژیم روادید به خصوص برای تجار و گردشگران 

توافق کردند. 
وی ادامه داد: ما امیدواریم که یادداش��ت تفاهم میان دو کشور از سوی 
وزرای خارجه ایران و روسیه در سال 2015 امضا شود. یکی از گام های 
اولیه برای لغو روادید میان دو کشور امضای این یادداشت رسمی است. 
این دیپلمات ایرانی درباره سامانه موشکی اس 300 گفت: ایران انتظار 
دارد که روس��یه به تعهدات قراردادی خود عمل کرده و س��امانه دفاعی 
اس 300 را به ایران تحوی��ل دهد. این تعهد پ��س از اعمال تحریم های 

بین المللی علیه ایران از سوی مسکو رد شد.

 تمام ظرفیت ها را برای تسلیح
 کرانه باختری به کار خواهیم گرفت 

وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گفت: از تمامی ظرفیت های موجود 
برای مسلح کردن کرانه باختری استفاده خواهیم کرد. 

سردار سرتیپ »حسین دهقان«، وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح در 
حاشیه آیین بزرگداشت شهدای حزب الله لبنان با تاکید بر اینکه شهادت 
رزمندگان حزب الله موجب تقویت و استحکام بیشتر جریان مقاومت مردم 
لبنان شده، گفت: موضع جمهوری اسلامی ایران در قبال رژیم صهیونیستی 
ثابت و غیرقابل تغییر است و با توجه به اینکه جریان مقاومت به نمایندگی از 
مسلمانان جهان در برابر صهیونیست ها و گروهک های تروریستی، تکفیری 
ایس��تاده، تمامی تلاش خود را برای حمایت و تقویت حزب الله و مقاومت 

مردم لبنان به کار خواهیم گرفت.
س��ردار دهقان با بیان اینکه اقدام تروریس��تی رژیم صهیونیس��تی برای 
شهادت جهاد عمادمغنیه بی پاسخ نخواهد ماند، افزود: مهم ظرف زمانی 
و مکانی است که جریان مقاومت در زمان مناسب بدان پاسخ خواهد داد. 
وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح همچنین با اشاره به ضرورت تسلیح 
کرانه باختری، گفت: موضع ما در این رابطه فرقی نکرده، سیاس��ت ثابت 
و کلی نظام جمهوری اس��لامی بر مس��لح کردن کرانه باختری و تقویت 
جریان مقاومت و نیروی حزب الله برای مقابله با رژیم غاصب و اش��غالگر 

صهیونیستی است.

رسانه ها نگذارند نامه رهبری فراموش شود 
یک عضو مجلس خبرگان رهبری گفت: رس��انه ها نباید بگذارند نامه 
مقام معظم رهبری به جوانان غربی فراموش ش��ود. درباره نامه رهبر 
معظم انقلاب به جوانان اروپا و آمریکای ش��مالی، اظهار کرد: روشی 
که مقام معظم رهبری در پیش گرفته اند، باید الگو شود و به خصوص 
رسانه های ما و آنهایی که فریادشان به خارج هم می رسد چه دیداری 
و شنیداری و چه مکتوب باید این نامه رهبر معظم انقلاب را الگو قرار 
دهن��د و نگذارند که فراموش ش��ود. وی ادامه داد: نام��ه مقام معظم 
رهبری به جوانان غربی در حقیقت الهام گرفته از قرآن کریم در دعوت 

به سوی خداوند است. 
قرآن می فرماید که به سه ش��یوه مردم را به سوی خدا بخوانید؛ اول با 
منطق و استدلال، دوم با پند و نصیحت و سوم با جدال به شیوه نیکو که 

در نامه مقام معظم رهبری هر سه عنصر وجود دارد.

 مخالفت دوباره وزارت خارجه آمریکا
 با تحریم های جدید ایران 

س��خنگوی وزارت امورخارجه آمریکا گفت: تحریم های جدید علیه 
ای��ران تاثیرات مخ��رب و زیان آوری ب��ر مذاکرات هس��ته ای خواهد 
داشت. جن ساکی، س��خنگوی وزارت امور خارجه آمریکا در نشست 
خبری هفتگی خود در پاسخ به گزارش��ات اخیر مبنی بر تلاش یک 
کمیته  پارلمان ایران برای تهیه لایحه ای که به دولت این کشور اجازه 
می دهد غنی سازی اورانیوم را تا س��طح 60 درصد بالا ببرد و از نسل 
جدید س��انتریفیوژها استفاده بکند گفت: لازم اس��ت که اینجا به دو 

نکته اشاره کنم. 
همان طور که گفتید گزارشاتی درباره  تهیه پیش نویس یک لایحه در 
پارلمان ایران وجود دارد اما ما جزییات زیادی درباره  آن نداریم. ما به 
تعهداتمان طبق برنامه اقدام مشترک عمل می کنیم و انتظار داریم که 

ایران نیز به تعهداتش پایبند باشد. 
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

با 114 رأی مخالف نمایندگان صورت گرفت؛

کارت زرد دوم مجلس به فانی؛ دولت یازدهم 9 کارته شد
نمایندگان مجلس به دلیل قانع نشدن از پاسخ های وزیر آموزش 
و پرورش درباره س��وال نماینده ارومیه، نهمین کارت زرد را به 
فانی نشان دادند که بدین ترتیب وی دومین کارت زرد خود را 
از خانه ملت دریافت کرد و در یک قدمی اس��تیضاح قرار گرفت. 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی صبح دیروز 
)سه ش��نبه 7 بهمن ماه( مجلس س��وال نادر قاضی پور نماینده 
ارومیه از علی اصفر فانی وزیر آموزش و پرورش در خصوص علت 
عدم استخدام معلمان پیش دبستانی و شرکتی، علت عدم اعلام 

زمان و سرفصل آزمون استخدامی و علت عدم پرداخت مطالبات 
معلمان را مورد بحث و بررس��ی قرار داده و از پاس��خ های وزیر 
درباره این سوالات قانع نش��دند. وکلای ملت با رأی 74 موافق، 
114 رأی مخالف و 14 رأی ممتن��ع از 215 نماینده حاضر در 
جلسه از پاس��خ های وزیر قانع نش��دند. قاضی پور در این سوال 
از وزیر آموزش و پرورش پرس��ید: چرا معلمان پیش دبس��تانی 
و شرکتی را اس��تخدام نمی کنید؟ چرا زمان و سرفصل آزمون 
اس��تخدامی را اعلام نمی کنید؟ چرا مطالبات معلمان پرداخت 

نمی ش��ود؟ وزیر آموزش و پرورش پیش از ای��ن یک کارت زرد 
دیگر هم دریافت کرده بود که ام��روز دومین کارت زرد خود را 
از پارلمان اخذ کرد و بدین ترتیب در یک قدمی استیضاح قرار 
گرفت. طبق آیین نامه داخلی مجلس، در صورتی که در هر دوره 
مجلس هر وزیری سه بار در پاسخ به س��وال نمایندگان نتواند 
وکلای ملت را قانع کند و از پارلمان کارت زرد دریافت کند، اگر 
تعداد این کارت های زرد به عدد سه برسد زمینه استیضاح وی 
در خانه ملت فراهم می ش��ود و نمایندگان طرح استیضاح وزیر 

را تقدیم هیات  رییس��ه می کنند. وکلای ملت پی��ش از این به 
علی  اصغر فانی وزیر آموزش و پرورش)یک کارت(، علی ربیعی 
وزیر کار، تع��اون و رفاه اجتماعی )ی��ک کارت(، رضا فرجی دانا 
وزیر سابق علوم )یک کارت(، علی طیب نیا وزیر امور اقتصادی 
و دارایی )یک کارت(، علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
)یک کارت(، عبدالرضا رحمانی فضلی وزیر کشور )یک کارت( و 
محمدرضا نعمت زاده وزیر صنعت، معدن و تجات )2 کارت( نیز 

کارت زرد داده  بودند.

سخنگوی وزارت کشور در نشست خبری تاکید کرد؛ 

پرهیز از فعالیت زودهنگام انتخاباتی

گروه 
ایران

اولین تولید کننده کف پوش های پارکی 

  "گرانول" و تاتمی در استان اصفهان

www.rahmand.com
www.rahfoom.com
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راه   فــوم

وزیر امور خارجه ایران برنامه هسته ای کشورمان را صلح آمیز خواند 
و افزود: تحریم ها هیچ فایده ای برای حل موضوع ندارد.

به گزارش اصفه��ان زیبا به نقل از خبرگزاری ف��ارس، محمد جواد 
ظریف وزیر امور خارجه کشورمان پس از دیدار و گفت وگو با ادوارد 
نعلبندیان همتای ارمنی  خود در نشست خبری مشترک با اشاره به 
موضوع هسته ای ایران خاطر نش��ان کرد: بار دیگر تاکید کردم که 
برنامه هسته ای ایران صلح آمیز است و ما هیچ مشکلی برای اینکه 
نشان دهیم این برنامه صلح آمیز است نداریم اما همزمان طرف مقابل 
نیز باید متوجه باشد که تحریم ابزار خوبی برای حل و فصل معضلات 
 بین المللی نیس��ت و در موضوع هس��ته ای ای��ران تحریم ها هیچ

 فای��ده ای برای حل این موضوع نداش��ته و امروز که م��ا به یک راه 
حل رس��یده ایم و به آن نزدیک ش��ده ایم طرف مقابل باید از اهرم 
 فشار دس��ت بردارد و متوجه باش��د که با مردم ایران از طریق فشار

 نمی شود گفت وگو کرد کما اینکه با مردم هیچ جا نمی شود از طریق 
فشار گفت وگو کرد. ظریف ادامه داد: مبنای ارتباطات باید احترام 
باش��د و ما در توافقنامه ژنو نیز همین مبنا را قرار دادیم و امیدواریم  

با واقع بینی طرف مقابل هر چه سریع تر به راه حل خوبی برسیم و 
معتقدیم این راه حل به ضرر هیچکس نیس��ت و حتما به نفع همه 
کشورها و ازجمله کش��ورهای منطقه است و تاثیر خوبی در ارتباط 
ما و همسایگان خواهد گذاشت. وزیر خارجه کشورمان در پاسخ به 
سوالی عضویت ارمنستان در اتحادیه اوراسیا را فرصت مناسبی برای 
گسترش همکاری های بین دو کشور برشمرد و افزود: ما این آمادگی 
را داریم که از تمام زمینه های همکاری با ارمنستان بهره مند شویم.

ظریف با اشاره به همکاری سه جانبه ایران، ارمنستان و روسیه در راه 
و ترابری خاطرنشان کرد: در این زمینه آمادگی داریم که همکاری 
بسیار خوبی با دو کشور داش��ته باشیم. وی با بیان اینکه کشورهای 
همسایه دارای منافع مشترکی هس��تند اظهار داشت: باید از همه 

امکانات استفاده کنیم که اتحادیه اوراسیا یکی از آنهاست.

خبرنگار اینترفکس روس��یه از ظریف درباره مذاکرات اخیر وزرای 
دفاع ایران و روس��یه س��وال کرد که وی گفت: خوش��حالیم که با 
این مذاک��رات زمینه ه��ای همکاری گس��ترده تر بین دو کش��ور 
 فراهم ش��ده و در مس��یر ح��ل موضوع تحویل س��امانه موش��کی

 اس 300 به ایران گفت وگوهایی صورت گرفت��ه که امیدواریم هر 
چه س��ریع تر به راه حل بی انجامد. حتما جمهوری اسلامی علاقه 
 دارد که این موضوع از طریق گفت  وگو و روابط دو جانبه حل و فصل 
شود. وزیر خارجه کشورمان در خصوص مذاکرات جاری هسته ای 
نیز عنوان کرد که مذاکرات در ژنو به مراحل ریز کارشناسی رسیده و 

درباره جزییات وارد بحث شده ایم.
وی با بیان اینکه برنامه غنی سازی ایران و برنامه هسته ای ادامه یابد 
پذیرفته شده، اظهار داشت: از ابتدا گفته ایم که برنامه ای برای سلاح 

هسته ای نداریم و از این جهت نگرانی برای ارائه اطمینان های لازم 
به جامعه بین المللی نداریم. البته منظور از جامعه بین المللی تعداد 

محدودی از کشورهاست که در این زمینه نگرانی دارند.
ظریف ادامه داد: اکثریت کش��ورهای جامعه بین الملل با ایران هم 
 نظر هس��تند که ایران حق اس��تفاد صلح آمیز از انرژی هس��ته ای

 و غن��ی س��ازی را دارد، ام��ا آن تعداد از کش��ورهایی ک��ه نگرانی 
دارند ما آمادگی داش��ته و داریم ک��ه این نگرانی ه��ا را رفع کنیم.

وی اضافه ک��رد: همزمان توافق ش��ده ک��ه کلیه تحری��م ها علیه 
ایران باید برداش��ته ش��ود. ما در مورد اصول اختلاف��ی نداریم و به 
راحتی می ش��ود این اصول را اعلام ک��رد اما آنچه مش��کل ایجاد 
 می کند جزیی��ات اس��ت که برای رس��یدن ب��ه تواف��ق ضروری 

است.
وزیر خارجه کش��ورمان با بیان اینکه بحث های بس��یار خوبی بین 
همکارانمان صورت گرفته اظهار داشت: هنوز اختلاف نظرهای جدی 
در مورد برخی جزییات مهم وجود دارد که امیدواریم با اراده سیاسی 

و واقع بینی طرف مقابل حل و فصل شود.

ظریف در نشست خبری مشترک با همتای ارمنی:

 تحریم ها هیچ فایده ای برای حل موضوع هسته ای ایران ندارد

 به گزارش قلم��دون نیور و به نق��ل از خبرنگار 
پر تلاش ما آمیزقلمدون با نمک روزی میرزایی 
را نمره امتحان خوش آم��د. میرزا در حالی که 
بس��یار ش��ادمانی می کرد گف��ت: این حاصل 
استعداد سرش��ار و ذوق فراوان و تلاش شبانه 
روزی خودم است،روز بعد همان میرزا را نمره 
امتحان خوش نیامد،پس میرزا آه و فغان برآورد که معلم این نمره 

ناروا را به من داده است. 
حکایت این میرزا و نمره ناخوش��ش حکایت ای��ن روزهای اهالی 

سیاس��ت و آمیزرحیم است. اوضاع طوری ش��ده است که تقریبا 
همه به جز خواجه حافظ شیرازی هرگونه نسبت و ارتباط خود را 
با وی تکذیب می کنند؛ نمونه اش تلاش آمیزاصلاح طلبان  برای 
چسباندن آمیز رحیم به آمیزاصولگرایان و آمیزاصولگرایان برای  
 ضمیمه ک��ردن آمیزرحیم ب��ه آمیزاصلاح طلب��ان و این آخری،

آمیزمحمود خودمان ک��ه در بیانیه ای هرگون��ه فعالیت زیر آبی 
جناب آمیزرحیم در مدت چند س��ال خدمتش��ان در دولت نهم 
و دهم را از بیخ انکار و فرموده اند:» تم��ام ماجرای آقای رحیمی 
مربوط به س��ال 86 و قبل از آن و دوره ریاست ایش��ان بر دیوان 

محاسبات کشور وابس��ته به مجلس شورای اس��لامی و پیش از 
همکاری و حضور ایشان در دولت نهم بوده، اصولا این موضوع) سو 
استفاده های اقتصادی و فساد اداری آمیزرحیم( هیچ ارتباطی با 
دولت و حتی دوره خدمت ایشان در دولت های نهم و دهم ندارد.«  
با توجه ب��ه قرائن موجود ی��ک منبع خبری نس��بتا موثق ضمن 
تکذیب هرگونه ارتباط خود با آمیزرحیم گف��ت: این آمیزرحیم 

آن آمیزرحیم نیست.
آن آمیزرحیم یک آمیزرحیم دیگر است. از سویی طبق این اخبار 
جمعی از مفسدان اقتصادی کشور هرگونه رابطه خود با آمیزرحیم 
را تکذیب کردند و در بیانیه ای خواس��تار ش��فاف سازی در این 
 زمینه و اعاده حیثیت از صنف وزین مفس��دان اقتصادی کش��ور 

شدند. 
گفتنی اس��ت؛ در پیاده روی صبح روز ش��نبه آمیزک��ری جان با 
آمیزظریف، آمیزکری ضمن تاکید بر اثر پیاده روی بر تناسب اندام 

و کاهش وزن یادآور شد: دولت ایران باید برای اعتماد سازی درباره 
پرونده فساد اقتصادی آمیزرحیم 20 عدد از سانتریفیوژهایش را 

را تعطیل کند.
علاوه بر این باب��ک زنجانی در صفحه فیس��بو ک خود نوش��ت: 
خواهشمندیم این یکی را به من ربط ندهید. مخلص همه شما هم 
هستم.گفته می ش��ود داور بازی ایران و عراق که اکنون به دلایل 
نامعلوم در جنگل های استرالیا مخفی ش��ده است در یادداشتی 
برای آمیزکی روش نوشت:کارلوس جونم باور کن من هیچ ربطی 

به آمیزرحیم  ندارم.
کارلوس جونم دوس��تت دارم. خبری نیز به تازگی منتش��ر شده 
اس��ت که در آن خود آمیزرحیم هم از انتساب خودش به خودش 
ابراز ناراحتی کرده و هرگونه انتساب خودش به خودش را تکذیب  

کرده است.
تا اکتشافات بعدی...بدرود

آمیزقلمدون و وقتی هیچ کس هیچ رابطه ای با آمیز رحیم ندارد
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

رییس قوه قضائیه، نزدیکی و تعامل میان ادیان توحیدی را زمینه ساز 
نزدیکی میان م��ردم جهان و پرهیز از خش��ونت، تجاوز و تعدی 

دولت های ظالم علیه ملت های مظلوم در دنیا اعلام کرد. 
آیت الله آمل��ی لاریجانی در دیدار نرس��س ب��دروس پاتریارک 
ارامنه کاتولی��ک جهان، معضل جهان ام��روز را »خلأ معنویت« 
دانست و گفت: در جهان امروز علت ها و اسباب از خود بیگانگی 
 و دور ش��دن مردم از معنویات و ادیان توحیدی بس��یار اس��ت و

 وظیفه علم��ای دینی اس��ت که با ت��لاش و انس��جام حقیقت 
 ادی��ان توحی��دی و ماهیت  ض��د ظلم ادی��ان الهی را ب��ه مردم

 بشناسانند. رییس قوه قضائیه با تأکید بر اینکه مهم ترین تعلیم 
ادیان الهی توحید اس��ت و حقیقت توحید باید از س��وی علمای 
دین برای مردم بازگو و تبیین شود، افزود: تمام ادیان الهی ریشه 
توحیدی دارند و این مساله نقطه مش��ترک تعامل میان ادیان و 

زمینه ساز دوری از خشونت و جنایت های مختلف در جهان است.
رییس قوه قضائیه به تحریم های غ��رب علیه ایران و تناقض های 
آنان در برخورد با کشورهای مختلف اشاره کرد و گفت: نگاه حکام 
کشورهای غربی به کشورها و ملت های جهان نگاه عادلانه،  دینی 
و الهی نیست و کاملًا ظالمانه اس��ت، به عنوان مثال کشورهایی 
هستند که در آن هیچ انتخاباتی برگزار نمی   ش��ود و زنان در آن 
کشورها حتی حق رانندگی هم ندارند که مورد حمایت آنها هستند 
و کشورهای غربی جمهوری اسلامی ایران را در زمینه حقوق بشر 
محکوم می کنند و این موضوع اوج تض��اد و دوگانگی  غربی ها در 

ادعاهایشان را ثابت می کند.
رییس دستگاه قضا خواستار موضع گیری علما و رهبران مذهبی و 
دینی جهان علیه خشونت ها و تجاوزهای سران و دولت های غربی 
سلطه گر نسبت به مردم مظلوم جهان و به ویژه مسلمانان شد و 

گفت: با توجه به نفوذ رهبران دینی مسیحیان در جهان، توقع این 
است که در زمان ها و مکان هایی که ظلمی از سوی متجاوزان علیه 
مردم بی گناه می ش��ود موضع گیری های مناسبی صورت گیرد.

آیت الله آملی لاریجانی با تأکید بر ت��لاش ادیان الهی در نزدیک 
کردن انس��ان ها به یکدیگر و تقویت گرایش آن��ان به معنویات 
گفت: دولت ه��ای  ظالم و متجاوز موجب فاصل��ه گرفتن ملت ها 
از هم می ش��وند و گرایش مردم به مادیات و دوری از معنویات را 

تقویت می کنند.
رییس دس��تگاه قضا همچنین خواس��تار تعامل بیش��تر علما و 
اندیشمندان دینی غرب با علما و اندیشمندان اسلامی به منظور 
نزدیکی بیش��تر ادیان الهی و افزایش گرایش های معنوی مردم 
جهان شد. در این دیدار نرسس، بدروس پاتریارک ارامنه کاتولیک 
جهان نیز با اشاره به اینکه »این سومین سفر من به ایران است«، 

گفت: در اثر گس��ترش مادیات در جهان، معنوی��ات به ویژه در 
کشورهای غربی بسیار کم شده و اکنون به جرأت می توان گفت 
که مسیحیت واقعی تنها به خود کش��ور واتیکان محدود است.

وی افزود: متأسفانه به نظر می رسد که برای برخی حکومت ها در 
جهان به صرفه نیست که ادیان الهی به هم نزدیک شوند و صلح و 
آرامش برقرار شود، آنها دوست دارند میان ملت ها جنگ درگیرد 
و فاصله بین ملت ها فاصله ای مادی و اقتصادی  ش��ود. وی تأکید 
کرد: جمهوری اسلامی ایران همکاری بسیار خوبی در زمینه انجام 
فعالیت های دینی پیروان ادیان دارد. وی گفت: اقدامات تفرقه آمیز 
مانند توهین به ادیان به هیچ وجه قابل قبول نیس��ت و از نظر ما 
آنچه در فرانسه به عنوان نشرکاریکاتور علیه مسلمانان انجام شد 
توهین به یک و نیم میلیارد مسلمان بود و این اقدام موهن درباره 
سایر ادیان الهی نیز اتفاق افتاده و مورد اعتراض ما هم بوده است.

لیلا 
نیکخواه

آیت الله آملی لاریجانی در دیدار پاتریارک ارامنه کاتولیک جهان:

تعامل ادیان الهی زمینه ساز دوری از خشونت و جنایت در جهان است



مدیرعامل سازمان زیباسازی شهرداری 
اصفهان خبرداد؛

 نصب پلاک های یادمان شهدای 
۸ سال دفاع مقدس در سطح شهر

مدیرعامل سازمان زیباس��ازی ش��هرداری اصفهان از نصب پلاک های 
یادمان شهدای هشت س��ال دفاع مقدس در سطح شهر خبر داد و اعلام 
کرد: پلاک های یادمان شهدای  هشت سال دفاع مقدس و شهدای انقلاب 
در دست طراحی است. محمدرضا نیلفروشان با بیان این مطلب گفت: به 
منظور تجلیل از شهدای گرانقدر هشت سال دفاع مقدس تهیه پلاک های 
یادمان شهدا در دستور کار سازمان زیباس��ازی قرار دارد. وی با اشاره به 
اینکه در حال حاضر پلاک های یادمان ش��هدا در دس��ت طراحی است، 
افزود: پس از تکمیل طراحی به زودی این پلاک ها در ورودی معابری که 
به نام شهدا مزین شده اند، نصب می شود. مدیرعامل سازمان زیباسازی 
شهرداری اصفهان تصریح کرد: همچنین طراحی و اصلاح تصاویر شهدا در 
سطح شهر در دست انجام است که در مرحله اول اصلاح تصاویر شهدای 

ابتدای خیابان جی انجام شده است.

پيشرفت ۲۰ درصدي عمليات اجرایي 
بوستان شهاب

مدیر منطقه ۱۱ شهرداري اصفهان اظهار داشت: به دنبال ارتقای کیفي 
محلات، بوستان محلي شهاب در دست اجراس��ت و تاکنون ۲۰ درصد 
پیشرفت فیزیکي داشته است. محمدباقر کلاهدوزان با بیان این مطلب 
گفت: پروژه بوستان شهاب در محله لیمجیر در زمیني به وسعت هفت هزار 
مترمربع در دست اجراست. وي با اشاره به اینکه عملیات آزادسازي این 
پروژه در دست تکمیل است، افزود: عملیات اجرایي این طرح نیز در حال 

انجام است و تاکنون ۲۰ درصد پیشرفت فیزیکي داشته است. 
مدیر منطقه ۱۱ ش��هرداري اصفهان تصریح کرد: ی��ك میلیارد و ۴۰۰ 
میلیون تومان براي آزادسازي و ۵۵۰ میلیون تومان براي اجراي این طرح 
در نظر گرفته شده است. کلاهدوزان خاطرنشان کرد: احداث بوستان هاي 

محلي تاثیر بسزایي در ارتقای کیفیت محلات دارد.

مدیر عامل سازمان عمران شهرداري اصفهان 
خبرداد؛

پيشرفت ۴۵ درصدي عمليات اجرایي 
سازه ایستگاه مترو ميدان آزادي

 مدیرعامل سازمان عمران شهرداري اصفهان اظهار داشت: عملیات اجراي 
سازه ایس��تگاه تقاطعي مترو میدان آزادي تاکنون ۴۵ درصد پیشرفت 
فیزیکي داشته است. احمد رضایي با بیان این مطلب گفت: پروژه عملیات 
اجراي سازه ایستگاه تقاطعي میدان آزادي در دست اجراست و تاکنون 
۴۵ درصد پیشرفت فیزیکي داشته اس��ت. وي هزینه اجراي این طرح را 
۱۳ میلیارد تومان عنوان کرد و افزود: در اجراي این پروژه دو هزار و ۱۰۰ 
تن آرماتوربندي، ۲۰ هزار مترمکعب بتن ریزي، ۳۰ هزار مترمکعب گود 
برداري صورت گرفته است. وی تصریح کرد: تغییر مسیر لوله آب با قطر 
هزار میلي متر در نیمه شرقي از مهم ترین معارضان اصلي پروژه بوده که 
با تغییر این مسیر از زیر فونداسیون ایس��تگاه عبور خواهد کرد. رضایي 
خاطرنشان کرد: لوله گاز معارض نیمه غربي با پیگیري هاي مکرر جابه جایي 
آن صورت گرفته و به تازگي تغییر خط داده شده است. وي اظهار داشت: 
مسیر شمال – جنوب ایستگاه طبقه زیرین پروژه نیز تکمیل شده و آماده 

عملیات نازک کاري، ریل گذاري و سایر فعالیت هاست. 

معاون شهرسازي و معماري شهرداري اصفهان:

طرح تفصيلي مناطق 7 و 1۴ شهرداري 
ابلاغ شده است

 معاون شهرسازي و معماري ش��هرداري اصفهان از ابلاغ طرح تفصیلي 
مناطق 7 و ۱۴ خبر داد. جمش��ید نورصالحي با اعلام این مطلب اظهار 
داشت: در حال حاضر طرح تفصیلي مناطق 7 و ۱۴ ابلاغ شده و همچنین 
طرح تفصیلي مناطق ۴، ۸، ۱۰ و ۱۲ امضا ش��ده و منتظر ابلاغ استاندار 
اصفهان هستیم. وي با بیان اینکه نقشه هاي مناطق ۲، ۹ و ۱۱ شهرداري 
نیز ارسال شده و منتظر ابلاغ هستیم گفت: نقشه هاي مناطق ۱، ۳، ۵، 
۶ و ۱۳ نیز براي دبیرخانه کمیسیون ماده ۵ ارسال شده و منتظر امضاي 
نهایي و ابلاغ آن هستیم. معاون شهرسازي و معماري شهرداري اصفهان 
بیان داشت: باتوجه به اینکه منطقه ۱۵ به تازگي به شهر اصفهان الحاق 

شده، نقشه هاي نهایي آن به کمیسیون ارسال خواهد شد.

 رونمایی از نرم افزار همراه سفر پایانه ها 
در پایانه مسافربری کاوه؛

مسافران برون شهری با نرم افزار همراه 
سفر بدون اینترنت بليت خریداری کنند

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان از رونمایی 
نخس��تین نرم افزار خرید بلیت اتوبوس از طریق سیستم عامل اندروید 
در پایانه کاوه خبرداد و اظهار داشت: مسافران با استفاده از این نرم افزار 
می توانند بدون نیاز به اینترنت بلیت خود را خریداری کنند. سید جلال 
هاشمی نژاد با بیان این مطلب گفت:  نرم افزار خرید بلیت اتوبوس تحت 
عنوان همراه سفر از طریق سیستم عامل اندروید برای اولین بار در ایران در 
اصفهان طراحی و اجرا شده است. وی افزود: این نرم افزار به دو زبان فارسی 
و انگلیسی پیاده سازی شده است و کاربران می توانند حتی بدون نیاز به 

اینترنت بلیت خود را خریداری کنند.

با اختصاص ۱۰۶۳ میلیارد تومان درسال ۹۴  
به حم��ل و نقل وترافیك، س��هم حمل و نقل 
انبوه بر و غیر موتوری در س��فرهای ش��هری 

اصفهان افزایش می یابد.
بهبود حمل و نقل عمومی و حمل و نقل پاک و  

غیر موتوری به عنوان مهم ترین  شاخصه های 
حمل و نقل پایدار، دو محور از محورهای پنجگانه ای است که 

حوزه  حمل و نقل و ترافیك بر آن متمرکز شده است.
 پیچیده ش��دن معضل ترافیك شهر در س��ال های اخیر نشان 
می دهد راهکارهایی نظیر توس��عه مسیرهای جدید و افزایش 
راه ها و توقف گاه ها و تقاطع ها در شهرها نتوانسته معضل روز 

افزون ترافیکی را حل کند.
درچنین ش��رایطی بس��تر س��ازی فنی، محیطی و اجتماعی 
ب��رای افزایش س��هم حمل و نق��ل انبوه ب��ر و غی��ر موتوری  
ی��ك راه��کار پایدار محس��وب می ش��ود ک��ه این روزه��ا  از 
 س��وی مدیریت ش��هری اصفه��ان م��ورد توجه ق��رار گرفته 

است. 
راهکاری که  اجرایی ش��دن آن  در کشور ما ضرورت تخصیص 
 بودجه کافی از سوی دولت و ش��هرداری ها را آشکار می کند.

افزای��ش زمان جابه جای��ی، افزایش تصادف��ات، آلودگی های 
صوتی و بصری، نزدیك ش��دن میزان آلودگی هوا به مرزهای 
تهدید سلامت انسانی از تبعات سیس��تم حمل و نقل ناپایدار 
در شهرها هس��تندکه توجه به حمل و نقل پایدار در شهرها را 

ضروری می کند.
درشرایطی که  هر ش��هروندی  روزانه یك تا دو ساعت از وقت 
خود و ۲۰ درصد در آمد را صرف حمل و نقل می کند، کاهش 
آلودگ��ی هوا، بهب��ود حمل و نق��ل عمومی، ارتق��ای فرهنگ 
ش��هروندی و آموزش ترافیك، حمل و نقل هوش��مند و حمل 
و نقل پاک و غیر موتوری محورهای پنج گانه ای اس��ت که در 
اصفهان در اولویت ق��رار گرفته تا عبور و مرور ش��هروندان در 

شهر بهبود یابد. 
بهبود حمل و نقل عمومی و حمل و نقل پ��اک و غیر موتوری 
به عنوان مهم ترین  شاخصه های حمل و نقل پایدار، دو محور 
از محورهای پنجگانه ای است که حوزه حمل و نقل و ترافیك 
اصفهان بر آن متمرکز شده است. در شرایطی که بهبود کیفیت 
حمل و نقل عمومی یکی از ش��ش هدف کلان برنامه اصفهان 
۹۵ برای بهبود محیط زیس��ت اصفهان است،  به عنوان هدف 
عالی طرح جامع حمل و نقل و ترافیك شهر اصفهان نیز از آن 

یاد می شود.
ش��هردار اصفهان بهبود کیفیت حمل و نقل عمومی را یکی از 
شش هدف کلان برنامه اصفهان ۹۵ برای بهبود محیط زیست 
اصفهان اعلام می کند و می گوید: توس��عه سیستم های حمل 

ونقل عمومی و مسیرهای دوچرخه در شهر اقداماتی است که 
برای کاهش آلودگی هوای شهر انجام می شود.

دکتر سقائیان نژاد بر فرهنگ سازی در راستای کاهش استفاده 
از خودروهای شخصی تاکید می کند و بیان می کند: شهروندان 
برای دست یابی به شهری سالم و پاک باید کمتر از خودروهای 

شخصی استفاده کنند.
سهم حمل و نقل و ترافیك از بودجه سال ۹۴ اصفهان،۱۰۶۳ 
میلیارد تومان است که ۴۲/۵درصد از کل اعتبارات را به خود 
اختصاص می دهد. پی��ش بینی ۱۰۶۳ میلی��ارد تومان برای 
حمل و نقل در اصفهان در س��ال آینده بس��تر مناس��بی برای 
توس��عه حمل و نقل عمومی و حمل و نقل پاک و غیر موتوری 

در اصفهان فراهم کند.
معاون برنامه ری��زی، پژوهش و فناوری اطلاعات ش��هرداری 
اصفهان گفت که  س��هم حمل و نقل و ترافیك از بودجه سال 
۹۴ اصفهان،۱۰۶۳ میلیارد تومان است  که ۴۲/۵درصد از کل 

اعتبارات را به خود اختصاص می دهد. 
 به گفت��ه وی در بخش حمل و نقل برای تملك و آزاد س��ازی،

احداث پارکین��گ و خیابان، س��اماندهی معاب��ر و خیابان ها، 
روکش آسفالت معابر اعتباراتی پیش بینی شده است. 

مهندس گلس��تان نژادگفت که ۳۵۴ میلی��ارد تومان به پروژه 
قطارشهری اصفهان اختصاص یافته است و برای خرید واگن، 
خرید تجهیزات و تملك یك ایستگاه درخط یك و تملك خط 

دوم مترو اصفهان اعتباراتی پیش بینی شده است. 
به گفت��ه وی۱۰۰ میلیارد تومان نی��ز برای خری��د اتوبوس پیش 
بینی ش��ده و ۱۰ میلیارد تو م��ان به باز س��ازی اتوبوس های 
فرسوده اختصاص یافته است. ۳۵ میلیارد تومان نیز به شرکت 
 اتوبوس��رانی اصفهان به عن��وان یارانه بلی��ط اختصاص یافته 

است. 
مهندس گلستان نژادگفت که سرانه حمل و نقل و ترافیك هر 
شهروند اصفهانی ۴۱۱ هزار تومان اس��ت و برای حلقه چهارم 
ترافیکی و خط ب��ی آرتی؛ از خیاب��ان جی ت��ا ارغوانیه و خط 
میدان قدس تا جمهوری و پیاده رو سازی و پل های عابر پیاده 

اعتباراتی اختصاص یافته است.
یکی از بهترین ش��یوه های حمل و نقل ش��هری، حمل و نقل 
عمومی است. از روش هاي متداول حمل و نقل عمومي می توان 
به مترو، اتوبوس، BRT، تاکسی های شهری اشاره کرد که  در 
شهرهای مختلف دنیا بسته به ش��رایط مختلف مورد استفاده 
 قرار می گیرند. هر یك از روش هاي حمل و نقل عمومي ویژگي هاي

 خاص خود را دارد. 
ویژگی هایی که س��بب می ش��ود به کار گیری و توس��عه آنها 
متناس��ب با ویژگی آنه��ا و ش��رایط جغرافیای��ی، جمعیتی، 
اجتماعی و اقتصادی ش��هر مورد نظر، انجام شود. سهم حمل 

 و نقل عمومی در س��فرهای ش��هری تا پایان برنامه پنج ساله
کش��ور باید ب��ه 7۵درصد برس��د. ب��ا توجه به 
اینک��ه در اصفه��ان قط��ار ش��هری راه اندازی 
نشده اس��ت، اتوبوس و تاکسی س��همی ۳۵ تا 
۴۰ درصدی در حمل و نقل ش��هری دارند. در 
 ش��رایطی که اصفهان ۳۵ درصد با ش��اخص های
  برنام��ه پن��ج س��اله کش��ور فاصل��ه دارد،

برای افزایش سهم حمل و نقل عمومی در پنج 
سال آینده برنامه ریزی شده است.

معاون حمل و نقل و ترافیك شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه س��هم حم��ل و نق��ل عمومی در 
سفرهای شهری تا پایان برنامه پنج ساله کشور 
باید به 7۵ درصدافزایش یاب��د، عنوان کرد: در 
اصفهان قطار ش��هری راه اندازی نشده است و 
اتوبوس و تاکسی سهمی ۳۵ تا ۴۰ درصدی در 
حمل و نقل شهری دارند و ۳۵ درصد با شاخص های 

برنامه پنج ساله کشور فاصله داریم.
علیرض��ا صلواتی گفت که برای افزایش س��هم سیس��تم های 
حمل و نقل عمومی در سفرهای درون شهری تلاش می کنیم. 
بازسازی ناوگان اتوبوس��رانی که در چند سال گذشته سن آن 
از سه سال به 7/۵ رس��یده اس��ت یکی از را هکارهای افزایش 
سهم سیس��تم های حمل و نقل عمومی در س��فرهای درون 

شهری است. 
وی بابیان اینکه  امسال۳۰ اتوبوس جدید به ناوگان اتوبوسرانی 
وارد شد، عنوان کرد: براساس قرارداد خرید ۵۰ دستگاه اتوبوس 
 که ۳۰ دستگاه  اتوبوس از آن تا کنون به اصفهان رسیده است،

۲۰ اتوبوس دیگر به ناوگان اتوبوسرانی  می پیوندد.
صلواتی گفت که قرار داد خری��د ۱7۰ اتوبوس جدید با هدف 
حمایت از تولید داخلی با شرکت های داخلی بسته شده است و 
تا خرداد سال ۹۴ این اتوبوس ها به ناوگان اتوبوسرانی اصفهان 

وارد می شود. 
معاون حمل و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفهان بابیان اینکه 
اعتبارخرید اتوبوس درس��ال آینده دو برابر شده است، افزود:  
 ۱۰۰ میلی��ارد تومان اعتبار ب��ه خرید اتوب��وس و ۱۰ میلیارد

 تومان به بازسازی اتوبوس های ناوگان اختصاص یافته است. 
امسال ۱۰۰ دستگاه اتوبوس نوسازی شده است و سال آینده 

۲۰۰ اتوبوس نوسازی می شود. 
معاون حم��ل و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفه��ان گفت که 
 س��ال آینده خط��وط ۳،۲و۶ بی آر ت��ی اصفه��ان راه اندازی 
می ش��ود وحلقه کامل حمل ونقل عموم��ی پیرامون اصفهان 
 شکل می گیرد تا ش��هروندان بتوانند در ۴۵ دقیقه شهر را دور 

بزنند. 
صلواتی بابیان اینکه اکنون خط یك ب��ی آرتی اصفهان روزانه 
۱۱۰ تا ۱۴۰ هزار نف��ر را جابه ج��ا می کند و ب��ا رضایت ۸۵ 
درصدی شهروندان همراه بوده اس��ت، عنوان کرد: راه ا ندازی 

خطوط ۲، ۳و ۶ بی آرتی در سال آینده پیش بینی شده است.
وی گفت که خط ۲ بی آرتی اصفهان از میدان جمهوری اسلامی 
آغاز شده است و با گذر از خیابان های آیت الله کاشانی، آیت الله 

بهشتی و حکیم نظامی به میدان آزادی می رسد.
 معاون حمل و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفهان عنوان کرد:

 خط ۳ بی آرتی اصفهان خط ش��رقی غربی بی آرتی اس��ت از 
پایانه ارغوانیه و دانش��گاه آزاد آغاز می شود و با گذر از خیابان 
جی و میدان احمد آباد به میدان امام علی )ع( می رس��د. این 
 خط در فاز دوم با گذر از خیابان عبد ال��رزاق به پایانه صمدیه 

می رسد. 
 به گفته صلواتی خط ۶ بی آرت��ی اصفهان از میدان قدس آغاز 
ش��ده و با گذش��ت از خیابان ادیب و میدان ۲۵ آبان به میدان 

جمهوری اسلامی می رسد.
معاون حمل و نقل و ترافیك شهرداری اصفهان تجهیز تاکسی های 
اصفهان به سامانه هوشمند تاکسی را از مهم ترین اقدامات در 
زمینه تحقق شهر الکترونیك دانست و افزود: بیش از ۵۲ درصد 

تاکسی های اصفهان به این سامانه مجهز شده اند و تا نیمه اول 
سال آینده تاکسی سرویس ها نیز به این سامانه 

مجهز می شوند. 
پیاده روی و دوچرخه س��واری نیز از روش های 
پایدارحمل و نقل هستند. پیاده روی و دوچرخه 
س��واری روش ایده آل��ی برای س��فرهای درون 
شهری هس��تند؛ زیرا آلودگی هوا و صوتی تولید 
نمی کند. دوچرخه سواري بخشي از کل سامانه 
حمل ونقل شهري است و مانند پیاده روي، سالم 

و متناسب با محیط زیست است.
افزای��ش موقعیت هایي براي دوچرخه س��واري 
ایمن، مي تواند بهترین دستاورد در برنامه ریزي 

شهري و محلي باشد. 
پرداختن به دوچرخه و دوچرخه سواري در حمل 
ونقل شهري، جزیي از تفکري کلي به شمار مي 
رود، که هدف فراموش ش��ده منطبق س��اختن 
شهر با معیارهاي انس��اني را دنبال مي کند، تا با 
آرام سازي فضاي انسان ها و به کمك آرام ساختن تردد و شیوه هاي 
حمل ونقل، آنها را از التهاب و اضطراب ناشي از توسعه بي رویه 

شهرهابرهاند.
دوچرخه براي اولی��ن بار قبل از جنگ جهان��ي دوم، به عنوان 
وسیله اي تفریحي و گران قیمت به ایران آورده شد. اما به تدریج 
جداي از وسیله تفریح، به عنوان وسیله کار نیز عمومیت یافت. 
بعد از پایان جنگ جهاني و به عل��ت کاهش قیمت دوچرخه، 
واردات آن افزایش یافت و به عنوان یك وس��یله نقلیه اهمیت 
بسیاری پیدا کرد، به طوري که در شهري مانند اصفهان، براي 

عبور و مرور دوچرخه خطوط ویژه اي احداث شد. 
با رشد سریع استفاده از وسایل نقلیه موتوري و اختصاص سطح 
معابر به تردد آنها، به تدریج دوچرخه در بس��یاري از ش��هرها 
اهمیت خود را ب��ه عنوان وس��یله نقلیه، از دس��ت داد و فقط 
دوچرخه و نقش آن در حمل ونقل پایدار شهري جنبه تفریحي 

آن در حد بسیار ضعیفي باقي ماند.
 دوچرخه تا دهه ۶۰ نقش موثری در س��فرهای شهری اصفهان 
داشت، اما این روزها  کمتر اصفهانی ها در سفرهای درون شهری 

از این وسیله نقلیه غیر موتوری استفاده می کنند. 
سهم دوچرخه از سفرهای درون شهری در اصفهان از ۱۵/۴ به  
۳درصد رسیده است و وس��ایل نقلیه موتوری بر معابر شهری 

تسلط یافته اند.  
معاون حم��ل و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفهان  گفت که تا 
ابتدای دهه 7۰ دوچرخه س��هم ۱۲ درص��دی در حمل و نقل 
اصفهان داشته است و این سهم اکنون به ۳ درصد رسیده است 

و باید تلاش کنیم سهم دوچرخه را افزایش دهیم.
صلواتی عنوان کرد: اکنون ۴۲ ایس��تگاه دوچرخه در اصفهان 
 فعال اس��ت وتا پایان س��ال تعداد ایس��تگاه ها به ۵۰ ایستگاه 
می رس��د، ولی ۶۰ ایس��تگاه دوچرخه در اصفهان پیش بینی 

شده است.
به گفته وی تا نیمه سال آینده ۶۰ کیلومتر مسیر دوچرخه در 
اصفهان ایمن سازی می شود تا سهم دوچرخه در حمل و نقل 

شهری افزایش یابد.
در بس��یاری از آمد و شدهای ش��هری در صورت وجود فضای 
مناسب و مطلوب حرکت پیاده جایگزین مطلوبی برای حرکت 
س��واره اس��ت و می تواند به باز کردن گره های ترافیکی شهر 

کمك  کند.   
معاون حمل و نقل و ترافیك ش��هرداری اصفه��ان می گوید:  
بیشتر از ۵۰ درصد تلفات شهری را عابران تشکیل می دهندو  
با همکاری پلیس راهور و معاونت فرهنگی اجتماعی شهرداری 
اصفهان برنامه ای ویژه برای عابران پیاده با اولویت چهار راه ها 

و تقاطع های مرکزی شهر ایجاد می شود.
صلواتی گفت که تکنولوژی های روز دنیا در خط کش��ی های 
عابر پیاده مورد توجه قرار می گیرد و احترام به خط عابر پیاده 

فرهنگ سازی می شود.

با اختصاص 1۰63 ميليارد تومان درسال 9۴ به حمل و نقل و ترافيک؛

سهم حمل و نقل عمومی در سفرهای شهری اصفهان افزایش می  یابد
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استاندار اصفهان:

دهه فجر، تجلی وحدت مردم و ميثاق با انقلاب است
استاندار اصفهان گفت: مراس��م دهه فجر گفتمان ارزش های 
انقلاب را تعمیق می دهد و یک��ی از مهم ترین نمودهای تجلی 

وحدت مردم و میثاق با انقلاب است. 
رسول زرگرپوردر جلس��ه س��تاد عالی دهه فجر استان، گفت: 
امیدوارم امسال نیز همانند س��ال های گذشته شاهد برگزاری 
مراس��م باش��کوه و با ابهت باش��یم. وی با بیان اینکه هرسال با 
به کارگیری ای��ده های نو ش��اهد برگزاری مراس��م خوبی در 
س��طح اس��تان بوده ایم، اظهارکرد: این ویژگی از نکات مثبت 
 این اس��تان اس��ت که به مدد نیروهای انقلابی و متدین انجام 

می شود.
اس��تاندار اصفهان تصریح ک��رد: دهه فجر یك ده��ه خاص و 
ویژه اس��ت و امام خمینی )ره( و مقام معظ��م رهبری تعبیرات 

پرمحتوای��ی را در این خصوص ب��ه کار برده ان��د.  زرگرپور به 
کاربردن عبارات ی��وم الله، پیروزی بی نظی��ر، هدیه ای از عالم 
غیب و روز انسان س��از و اعجاز بزرگ قرن از زبان معمار انقلاب 
برای روز پیروزی انقلاب اسلامی را عباراتی بسیار پرمحتوایی 
دانست که نش��ان از عظمت و کار بزرگی اس��ت که دراین دهه 
انجام شده اس��ت. وی در ادامه افزود: رهبر معظم انقلاب دهه 
فجر را سرآغاز طلوع اسلام و همچنین تولد دوباره اسلام عنوان 
 کرده اند که در تاریخ ایران نقطه عطف تعیین کننده ای به شمار 

می رود.
استاندار اصفهان با تاکید بر اینکه مراسم بزرگداشت دهه فجر 
در استان باید بهتر از سال های گذشته برگزار شود، تصریح کرد: 
این مراسم باید به صورت مردمی و با خلاقیت، ایده و جذابیت 
خاص خود برگزار ش��ود. زرگرپور افزود: ده��ه فجر و برگزاری 
مراسم این ایام، بهره برداری از فرصت ها و ظرفیت های مهمی 
است که بتوانیم ارزش های انقلاب را به نسل سوم انتقال دهیم.

زرگرپور اضافه کرد: مراسم دهه فجر گفتمان ارزش های انقلاب 

را تعمیق می دهد و یکی از مهم ترین نمودهای وحدت مردم و 
میثاق با انقلاب است.

وی اثرات ش��گرف و بی بدیل برگزاری هرچه با ش��کوه تر دهه 
فجر را در مای��وس کردن دش��منان داخلی و خارجی بس��یار 
 حائز اهمیت عنوان کرد. استاندار اصفهان خواستار مشارکت همه

 دس��تگاه های اجرایی در برگزاری این مراسم شد و تاکید کرد: 
مدیران دستگاه های اجرایی باید همکاری های لازم را داشته 
باش��ند و دیدار با خانواده های ش��هدا در این ایام را در اولویت 

برنامه های خود قرار دهند. 
در این جلسه، مسوولان کمیته های ستاد عالی دهه فجر استان 
گزارش��ی از طرح ها و اقدامات انجام ش��ده در جهت برگزاری 

هرچه با شکوه تر این ایام خجسته ارائه کردند. 

 تکنولوژی های 
 روز دنيا 

در خط کشی های 
 عابر پياده 
 مورد توجه

  قرار می گيرد 
 و احترام به خط

  عابر پياده
  فرهنگ سازی 

می شود

رییس کل دادگس��تری اس��تان اصفهان از اجرای حکم تنها 
مجرم باقی مانده حادثه به شهادت رساندن مأموران انتظامی 

و شهروندان عادی در گلپایگان خبر داد.
 ششم دی ماه امسال سه نفر از مأموران ناجا و دو نفر از مردم 
عادی در شهرس��تان گلپایگان اس��تان اصفهان توسط افراد 
مسلحی که سه برادر با سابقه سرقت های مسلحانه بودند به 

شهادت رسیدند.
یکی از ای��ن س��ارقان در درگیری ب��ا مأم��وران انتظامی در 
گلپایگان کش��ته ش��د و یك نفر دیگر چند روز بعد به همراه 
 همدس��ت دیگ��رش در محاص��ره پلیس ق��رار گرف��ت و در

درگیری به هلاکت رسید و فرد سوم دستگیر شد. 
احمد خس��روی وفا، رییس کل این دادگس��تری اظهار کرد: 
حکم اعدام تنها عامل بازمانده این جنایت، پس از طی مراحل 
قانونی و تایید حکم توس��ط دیوان عالی کش��ور در چند روز 

آینده اجرا می شود.
وی از قضات دادس��را و دادگاه انقلاب اصفهان و هماهنگی و 

همکاری خوب قضات دیوان عالی کش��ور و زحمات نیروهای 
انتظامی و سربازان گمنام امام زمان )عج( در مسیر به نتیجه 

رسیدن این پرونده قدردانی کرد.
رییس کل دادگستری استان اصفهان به افرادی که در صدد 
چنین اقداماتی هستند هشدار داد، طناب دار و چوبه اعدام در 

انتظار آنها خواهد بود.
وی به جوانان توصیه کرد: چنانچه در چنین مسیرهایی قدم 
گذاشته اند و دست به اقدامات ش��رارت انگیز می زنند دست 

برداشته و به راه درست برگردند.
به گفته س��ردار » حسین اشتری« جانش��ین فرمانده نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران، متهم دستگیر شده حادثه 
خونین گلپایگان، علاوه بر اقرار صریح به همکاری با دو برادر 
مقتول خود در درگیری مس��لحانه با نیروه��ای انتظامی در 
شهرستان های خمین و گلپایگان به ۱۰ فقره سرقت مسلحانه 
توام با قتل و جرح در شهرهای اصفهان، زرین شهر، مبارکه، 

ورنامخواست، شهرکرد و لردگان اعتراف کرده است.

مدیر عامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان از افتتاح 
شش پروژه در این مجموعه خبرداد.

تیمور باجول با بیان این مطلب گفت: ب��ه زودی طی هفته آینده 
 شش پروژه از سوی س��ازمان مدیریت پس��ماند به بهره برداری 
می رسد. وی با اشاره به افتتاح اولین مرکز پردازش مکانیزه پسماند 
خشك در کشور افزود: اولین مرکز پردازش مکانیزه پسماند کشور 
در اصفهان به مس��احت ۱۵۰۰ متر مربع ب��ا هزینه اي بالغ هفت 

میلیارد ریال احداث شده است. 
وی تصریح ک��رد: این مرکز که ظرفیت دریافت ۳۰ تن پس��ماند 

خشك در روز را دارد به زودی به بهره برداری می رسد. 
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند ش��هرداری اصفهان تصریح 
کرد: طراحي و ساخت ۲۵ ایستگاه ثابت دریافت پسماند خشك 
در مناطق ۱۵ گانه ش��هر اصفهان با زیر بناي  دو هزار و ۴۰۰ متر 

مربع نیز انجام شده است. 
باجول از افتتاح سایت و ساخت ماش��ین آلات تولید خاک غني 
شده خبرداد و خاطرنشان کرد: این مجموعه به مساحت ۹ هزار 

متر مربع و حجم تولید روزانه ۱۰۰ تن ب��ا هزینه اي بالغ بر چهار 
میلیارد ریال انجام شده است. 

وی با اشاره به بهره برداری از ساختمان اداري و گردشگری سایت 
پسماند شرق ادامه داد: این سایت به مساحت ۱۵ هزار متر مربع با 

هزینه ای بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال ایجاد شده است. 
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند ش��هرداری اصفهان با بیان 
اینکه فضاي سبزی به مساحت ۶۰۰ هکتار در اطراف سایت شرق 
احداث شده است، گفت: س��ایت اداری و گردشگری شرق نیز در 

کویر سجزی به زودی به بهره برداری می رسد. 
باجول ادامه داد: س��ه گلخانه تولید صنعتي ورمي کمپوس��ت به 
مس��احت یك هزار و ۹۸۰ متر مربع و تولید ی��ك هزار تن ورمي 
کمپوست در سال با هزینه اي بالغ بر دو میلیارد ریال نیز به زودی 

به بهره برداری می رسد. 
وی بی��ان کرد: طراحي و س��اخت س��رند ۰۵ جه��ت تولید کود 
کمپوست مرغوب با حجم تولید ۱۵ تن در ساعت با هزینه اي بالغ 

بر  سه میلیارد ریال نیز انجام شده است. 

ریيس کل دادگستری استان اصفهان:

حکم اعدام عامل حادثه گلپایگان اجرا می شود
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خبرداد:

بهره برداری از 6 پروژه شاخص در سازمان مدیریت پسماند
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

چند پروژه خدماتی در بخش حمل و نقل اصفهان افتتاح می شود گرانی بنزین درسال ۹۴ فعلا منتفی شد

معاون وزیر نفت با تشریح جزییات طرح کاهش قیمت بنزین 
در جایگاه های مرزی، اعلام کرد: شرکت ملی پالایش و پخش 
نفتی تاکنون هیچ گونه سناریویی برای افزایش قیمت بنزین 

برای سال ۹۴ ارائه نکرده است.
به گزارش اصفهان زیبا به نقل ازخبرگزاری مهر، عباس کاظمی 
درباره آخرین تصمیم گیری ها ب��رای تعیین قیمت بنزین در 
سال ۱۳۹۴، گفت: شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی ایران تاکنون هیچ گونه س��ناریو و گزینه ای برای تغییر 

قیمت بنزین به دولت ارائه نکرده است.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
با تاکید بر اینکه تعیین قیمت بنزین توسط دولت انجام می شود 
و برای اجرا به شرکت پالایش و پخش نفتی و وزارت نفت ابلاغ 
خواهد شد، تصریح کرد: تاکنون هیچ گونه ابلاغی برای افزایش 
مجدد قیمت بنزین به این مجموعه نفتی انجام نگرفته است.

کاظمی،معاون وزیر نفت در پاس��خ به پرسشی مبنی بر نحوه 
قیمت گذاری فروش بنزین در جایگاه های مرزی، اظهار داشت: 
براساس فرمولی که تعریف شده است، قیمت فروش بنزین در 

جایگاه های مرزی به صورت شناور تعیین می شود.

مدیر کل اداره حمل و نقل و پایانه های استان اصفهان از افتتاح 
چند پروژه شامل مجتمع خدماتی و پل، در ایام دهه فجر امسال 
خبر داد. داریوش امانی اف��زود: دو مجتمع خدمات بین راهی در 
کیلومتر ۱6 جاده مبارکه - اصفهان در مساحتی بالغ بر۱2 بر هزار 

و ۳۴8 متر مربع در دهه فجر افتتاح می شود.
وی با اشاره به صدور موافقت اصولی این طرح در سال ۹2 گفت: 
این پ��روژه در مدت کمتر از دو س��ال با س��رمایه گذاری بخش 
خصوصی برای ارائه خدمات به مس��افران به مرحله بهره برداری 

رسیده است.

مدیرکل حمل و نقل و پایانه های استان افزود: تا پایان سال جاری 
دو مجتمع خدماتی رفاهی » فانوس«  و  » رستو« در محورهای 
اردستان – کاشان و ش��هرضا – آباده نیز به بهره برداری خواهد 
رس��ید. امانی ادامه داد: دراین مجتمع ها تم��ام امکانات رفاهی 
مانند جایگاه سوخت، رستوران، غرفه های تجاری، استراحتگاه 
رانندگان، نمازخانه و آلاچیق برای رفاه مسافران تعبیه شده است.

وی افزود: امید اس��ت با ایج��اد امکانات رفاهی مناس��ب در این 
مجتمع های بین راهی گام ارزشمندی در راستای کاهش تلفات 

جاده ای برداشته شود.

تهیه اوراقی که به نام ارمغان بهزیس��تی بین مردم منتشر می شود 
و پرداخت پول برای آنها و شرکت در قرعه کش��ی این برگه ها، چه 

حکمی دارد؟
حضرت آی�ت الله خامنه ای: توزیع و نش�ر اوراق جمع آوری 
تبرعات از مردم ب�رای صرف آن در امور خیریه و تش�ویق و 
ترغیب متبرعین با قید قرعه منع ش�رعی ندارد و همچنین 
پرداخت وجه ب�رای تهیه این اوراق به قصد ش�رکت در امور 

خیر،  مانعی ندارد. 

احکام

سبـک زندگی

آسیب های الهام بخشی اقتصاد ملی
 در عرصه اقتصاد مقاومتی 

سیدمهدی سلطانی: مهم ترین آس��یب های الهام بخشی اقتصاد 
ملی را در عرصه تحقق و پایداری اقتصاد مقاومتی در نظام اس��لامی 

می توان چنین برشمرد: 
1- بهره وری نامطلوب عوامل تولید 

2- رقابت پذیری اندک تولید 
3- وجود شکاف در دانش فنی با جهان و عرصه های بین الملل 

۴- ناکارآمدی نهاد بازار در عرصه اقتصاد و عرضه محصولات تولید 
داخلی 

5- وجود شکاف های بسیار در سرمایه انسانی دانشگاه و نیاز صنعت 
6- نبودِ نظارت های جدی بر بخش خصوصی و ناکارآمدی های آن 

7- ضعف ظرفیت سازی در بخش نفت 
8- فضای نامناسب و نامطلوب کسب و کار 

۹- عدم توسعه صحیح بازارهای مالی 
10 - عدم کارآیی و کارآمدی نظام بانکی 

11- ضعف قوانین اقتصادی 
12- ضعف قوانین و الزامات نهادی تولید 

13- ضعف اقتصاد دانش بنیان

نشست خبری مدیرکل گمرکات استان اصفهان 
با اصحاب رسانه به مناس��بت روز جهانی گمرک 

برگزار شد.
طی این نشست مدیر کل گمرکات استان اصفهان 
درخصوص عملکرد ده ماهه س��پری شده از سال 
جاری گفت: اس��تان اصفهان در ده ماهه نخست 
سال جاری با صادراتی به ارزش بیش از یک میلیارد و ۳0۳میلیون 
 دلار و ب��ه وزن بیش از ی��ک میلی��ون و7۱5 هزار ت��ن کالا بعد از 
استان های بوشهر،تهران و خوزس��تان در رتبه چهارم استان های 
صادراتی کشور قرار دارد که نسبت به مدت مشابه سال قبل از لحاظ 
 وزن ۴2 درصد کاهش و از لحاظ ارزش 2۳ درصد کاهش داش��ته

 است.
اس��د الله احمدی ونهری اذعان داش��ت: در ده ماهه نخست سال 
جاری بالغ بر68۹ قلم کالای صادراتی به 8۳ کشور جهان از استان 

صادر شده که کش��ورهای عراق،امارات ،افغانستان ،ایتالیا و عمان 
مجموعا به میزان 8۹ درصد،بیش��ترین حجم ص��ادرات را به خود 

اختصاص داده اند.

   عمده ترین کالاهای صادراتی اصفهان 
وی ادامه داد: عمده تری��ن گروه کالاهای صادرات��ی در این مدت 
کالاهای چدن، آهن ،فولاد ،فرش،موادپتروشیمی ،محصولات آهنی 
و فولادی و شیمی آلی هستند که مجموعا با اختصاص 7۱ درصد از 

وزن و ارزش، بیشترین سهم را طی این مدت داشته است.
مدیر کل گمرکات استان اصفهان خاطر نشان کرد: میزان صادرات 

فرش نیز به لحاظ ارزش، معادل ۱57 میلیون دلار بوده است.
احمدی ونهری بیان داشت: از این میزان صادرات استان بیش از هزار 
و ۱۱2 هزار تن و با ارزش قریب 8۹7 دلار صادرات کالا از گمرکات 
استان اصفهان صورت گرفته است که نسبت به مدت مشابه سال 

قبل از لح��اظ وزن 27 درصد کاهش و از لح��اظ ارزش یک درصد 
کاهش داشته است.

وی درخصوص تش��ریفات واردات اس��تان گفت: در طی ۱0 ماهه 
سپری شده از سال جاری مجموع تشریفات واردات به ارزش بیش 
از 25۹ میلیون و 6۳ هزار دلار و به وزن بیش از 5۱ هزار تن کالا در 
گمرک اصفهان تشریفات واردات انجام شده که این میزان نسبت به 
مدت مشابه سال قبل از لحاظ ارزش یک درصد افزایش و از لحاظ 

وزن ۱6 درصد کاهش داشته است.

   عمده ترین کالاهای وارداتی اصفهان
مدی��رکل گم��رکات اس��تان اصفه��ان همچنی��ن عم��ده ترین 
کالاه��ای وارداتی را ماش��ین آلات مکانیکی،ماش��ین آلات برقی، 
موادپلاس��تیکی،محصولات آهن و فولاد و محصولات س��رامیکی 
دانست و اظهار داشت:کشورهای امارات، ایتالیا،چین،آلمان و ترکیه 

از حیث ارزش بیشترین سهم را دراختیاردارند. 
احمدی ونهری درپایان صحبت های خود خاطرنشان کرد: صادرات 
محصولات کش��اورزی استان طی س��ال جاری تاکنون ۳8 درصد 

کاهش داشته اند.
در ادامه این نشست معاون امور مسافران گمرکات استان اصفهان 
درخصوص امور مس��افری گفت:گمرک فرودگاه ش��هید بهشتی 
اصفهان با فعالیت 2۴ ساعته،تا پایان دی ماه سال جاری تشریفات 
امور مسافری بیش از ۳62هزارنفرمسافر ورودی و خروجی را انجام 
داده است که این میزان نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۴ درصد 

افزایش داشته است.
علیرضا دیان ادامه داد: در دهه ماهه نخس��ت سال جاری از طریق 
گمرک امانات پستی اس��تان اصفهان بیش از ۹هزار و ۳26 بسته 
پستی اعم از سوغات و هدیه به ارزش بیش از 2۹ میلیارد ریال و به 
وزن حدود 86 تن ارسال و دریافت شده است که این میزان نسبت 
به مدت مشابه سال قبل از لحاظ ارزش 26درصد افزایش و از لحاظ 

وزن ۱۱ درصد کاهش داشته است.
وی در پایان از ثبت روز جهانی گمرک در تقویم سال آینده خبر داد.

ثبت روزجهانی گمرک در تقویم سال آینده؛

استان اصفهان چهارمین استان صادراتی کشورشناخته شد

وزیر جهاد کشاورزی در نامه ای به اس��تانداران مرزی کشور 
با اش��اره به اینکه مجوزی برای واردات میوه به ویژه مرکبات 
صادر نشده، بر جلوگیری از ورود غیرقانونی مرکبات به کشور 

تاکید کرد.
محمود حجتی در نامه ای به استانداران مرزی کشور با اشاره به 
اینکه مجوزی برای واردات میوه به ویژه مرکبات از هیچ کشور 
و مرزی از سوی وزارت جهاد کش��اورزی صادر نشده است، بر 
ضرورت افزایش نظارت و جلوگیری از ورود غیرقانونی مرکبات 

به کشور تاکید کرد.

براس��اس این گزارش وزیر جهاد کش��اورزی در این نامه ای 
خطاب به استانداران مرزی کش��ور با تاکید بر لزوم حمایت از 
باغداران، تصریح کرد: واردات ب��دون مجوز و غیرقانونی میوه 
به لحاظ عدم نظارت بهداشتی و قرنطینه گیاهی بر روی این 
محصولات موجب ورود و سرایت عوامل خسارت زا به باغ های 
کشور می شود و نگرانی بسیاری برای بخش کشاورزی به همراه 
دارد که در بعضی از موارد مانند س��ال های قبل، جبران آن با 
صرف هزینه های گزاف نیز عملا غیر ممکن خواهد بود.حجتی 

گفت: مرکبات در سال جاری به اندازه کافی تولید شده است.

واردات مرکبات ممنوع است

رییس س��تاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز کش��ور گفت: سال 
گذشته شش میلیون کارت سوخت مازاد در کشور باطل شد 
که نتیجه این اقدامات رش��د مصرف بنزین را در سال جاری 

نسبت به سال گذشته شش درصد کاهش داده است.
حبیب الله حقیقی با بی��ان اینکه پدیده قاچاق س��وخت به 
نوعی با مس��ائل هرمزگان مرتبط اس��ت، عنوان کرد: روزانه  
 2۴8 میلیون لیتر فرآورده های س��وختی در کش��ور توزیع 
می ش��ود که هش��ت درصد از این میزان انحراف دارد که به 
نوعی مس��یر قاچاق را طی می کند و سهم هرمزگان در این 

بخش قابل توجه است.
رییس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز کشور افزود: مقابله با 

قاچاق سوخت را باید فرآیندی دید.
او ادامه داد: اگر به غی��ر از این پیش بروی��م، در مقابله روند 

نزولی را شاهد خواهیم بود.
وی گفت: سال گذشته شش میلیون کارت سوخت مازاد در 
کشور باطل ش��د که نتیجه این اقدامات رشد مصرف بنزین 
را در سال جاری نسبت به سال گذشته شش درصد کاهش 

داده است.

احتمال حذف شبکه های 
فوق توزیع برق قوت گرفت

قیمت نفت به زودی
 افزایش می یابد

انحصار صادرات کنجاله 
سویای هند به ایران شکست

 معاون توانیر با تش��ریح س��ناریوهای کاهش 
اتلاف انرژی در ش��بکه برق کشور، از احتمال 
حذف شبکه های ش��بکه فوق توزیع برق در 
کشور خبر داد. عبدالرسول پیشاهنگ درباره 
آخرین وضعیت پایداری ش��بکه ب��رق ایران، 
گفت:پیش بینی می شود برای تابستان سال 
آینده پیک مصرف برق کش��ور به بیش از 5۱ 

هزار مگاوات افزایش یابد.
وی با اع��لام اینکه در ش��رایط فعل��ی حدود 
85 درصد ظرفیت تولید برق کش��ور توس��ط 
نیروگاه  ه��اي حرارت��ي تولید می ش��ود و این 
واحدها سهمی حدود ۹۴.5 درصدی در تامین 
انرژی الکتریکی کشور دارند، تصریح کرد: برای 
تامین برق کشور هیچ فرقي بین نیروگاه های 
دولتي و خصوصي وجود ندارد و هر نیروگاهي 
که به شبکه سراسري متصل مي شود، صنعت 

برق موظف است آن را پایش کند.

 دبیرکل اوپ��ک می گوید قیم��ت نفت احتمالا 
به زودی به سرجای اول خود باز می گردد.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از فارس، دبیرکل 
اوپک می گوید قیمت نفت احتمالا به کف خود 
رسیده اس��ت و به زودی به س��رجای اول خود 

بازمی گردد.
عبدالله البدری افزود: بعد از مدت ها که قیمت 
نفت بین ۴5 تا 50 دلار در نوس��ان بود، قیمت 
نفت ممکن است به پایین ترین حد خود رسیده 

باشد. 
وی که در حاش��یه نشس��ت »چتم هاوس« در 
لندن با روزنامه فایننشال تایمز صحبت می کرد 
در پاسخ به سوالی درباره اینکه چه مدت دیگر 
قیمت نفت احیا می شود، گفت: من نمی دانم. اما 
مطمئن هستم که قیمت ها به زودی صعودی 
خواهد ش��د.البدری درباره ب��ازار جهانی نفت 
گفت: ما می دانیم که بازار از افزایش عرضه رنج 

می برد، اما دلیل این مساله اوپک نیست. 

صادرات کنجاله س��ویای هند به علت کاهش 
واردات ایران از این کشور به کمترین رقم در 26 
سال گذشته رسید و با توجه به کاهش تحریم ها 
و دست باز ایران برای خرید از کشورهای دیگر، 
انحصار صادرات کنجاله سویای هند به ایران 
شکست.منابع هندی گفتند کاهش تحریم های 
ایران سبب شده است تا این کشور برای تهیه 
کنجاله س��ویا ی مورد نیاز خود، کش��ورهای 
آمریکای جنوب��ی را که قیمت��ی ارزان تر ارائه 
می دهند، انتخاب کند و این امر س��بب شده 
اس��ت تا صادرات کنجاله سویای هند در سال 
 مالی منتهی به ماه م��ارس به کمترین رقم در

 26 سال گذشته کاهش یابد.
براس��اس این گزارش، تقاض��ای ضعیف برای 
صادرات، قیمت کنجاله سویا در هند را کاهش 
می دهد. این دانه روغنی برای تهیه روغن سویا و 

خوراک دام مورد استفاده قرار می گیرد.

موافقت نامه  تعرفه  ترجیحی 
ایران و ترکیه لغو شود

تعرفه واردات فولاد
 اصلاح می شود

نماینده مردم ارومیه در مجلس شورای اسلامی 
با تاکید بر اینک��ه موافقت نامه تجارت ترجیحی 
ایران و ترکیه در دولت فعلی امضا ش��ده است، 
خطاب ب��ه رییس جمهور گفت: ای��ن توافقنامه 
خلاف اصل 77 قانون اساس��ی اس��ت و هرچه 

زودتر باید لغو شود.
نادر قاضی پور با اش��اره به آس��یب های اجرای 
موافقت نامه تجارت ترجیحی بین ایران و ترکیه 
و تخفی��ف تعرف��ه واردات کالاه��ای صنعتی از 
ترکیه اظهار داشت: این موافقت نامه هشت سال 
در دولت آق��ای احمدی نژاد امضا نش��د و آقای 
غضنفری اعلام کرد برخ��لاف منافع ملی عمل 
نمی کند. وی گفت: این موافقت نامه به تولید ملی 

ضربه می زند و فاتحه آن را می خواند.
قاضی پور با اش��اره به اینکه دولت باید به تولید 
ملی اکتفا کند، گفت: امضای موافقت نامه تجارت 
با تعرفه ترجیح��ی بین ای��ران و ترکیه قطعا به 

صنایع داخلی ضربه می زند.

وزیر صنعت، معدن و تج��ارت از برنامه دولت 
ب��رای تغییر تعرف��ه واردات ف��ولاد به منظور 
حمایت از تولید کنندگان داخلی در سال آینده 
 خبر داد.محمدرضا نعمت زاده اظهار داش��ت: 
به منظور حمایت از تولید کنن��دگان داخلی 
فولاد قصد داریم، تعرفه واردات فولاد را برای 
سال آینده اصلاح کنیم که این مساله در انتظار 
تصویب هیات دولت است. وی گفت: در حال 
حاضر به جز م��واردی که نیاز ب��ازار داخلی از 
طریق تولیدات داخلی تامین می شود، واردات 
فولاد با ارز آزاد انجام می شود که در واقع نوعی 
حمایت ویژه از تولید کنندگان داخلی اس��ت.

نعمت زاده ادامه داد: به منظور حمایت بیشتر 
از تولید داخلی ف��ولاد، تعرف��ه واردات فولاد 
برای سال آینده اصلاح خواهد شد که در این 
مورد، منتظر تصویب موضوع در هیات دولت و 
مشخص شدن رقم تعرفه تا پایان سال هستیم.

معاون وزی��ر راه و شهرس��ازی جزییات طرح جامع مس��کن 
دولت یازدهم برای دوره ۱2س��اله را رونمایی ک��رد و با اعلام 
اینکه خبرهای خوش��ی از مس��کن اجتماعی در راه است، از 
پیش��نهاد پرداخت س��الانه ۳00 هزار وام مسکن 80 میلیون 

تومانی خبر داد.
بنابراین گزارش، در ۱7 ماه سپری شده از عمر دولت یازدهم، 
» انتقاد« همراه مسوولان دولت تدبیر و امید بوده است؛ یا آنها 
)دولتی ها( به عملکرد دولت قبل و برخی برنامه ها از جمله طرح 
مس��کن مهر انتقاد کرده اند یا اینکه ش��ماری از کارشناسان و 

نمایندگان مجلس به واسطه همین طرح، انتقادات پیاپی را به 
مسوولان دولتی وارد کرده اند.

جنس این انتقادات البته متفاوت ب��وده؛ دولتی ها همان اول 
ادامه طرح مسکن مهر را متوقف و آن را باعث تورم ۴0 درصدی 
در کش��ور معرفی کردند و وعده معرفی جایگزین این طرح را 
پس از بازنگری در طرح جامع مسکن دادند. اما با طولانی شدن 
تحقق این وعده، موج انتقادات از عملکرد دولت به مرور ش��دت 
 گرفت و برخی نمایندگان مجلس این وضعیت را نش��ان دهنده 

بی برنامه  بودن دولت در حوزه مسکن ارزیابی کردند.

رییس هیات عامل صندوق توس��عه ملی با اشاره به پیشنهاد 
دولت مبنی بر تثبیت سهم 20 درصدی پایه صندوق توسعه 
ملی از محل درآمدهای نفتی گفت: » افزایش های سه درصدی 

سهم صندوق فقط برای سال آینده وارد بودجه خواهد شد.«
سید صفدر حسینی افزود: به موجب پیشنهاد دولت در بودجه 
سال ۹۴، افزایش سهم سه درصدی صندوق در هر سال برنامه، 

به صندوق واریز نخواهد شد.
وی همچنین از س��پرده گذاری منابع صندوق توس��عه ملی 
نزد بانک ها و پرداخت تسهیلات توسط آنها - البته با نظارت 

صندوق توس��عه ملی- در س��ال آینده خب��ر داد و گفت: این 
تصمیم باعث بهبود فرآیند اعطای تسهیلات خواهد شد.

رییس هیات عامل صندوق توس��عه ملی ابراز امیدواری کرد 
این صندوق به عنوان مهم ترین نهاد ثروت ملی و بین نسلی 
بتواند افق های جدیدی را پیش روی کش��ور و اقتصاد ملی 

باز کند.
وی تصریح کرد: اصل ۱0 قانون اساسی و ابلاغ سیاست های 
کلی را به عنوان نشانه اس��تحکام سیاست  های کلی حاکم بر 

صندوق توسعه ملی بر شمرد.

افزایش 3 درصدی سهم صندوق توسعه ملی فقط برای بودجه ۹۴ استجزییات طرح جامع 12ساله مسکنی دولت یازدهم با وام 80میلیونی

6 میلیون کارت سوخت مازاد سال گذشته در کشور باطل شد
تولید 22 هزار تن میگوی پرورشی

 در کشور

یک مقام مسوول در سازمان ش��یلات گفت: برآورد ما این است که 
تولید میگوی پرورش��ی در س��ال جاری به حدود 2۱ تا 22 هزار تن 

برسد.
عیسی گلشاهی اظهارداشت: کشش در بازارهای داخلی برای میگو 
 وجود دارد، اما تا س��ال گذش��ته از آنجا که هنوز میزان تولید میگو 
به اندازه ای که بتواند هم بازار داخلی و ه��م بازارهای صادراتی را به 

طور کامل پوشش دهد، نبود.
وی با بیان اینکه بر اس��اس آمار، سال گذش��ته حدود پنج درصد از 
میگوی پرورشی در داخل کشور مصرف ش��ده است، گفت: میگو از 
معدود محصولاتی بوده که با هدفگذاری صادرات تولید شده و تولید 
میگوی پرورش��ی با هدف صادرات آن انجام ش��ده است؛ چرا که آن 
زمان این دورنما وجود نداشت که در داخل کشور تا این اندازه به سوی 

میگو گرایش ایجاد شود.

تحریم پتروشیمی  رقیق شد

صادرات هنوز روان نشده است
مدیرکنترل تولید ش��رکت ملی صنایع پتروش��یمی ب��ا اعلام اینکه 
هنوز صادرات محصولات پتروشیمی روان نشده است، گفت: موانع 
جابجایی ارز حاص��ل از فروش محص��ولات پتروش��یمی و یا خرید 

تجهیزات مورد نیاز واحدهای پتروشیمی کشور کمتر شده است.
به گزارش اصفه��ان زیبا ب��ه نقل از خبرگ��زاری مه��ر، علی محمد 
بس��اق زاده با بیان اینکه مذاکرات موجب ش��د ک��ه موانع تحریم در 
بخش پتروشیمی رقیق تر ش��ود گفت: پیش از این در تامین کشتی 
مشکل وجود داشت که اکنون این مشکل برطرف شده است. این مانع 
علاوه بر تلاش دولت، حاصل خرید کش��تی از سوی صادرکنندگان 
محصولات پتروشیمی و بیمه کش��تی ها توسط بیمه گرهای داخلی 

بود. همچنین تامین کشتی از یک شرکت صورت نگرفت.
وی با اش��اره به اینکه قبل از تش��دید تحریم ها بیش از ۳5 درصد از 
حجم ص��ادرات محصولات پتروش��یمی به کش��ورهای اروپایی بود 
گفت: اکنون با توجه به ش��رایط موجود حجم زی��ادی از محصولات 
 پتروش��یمی به آس��یای دور، کش��ورهای همس��ایه و آفریقا صادر 
می شود. بساق زاده تصریح کرد:یکی از مشکلات صادرات محصولات 

پتروشیمی را جابجایی ارز توسط بانک ها عنوان کرد.

اخبـار  

فراخوان کانون صرافان؛ 

صرافی ها دور هم جمع می شوند

همزمان با ابلاغ بخشنامه مقررات ارزی صرافی ها و ضابطه مند 
شدن اعلام نرخ های رسمی ارز کانون صرافان از صرافی های 
مجاز خواس��ته که عصر امروز به منظور هم اندیشی در این 

خصوص تشکیل جسله بدهند.
بانک مرکزی به منظور انضباط بخشی به بازار ارز و ضابطه مند 
کردن فعالیت صرافی ها در هفته ای که گذشت دستورالعملی 
را با عنوان » مق��ررات ناظر بر عملی��ات ارزی صرافی ها« به 

صرافان ابلاغ کرد.
در بندهای مختلف این دستورالعمل ضوابط مشخصی برای 
ادامه فعالیت های ارزی صرافی ها تعیین ش��ده که براساس 
یکی از این مواد برخلاف گذشته نرخ انواع ارز در بازار آزاد هم 

ضابطه مند تعیین و  اعلام می شود.
طبق ماده 8 مقررات ناظر بر عملیات ارزی صرافی ها، کانون 
صرافان مکلف اس��ت در محدوده زمانی مندرج در ماده )۴( 
این مقررات هر یک ساعت یک بار میانگین موزون نرخ خرید 
صرافی ها و میانگین موزون نرخ فروش صرافی ها را محاسبه 
و در تارنمای خود اعلام کند. نرخ های اعلام ش��ده میانگین 
موزون معاملات انجام ش��ده در یک س��اعت است و شامل 

معاملات کل روز نمی شود.

خبــر اول

مهناز
احمدی



سید کمال الدین س��جادی، س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و 
رهبری در نشس��ت خبری با اش��اره به پیام رهبر معظم انقلاب به 
جوانان غربی، اظهار داش��ت: پیام تاریخ��ی و خلاقانه مقام معظم 
رهبری با ادبیاتی نرم و پرسش��گر به جوانان اروپای��ی و آمریکای 
شمالی ارسال ش��د. البته روش��نفکران و نخبگان فکری، فرهنگی 
و دین��ی و آزادگان غرب و جه��ان می توانند مخاط��ب پیام رهبر 

انقلاب باشند.
وی ادامه داد: موضوع کلیدی پیام مق��ام معظم رهبری به جوانان 
اروپایی و آمریکای شمالی این بود که غربی ها با تحقیق، ریشه های 

اسلام هراسی را پیدا کنند.
سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری با بیان اینکه پیام رهبر 
انقلاب به جوانان غربی در رس��انه های مختلف همچون CNN و 
بلومبرگ انعکاس داشت، گفت: برخی روزنامه ها مانند گاردین در 
صفحات خود س��تونی را به مقام معظم رهبری اختصاص داده اند، 

ولی بعد از انتشار این پیام، خبری در این ستون منتشر نشد.
سجادی با بیان اینکه پیام رهبر انقلاب به جوانان غربی یادآور پیام 
امام خمینی)ره( به گورباچف بود، افزود: منتهی دولتمردان شوروی 

سابق از آن استقبال نکردند.
وی اظهار داشت: پیام رهبری به جوانان غربی می طلبد که نهادهای 
مسوول همانند صدا و س��یما، وزارت امور خارجه، سفارتخانه ها و 
رایزن های فرهنگی که در خارج از کش��ور کار انج��ام می دهند، با 

جدیت تمام درباره این پیام اطلاع رسانی کنند.
س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری با اشاره به برنامه های 
جبهه پیروان، گفت: جلسات شورای مرکزی جبهه پیروان همیشه 
برگزار می ش��ود و فعالیت این جبهه تنها ب��ه انتخابات اختصاص 
ندارد؛ در فضای سیاسی کشور ما برای فعال تر شدن جبهه پیروان 
و اصولگرایان به انس��جام و همگرای��ی اعتق��اد دارد. اصولگرایان 
زیرساخت هایی مانند قانون اساسی، اعتقاد به اسلام و ولایت فقیه 

دارند که می تواند به انسجام و همگرایی کمک کند.
سجادی با اشاره به نقش گروه های مرجع، گفت: گروه های مرجع 
جامعه مدرسین حوزه علمیه قم و جامعه روحانیت مبارز هستند. 
تجربه ثابت کرده اس��ت اصولگرایان زمانی ک��ه از حمایت این دو 
جامعه استفاده کرده اند، در اهداف خود موفق بوده اند و مجلس نهم 
نیز حاصل تعامل اصولگرایان با جامعتین اس��ت و نمونه منفی آن 

انتخابات ریاست جمهوری بود.
وی با تاکید براینکه ما باید انس��جام و همگرایی را افزایش دهیم، 
به جلسات حجت الاسلام تقوی اش��اره کرد و افزود: در این زمینه 
اقدامات ارزشمندی آغاز شده است، اما کافی نیست؛ ضمن اینکه 
ما کار تبلیغاتی در ارتباط با مجلس را زودهنگام می دانیم، ولی این 

موضوع مانع از فعالیت درون سازمانی نیست.
س��خنگوی جبهه پیروان خ��ط امام و رهبری با اش��اره تش��کیل 
کارگروهی در جبهه برای مطالعات امکان سنجی، اظهار داشت: در 
جبهه کارگروهی با عضویت آقای بادامچیان، کوهکن و برخی اعضا 

تشکیل شده اس��ت که در حال جمع آوری اطلاعات از حوزه های 
انتخابیه است و مطالعات امکان سنجی را آغاز کرده و اطلاعات لازم 

برای رسیدن به باور مشترک را جمع آوری می کند.
س��جادی با اش��اره ب��ه ش��هادت ش��هید الله دادی، گف��ت: رژیم 
صهیونیس��تی با به ش��هادت رساندن س��ردار ش��هید الله دادی و 
جهاد مغنیه اش��تباه اس��تراتژیک مرتکب ش��د و چه خوب گفت 
 دبیرکل حزب الله به رژیم صهیونیس��تی که »پناهگاهتان را آماده 

کنید.«
وی تصریح کرد: این دو کلمه آرامش صهیونیس��ت های ترس��و را 
به هم زده است و جوابی که آنها دریافت خواهند کرد، پشیمان کننده 

خواهد بود.
س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و رهب��ری در خصوص اهانت 
نشریه ش��ارلی ابدو، افزود: گروه های تروریس��تی همچون داعش 
محصول مشترک غرب، آمریکا و رژیم صهیونیستی هستند و ما کار 
تروریستی را محکوم می کنیم. توهین به پیامبر اسلام )ص( توهین 

به همه پیامبران محسوب می شود.
سجادی یادآور ش��د: جبهه پیروان اقدام  زش��ت و خبیثانه نشریه 
مبتذل شارلی ابدو را محکوم کرده و این کار را لکه ننگی بر آزادی 

غربی می داند؛ چراکه آنها به نام آزادی بی اخلاقی انجام می دهند.
وی درباره مذاکرات هس��ته ای گفت: جبهه معتقد است مذاکرات 
هس��ته ای باید با توجه به خطوط مدنظر مقام معظم رهبری پیش 
برود و ما نی��ز از زحمات تیم مذاک��ره کننده قدردان��ی می کنیم. 
البته جبهه ی��ک نقد مش��فقانه دارد؛ در ش��رایطی ک��ه به وجود 
پیامبر)ص( توهین ش��ده و برخی سیاس��تمداران ماکیاول صفت 
فرانس��ه همراه با رژی��م صهیونیس��تی راهپیمای��ی کرده اند، چه 
ضرورتی داشت که وزیر خارجه ما به پاریس س��فر کند و در ژنو با 
وزیر خارجه آمریکا که حامی نشریه مبتذل شارلی ابدو بوده است، 

پیاده روی کند؟
سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری با طرح این پرسش که 
آیا مخابره این خب��ر و تصویر پیاده روی به نفع م��ا بود و در نتیجه 
مذاکرات تأثیر داش��ت، گفت: امیدواریم آق��ای ظریف در مجلس 

پاسخ قانع کننده ای بدهند که دلمان آرام بگیرد.
سجادی با اشاره به اظهارات سخنگوی دولت مبنی براینکه در این 
زمینه حرف های سخیفی عنوان شده است، گفت: این پیاده روی 
در ش��أن دولتی که رییس جمهور آن لباس روحانیت به تن دارد و 

وزیر خارجه نبود.
وی با اش��اره به انتخابات آینده افزود: اصلاح طلبان رسما فعالیت 
انتخاباتی خود را آغاز کرده اند و بحث سرلیست را پیش کشیده اند 
و از اختلاف افکنی در جناح اصولگرایان دریغ نمی روزند. مهم ترین 
راهبرد ما کمک به ایجاد انسجام و همگرایی با سایر احزاب است و 
ما با جامعه روحانیت ارتباط ارگانیک و سنتی داریم و زمان مرحوم 

عسگراولادی نیز این ارتباط وجود داشت.
سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری با اشاره به دیدار جبهه 

پیروان با آیت الله یزدی، رییس جامعه مدرس��ین و مطرح ش��دن 
انسجام و وحدت در میان اصولگرایان در این دیدار، افزود: ما در این 
زمینه با آیت الله موحدی کرمان��ی، دبیرکل جامعه روحانیت مبارز 

نیز دیدار خواهیم داشت.
سجادی گفت: جبهه پایداری با حزب مؤتلفه در راستای همگرایی 
جلسه داشته و برخی احزاب نیز با جمعیت ایثارگران جلسه برگزار 
کرده اند و ما با احزاب همسو مانند حزب ایرانیان آقای رئوفیان نیز 

ارتباط داریم.
وی در پاسخ به این پرس��ش که انتخابات آینده چند قطبی است، 
افزود: انتخابات آینده س��ه وجه دارد؛ اصولگرایان، اصلاح طلبان و 
مستقل ها. انتخابات آینده پرشور برگزار خواهد شد و اصولگرایان 
با تمام قوا وارد خواهند شد و اگر اصولگرایان به انسجام برسند، باز 

شبیه مجلس نهم را خواهیم داشت.
س��خنگوی جبهه پیروان خط ام��ام و رهبری در پاس��خ به این 

پرسش که با توجه به نزدیکی جبهه پایداری با برخی وزرای 
دولت یازدهم آیا با آنها ارتباطی خواهید داش��ت، اظهار 

داش��ت: جبهه پایداری از گروه های اصولگرا محسوب 
می شود و در زمان دولت قبل به این دولت گرایش هایی 
داش��ت، اما هم اکنون فاصله خود را ب��ا تیم دولت قبل 

حفظ کرده است.
سجادی ادامه داد: حزب موتلفه اسلامی که سابقه 50 سال فعالیت 
دارد با جبهه پایداری انقلاب اس��لامی جلساتی را برگزار می کند و 

جبهه پیروان نیز اشتراکات زیادی با جبهه پایداری دارد.
وی با بیان اینک��ه جبهه پایداری یک ضلع اصولگرایان محس��وب 
می شود، یادآور شد: با توجه به فاصله گرفتن جبهه پایداری از دولت 
دهم ما با آنها ارتباط داریم و ائتلاف با پایداری دور از ذهن نیس��ت 
و احتمالا با آنها لیست مش��ترک انتخاباتی نیز داشته باشیم. ما در 
انتخابات باید منافع حزبی را کمرن��گ کرده و به منافع اصولگرایی 

بپردازیم و نباید مجلس بعدی به رقیب واگذار شود.
س��خنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری درباره ارزیابی خود از 
جایگاه احمدی نژاد در میان اصولگرایان ب��ا تأکید براینکه ما هیچ 
ارتباطی با آقای احمدی نژاد نداش��ته، نداریم و نخواهیم داش��ت، 
اظهار داش��ت: زمانی هم که آقای احمدی نژاد رییس جمهور بود، 
جزو منتقدان ش��ان بودیم و در ارتباط با آقای مشایی نامه  مفصلی 

به وی نوشتیم.
س��جادی با بیان اینکه آقای احمدی نژاد در کش��ور  زحماتی هم 
کشید، گفت: البته زمان آقای احمدی نژاد گذشته است و نظام دو 
دوره فرصت در اختیار او ق��رار داد و آقای احمدی نژاد هر کاری که 

می خواست، می توانست انجام دهد.
وی با تاکید بر اینکه فعالیت های آق��ای احمدی نژاد از نظر جبهه 
خط امام و رهبری دیگر قابل بحث نیست، در پاسخ به این پرسش 
که آیا احمدی ن��ژاد می تواند ب��ه نوعی خودش را ب��ه اصولگرایان 
تحمیل کند، تصریح کرد: قدرت کلمات خیلی زیاد است؛ چنانچه 

آقای روحان��ی از کلماتی همچون 
اعتدال، تدبیر، امید و نمادی مثل 
نماد کلید استفاده کرد که قدرت 
 بسیج کردن دارند و می توانند آرا را 
جابه جا کنند. آق��ای احمدی نژاد 
نیز زمانی از ش��عارهایی استفاده 
کرد و رفتارهایی بروز داد که باعث 
ش��د مردم توجه خاص��ی به وی 
داشته باشند و هشت سال فرصت 

به وی داده شد.
سخنگوی جبهه پیروان خط امام 
و رهبری درباره وضعیت رحیمی 
ی��ادآور ش��د:  در م��ورد پرون��ده 
آقای رحیم��ی یک نکت��ه مثبت 
 دیده می ش��ود و آن این است که 
قوه قضاییه صرف نظ��ر از چهره و 
پیشینه اشخاص بررسی های خود 
را انجام داده و حکم صادر می کند 
و این نقطه قوت قوه قضاییه است و 

ما نیز کار این قوه در مبارزه با تخلفات را تایید می کنیم.
سجادی ادامه داد: این صحیح نیس��ت که همه کاسه و کوزه ها در 

این پرونده سر اصولگرایان 
شکس��ته ش��ود؛ چ��را که 
آن ط��رف ه��م پرونده کم 
ندارن��د و م��ا در موض��وع 
فتنه نی��ز نمی گوییم همه 
اصلاح طلب��ان درگی��ر آن 
بودند، بلک��ه معتقدیم در 
موض��وع فتنه بخش��ی از 
اصلاح طلبان درگیر بودند.

س��خنگوی جبهه پیروان 
خط ام��ام و رهبری درباره 
 رحیمی خاطرنش��ان کرد:

م��ن آق��ای رحیم��ی را 
نمی شناس��م و هیچ وقت 
ب��ا او روب��ه رو نش��ده ام و 
نمی دانم به لح��اظ فردی 
و اعتقادی چگونه اس��ت، 
اما کار قوه قضاییه را تایید 
می کنم و متذکر می ش��وم 
که سوء استفاده از پرونده ها صحیح نیست و این موضوع مربوط به 

شخص است و ربطی به جناح و گروه ندارد.

سجادی سخنگوی جبهه پیروان خط امام و رهبری:
قدم زدن با  کری و سفر به فرانسه در شان وزیر امور خارجه ما نبود

 جبهه یک نق�د مش�فقانه دارد؛
در ش�رایطی ک�ه ب�ه وج�ود 
 پیامبر)ص( توهین شده و برخی
 سیاس�تمداران ماکی�اول صفت
فرانسه همراه با رژیم صهیونیستی 
راهپیمایی کرده اند، چه ضرورتی 
داشت که وزیر خارجه ما به پاریس 
س�فر کند و در ژنو با وزیر خارجه 
آمریکا که حامی نش�ریه مبتذل 
شارلی ابدو بوده است، پیاده روی 

کند؟ 

عضو ارشد سابق تیم 
مذاکره کننده هسته ای:

 بابت مذاکرات
 هسته ای از رهبر 

 انقلاب تذکر
 نگرفته ام

 دبیرکل
 جبهه پایداری:
نقطه وحدت 
اصولگرایان باید 
پیروی از ولایت 
فقیه باشد

همه چیز بر علیه اسرائیل می شود

 نگرانی های نتانیاهو  از احتمال 
توافق هسته ای ایران
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سربلندی قوه قضائیه در یک آزمون سرنوشت ساز

محکومیت مرد شماره یک احمدی نژاد

اظهارات مقام آلمانی 
 دخالت آشکار در
  امور کشورمان 

است

 رییس جمهور،
  جلسه شورای عالی 

 انقلاب فرهنگی را
 ترک نکردند

Letter for uنامه ای برای تو
نگارش نامه از سوی مقام معظم رهبری خطاب به جوانان آمریکای شمالی و اروپا در برهه کنونی و همزمان 
با افزایش موج اسلام هراسی توسط غربی ها را می توان حرکتی بسیارخاص و قابل تقدیر نامید.البته این 
نامه از جهات مختلف داری اهمیت است؛چرا که  این متن به انگلیسی نوشته شده و به طور خاص مخاطب 

آن جوانان آمریکای شمالی و اروپا هستند.
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

س��عید جلیلی، عضو ارش��د س��ابق تیم مذاکره کننده هسته ای 
کشورمان در پاسخ به س��وال خبرنگاری که پرسید آقای صادق 
خرازی در یکی از برنامه های تلویزیونی اعلام داش��ته که ش��ما 
بابت مذاکرات هسته ای از رهبر انقلاب تذکر گرفته اید، گفت: من 
این مصاحبه را ندیده ام، اما اینک��ه از رهبر انقلاب بابت مذاکرات 
هسته ای تذکر گرفته ام، کذب محض است، چون این مسائل مبنا 
و اساسی ندارد و این حرف یک دروغ سازی است. وی در ادامه در 
جمع خبرنگاران گفت: در جهان امروز ش��اهدیم که نقض مکرر 
حقوق بشر توس��ط برخی از دولت های مدعی حقوق بشر حتی 
نسبت به مردم کش��ورهای خودش��ان صورت می گیرد که این 
موارد باید در عرصه عمومی تبیین شود. وی افزود: ملت ها دفاع از 
حقوق مشروع را حق خود می دانند و بر این مبنا از منافع خود دفاع 

می کنند، برخی از حوادث مصنوعی که در جهان شکل می گیرد قابل 
تامل است و حتی طیف های داخل همین کشورها نیز در مورد این 
حوادث شکل گرفته سوالات بی پاسخی دارند که این مساله به دلیل 
موج جدی اقبال عمومی نسبت به اسلام است. جلیلی با اشاره به اینکه 
غرب تمدن خود را بر مبنای غلط پنج  قرن تبلیغ کرد، اما امروز با یک 
رقیب گفتمانی جدی روبه رو است، تصریح کرد: غرب امروز برای گریز 
از رقابت منطقی گفتمانی وارد عرصه هایی می شود تا با حرکات قابل 
تامل از فضای رقابت فرار کند. نماینده مقام معظم رهبری در شورای 

عالی امنیت ملی ادامه داد: ما معتقدیم تمام ملت ها که از حقوق خود 
دفاع می کنند باید مورد کمک واقع ش��وند. تروریست ها با برخی از 
قدرت های جهانی اهداف مشترک دارند و به عنوان مثال دانشمندان 
ما در لیست سیاه شورای امنیت قرار گرفتند و در عین حال از سوی 
تروریست ها نیز مورد هجمه واقع ش��دند، بنابراین تروریست ها در 
منطقه و جهان علیه منافع ملت ها اقدام می کنند و از سوی غرب نیز 
حمایت می شوند که نمونه آن حزب الله لبنان است که هدف مشترک 
تروریست ها و کشورهای غربی است. وی با اشاره به نامه رهبر انقلاب 

به جوانان اروپا و آمریکای شمالی تاکید کرد: نامه مقام معظم رهبری 
در حقیقت شروع یک حرکت تمدنی بود برای اینکه این قشر را متوجه 
کنند که امروز تمدنی مطابق فطرت و حقیقت انسان ها شکل گرفته 
و این تمدن از سوی منکران حقیقت مورد هجمه واقع شده است. وی 
خاطرنشان کرد: این کار یک شروع ارزشمند است برای اینکه صدای 
تمدن اسلامی به گوش جوانان غرب برسد و آنها با تمدن اسلامی آشنا 
شوند. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام یادآور شد: آنچه که در 
فرانسه شکل گرفت و به خصوص رفتارهای بعد از آن یک سناریوی 
طراحی شده بود؛ چرا که برخی تلاش دارند تا ظهور اندیشه اسلام که 
با موج استقبال از اسلام در اروپا روبه رو شده را خاموش کنند؛ چرا که 
نمی توانند در رقابت منطقی با این اندیشه قرار گیرند، بنابراین تلاش 

دارند تا به شکلی موج اسلام هراسی را در این کشورها ایجاد کنند.

سعید جلیلی:

بابت مذاکرات هسته ای از رهبر انقلاب تذکر نگرفته ام

» محکومیت محمد رضا رحیمی«موضوعی است که این روزها 
تقریبا به یکی از مهم ترین  جریان های خبری کشور تبدیل شده 

است.

  ماجرای محکومیت رحیمی
بر این اساس محمدرضا رحیمی، معاون اول دولت محمود احمدی 
نژاد  با رای شعبه 11 دیوان عالی کشور به پنج سال و 91 روز حبس 
و پرداخت دو میلیارد و 850 میلیون تومان رد مال و یک میلیارد 

تومان جزای نقدی محکوم شد.
پرونده محمدرضا رحیمی، معاون اول دولت دهم اواخر اسفند سال 
گذشته )1۳9۲( با صدور کیفرخواست به دادگاه کیفری استان 
تهران فرستاده شد و برای رس��یدگی در اختیار شعبه ۷۶ دادگاه 

به ریاست قاضی سیامک مدیر خراسانی قرار گرفت.
شعبه ۷۶ دادگاه کیفری استان تهران در دو جلسه و  غیرعلنی به 
اتهامات متهم این پرونده رس��یدگی کرد که جلسه نخست سوم 
خرداد ماه با حضوردو تن از متهمان پرونده اختلاس از ش��رکت 
بیمه ایران و جلس��ه دوم 1۷ خرداد ماه برگزار شد و دادگاه ختم 

رسیدگی را اعلام کرد.
سخنگوی قوه قضائیه شهریور ماه امسال در نشست خبری خود 
از صدور حکم پرونده محمدرضا رحیمی، معاون اول دولت دهم 

خبر داد و گفت: وی به حبس و جزای نقدی محکوم شده است.
اما1۲ مهر س��ال جاری، رحیمی با ارائه لایحه، اعتراضی به حکم 
دادگاه ارسال کرد و پرونده برای رسیدگی در مرجع تجدید نظر به 

دیوان عالی کشور فرستاده شد.
۲۴ دی ماه امسال، محسن افتخاری سرپرست دادگاه های کیفری 
استان تهران از تایید بخشی از حکم پرونده رحیمی در دیوان عالی 

کشور خبر داد.
بالاخره چندی پیش خبرگزاری ها اعلام کردند رحیمی از سوی 
ش��عبه ۷۶ دادگاه کیفری اس��تان تهران به 15 سال حبس و دو 
میلیارد و 850 میلیون تومان رد مال و یک میلیارد تومان جزای 
نقدی محکوم شده و شعبه 11 دیوان عالی کشور به  عنوان مرجع 
تجدید نظر، حکم حبس وی را به پنج سال و 91 روز کاهش داد و 

رد مال و جزای نقدی را تأیید کرد.

  رحیمی کیست؟
محمد رضا رحیمي، سیاستمدار ۶0 ساله اهل استان کردستان 
اس��ت. او در دهه ۶0  و اوای��ل دهه ۷0 نماینده مجلس ش��وراي 

اسلامي بود. 
او در دور دوم ریاس��ت جمهوري هاشمي رفس��نجاني استاندار 
کردستان ش��د. پس از آن در س��ال ۷۶ با روي کار آمدن دولت 
اصلاحات از استانداري کردستان کنار گذاشته شد و پس از مدتي 

رییس یکي از دانشکده هاي حقوق دانشگاه آزاد در تهران شد.
با آغاز به کار مجلس هفتم و با نظر اکثریت نمایندگان او برکرسي 

ریاست دیوان محاسبات تکیه زد. 
رحیمي پس از آن با حکم محمود احم��دي نژاد به عنوان معاون 

پارلماني دولت نهم منصوب شد که در آن زمان ماجراي کردان به 
عنوان بزرگ ترین حاشیه اش مطرح بود.

برخي نمایندگان مدعي بودند که رحیمي قصد داشت با چک هاي 
پنج میلیون توماني راي نمایندگان را در حمایت از کردان بخرد. 

پس از انتخابات ریاست جمهوري دهم و حاشیه هاي پیش آمده 
براي معاون اولي مشایي، محمود احمدي نژاد، رحیمي را به عنوان 
معاون اول خود معرفي کرد و وی تا پایان دولت دهم در این سمت 

باقي ماند. 
رحیمي در میانه هاي دولت دهم متهم به نقش آفریني در اختلاس 
بیمه و استانداري شد. پرونده اي که بررس��ي آن سال ها به طول 

انجامید تا اینکه نهایتا چندی پیش حکم نهایي آن صادر شد.

  هیاهوی برخ�ی رس�انه ها در ماج�رای محکومیت 
رحیمی

بعد از اعلام خبر محکومیت رحیمی برخی رس��انه ها با پیگیری 
مستمر این موضوع س��عی کردند تا به نوعی محکومیت رحیمی 
 را ب��ا دولت نه��م و دهم و ش��خص محمود احمدی ن��ژاد مرتبط 

کنند.
در همین رابطه، روزنامه های اصلاح طلب ب��ا انتخاب تیتر هایی 
همچون »پایان پرونده رحیمی«، » محکومیت قطعی رحیمی« ، 
»معاون اول احمدی نژاد محکوم شد« و... سعی کردند تا به نوعی 

دولت قبل را متهم کنند.
حتی برخی رسانه ها با درج مطلبی خواستار عذرخواهی رسمی 

احمدی نژاد از مردم شدند.
این رسانه ها در همین رابطه نوشتند که احمدی نژاد در آبان سال 
90 در دیدار با برخی اعضای ستاد انتخاباتی خود در سال های 8۴ 
و 88 در مورد اتهامات محمدرضا رحیمی گفت: » دو س��ال است 
که رییس قوه قضائیه معاون اول دولت را متهم به فساد اقتصادی 

کرده است ولی نمی توانند این اتهام را ثابت کنند. 
من به رهبری هم گفته ام که اگر ثابت شود که رحیمی حتی یک 
ریال هم اختلاس کرده من به تلویزیون آمده و ضمن عذرخواهی 
اعلام می کنم که شایستگی این سمت را ندارم. این دولت به قوه 
قضائیه اعلام کرده ک��ه آبروی دولت را برده ای��د و اگر هم قرار به 

محاکمه است بایستی علنی صورت گیرد.

  واکنش دفتر رییس جمهور سابق به اتهام زنی ها
اته��ام زنی های رس��انه ه��ای اصلاح طلب باعث ش��د ت��ا دفتر 
رییس جمهور س��ابق هم س��اکت نماند و اطلاعیه ای از س��وی 

دفتراحمدی نژاد به شرح زیر منتشر شد:
موضوع رس��یدگی به اتهامات آقای محمدرضا رحیمی بار دیگر 
دستمایه حملات گسترده و بی محابا علیه دولت های مظلوم نهم 
و دهم و بهره برداری های س��وء سیاسی ش��د. گرچه ملت بزرگ 
ایران هوشیارانه تمام حوادث را زیر نظر دارد و به خوبی و درستی 
قضاوت خواهد کرد لیکن جهت روشن تر شدن حوادث، نکاتی را به 

استحضار ملت شریف می رساند.

1- در نحوه رسیدگی به این موضع تاملات فراوانی وجود دارد که 
ورود به آن را در شرایط کنونی به صلاح کشور نمی دانیم.

۲- تمام ماجرای آقای رحیمی حتی با فرض صحت اتهامات و قبول 
رسیدگی قانونی و صحیح، مربوط به سال 8۶ و قبل از آن و دوره 
ریاست ایشان بر دیوان محاسبات کشور وابسته به مجلس شورای 
اسلامی و پیش از شروع همکاری و حضور ایشان در دولت نهم بوده 
و در آن زمان چنین مسائلی مطرح نبوده است. اصولا این موضوع، 
هیچ ارتباطی با دولت و حتی دوره خدمت ایش��ان در دولت های 
نهم و دهم ندارد و دلیل اصرار بر ارتباط دادن آن به دولت قبل بر 

همگان آشکار است.
۳- اطلاع رس��انی س��هوی یا عمدی نادرس��ت و مبهم، همانند 
ماجرا های بانکی و نفتی، فرصتی را در اختیار مغرضان و بددلان 
قرار داده است تا سنگین ترین هجمه ها را علیه خدمتگزاران پاک 
در دولت های نهم و دهم س��اماندهی و اجرا کنند. روش��ن است 
که سیاس��ت بازان حرفه ای و برخی رس��انه ها اص��رار دارند که با 
ابهام آفرینی، زمینه را برای تخریب دولت قبل و خدمات کم نظیر 
آن و انتقام کشی از ملت عزیز فراهم کنند و همچنین از رهگذر آن 
بر بس��یاری از ضعف های جاری در اداره کشور سرپوش بگذارند. 
رس��انه های معاند بیگانه نیز با بهره برداری از ش��رایط، مش��غول 

عقده گشایی هستند.
۴- مدیران ارش��د دولت های نهم و دهم علیرغم وجود پاسخ های 
قاطع به اتهامات بی اساس علیه خود، برای رعایت مصالح کشور و 
به عنوان وظیفه ای ملی و دینی و جهت جلوگیری از بهانه جویی ها، 
مشقات و سختی های س��کوت را بر خود هموار کرده اند، ولیکن 
همچنان که مردم با فراس��ت ای��ران زمین از گذش��ته های دور 

گرفته اند: ماه همیشه زیر ابر پنهان نمی ماند.

  اثب�ات حقانیت جمهوری اس�لامی ب�ا محاکمه یک 
مسوول رده بالا

اما نکته ای که نباید در هیاهوهای رسانه ای مورد غفلت قرار گیرد 
این اس��ت که با اعلام خبر محکومیت معاون اول رییس جمهور 
سابق، بار دیگر حقانیت و دیانت و تقدس این نظام به جهانیان به 
اثبات رسید و نشان داده شد که جمهوری اسلامی با قاطعیت در 
برابر کسانی که بخواهند حقوق مردم ایران پایمال کنند و یا آبروی 

دین و انقلابشان را زیر پا بگذارند، خواهد ایستاد.
قوه قضائیه جمهوری اس��لامی ایران با اتکا ب��ه احکام دین مبین 
اس��لام و فرمان 8 ماده ای مقام معظم رهبری در رابطه با مبارزه 
با فس��اد اقتصادی که طی آن فرمودند: » قوه قضائیه با استفاده از 
کارشناسان و قضات قاطع و پاکدامن، مجرم و خائن و عناصر آلوده 
را از سر راه تعالی کشور بردارد« در برابر عده قلیلی که می خواهند 
به خاطر منافع شخصی با آبروی انقلاب اسلامی بازی کنند ایستاده 

و ان شاالله این راه تداوم خواهد داشت.

  عملکرد قابل قبول قوه قضائیه در برخورد با مفاسد
در همین رابطه ابوالفضل ابوترابی، دبیر اول کمیسیون قضایی و 

حقوقی مجلس شورای اسلامی گفته که موضوع پرونده رحیمی 
مربوط به زمان تخطی این فرد در دیوان محاسبات مجلس و پرونده 
معروف بیمه است، این پرونده را مجلس هفتم اصولگرا تشکیل داد 

و به قوه قضائیه فرستاد و به دولت نهم ودهم مربوط نیست.
ابوترابی با بیان اینکه قوه قضائیه تاکنون در پرونده های مبارزه با 
مفاسد اقتصادی، عملکرد قابل قبولی داشته، تصریح کرد: درمورد 
سایر پرونده های اقتصادی آقازاده ها نیز انتظار داریم تصمیمات 

جدی تری گرفته شود. 

  برخورد قاطع ب�ا متخلفان باعث خوش�حالی مردم 
می ش�ود/قوه قضائیه س�ایر پرونده ها را هم مثل پرونده 

رحیمی  بررسی کند
همچنین حجت الاسلام حسین ابراهیمی، عضو جامعه روحانیت 
مبارز هم  به اثرات اجتماعی حک��م قاطع قوه قضائیه برای معاون 
اول دولت دهم اش��اره کرد و گفت: قوه قضائیه با قاطعیت و بدون 
ملاحظات سیاسی و جناحی کار بسیار ارزنده ای انجام داد که برای 
جامعه ما خوشحال کننده و اطمینان آور است و این حرکت نشان 
داد که این قوه ب��رای اجرای عدالت ملاحظه ای ن��دارد و فقط به 

اجرای قانون می پردازد.
وی در ادامه خاطر نش��ان کرد: انتظار از قوه قضائیه و ش��خصیت 
ارزش��مند آیت الله آملی لاریجانی هم این است که ملاحظه ای 
در اجرای دستورات اسلام و قانون نداشته باشند که خوشبختانه 
اقدام اخیر این قوه بیانگر عدال��ت خواهی و قانون محوری رییس 

قوه قضائیه است.
ابراهیمی همچنین به لزوم برخورد با متخلفانی که وابستگی های 
 خاص دارند نیز اش��اره کرد و گفت: با توجه به عملکرد گذش��ته 
 قوه قضائیه به ویژه در رابطه با مع��اون اول رییس جمهور، تصور
  می کنم در رابطه با س��ایر پرون��ده ها و افراد حتی اگر وابس��تگی و

 نسبت های خاصی هم داشته باشند، قوه قضائیه بر اساس قانون 
برخورد خواهد کرد.

   بایدبرای صدور این حکم از قوه قضائیه تشکر کنیم
از سوی دیگر علیرضا زاکانی نماینده مردم تهران در مجلس هم 
در این رابطه گفته که اصل محکومیت آقای رحیمی نشان داد قوه 

قضائیه اهتمام ویژه ای در برخورد با فساد مسوولان دارد.
نماینده م��ردم تهران در مجلس ش��ورای اس��لامی ادام��ه داد: 
گرچه این جنس فس��اد به صورت ن��ادر اتفاق می افت��د اما مثل 
لکه سیاهی است که بر پیکر و جامعه س��فید نظام اسلامی خود 
 را نش��ان می دهد. باید برای صدور این حکم از قوه قضائیه تشکر 

کنیم.
عضو هیات رییسه فراکسیون اصولگرایان اظهار داشت: معتقدم 
در این فضا مواجهه سیاسی با مفاس��د اقتصادی، کمک کردن به 
مفسدان اقتصادی است. اصلاح طلبان نیز به دنبال این هستند با 
التهاب آلود کردن فضا، مسیر مواجهه با پرونده های بزرگ مفاسد 

اقتصادی را مسدود کنند.
زاکانی تصریح کرد: در بحث مهدی هاشمی هم که پرونده قطور و 
سنگین تری دارد و در مفاسد نفتی دوران اصلاحات نقش ممتاز و 
ویژه ای را با دو نفر دیگر ایفا کرده اند، امیدواریم قوه قضائیه تحت 

تاثیر فشارها قرار نگرفته و رای قاطعی صادر کند.

  اقدامی شایسته که نیازمند استمرار است
به هر صورت باید تاکید کرد که اگرچه برخی رس��انه ها و اقش��ار 
جامعه تصور نمی کردند که به دور از ملاحظات سیاسی، به پرونده 
دانه درشت ها و تخلفات آنها رسیدگی ش��ود، اما قوه قضائیه در 
رسیدگی به پرونده محمدرضا رحیمی و مسائل مرتبط با آن ثابت 
کرد که مستقل از مسائل سیاسی و اجرایی کشور، به شکایت ها و 

تخلفات و اعمال غیر قانونی رسیدگی می کند. 
برخورد اخیر قوه قضائیه و رسیدگی به پرونده محمدرضا رحیمی 
معاون اول رییس جمهور در دولت قبل، به خوبی ثابت کرد که نه 
تنها قوه قضائیه به دور از ملاحظه سیاسی، به پرونده ها و تخلفات 
و شکایت ها رسیدگی می کند، بلکه ثابت کرد که افراد با هر پست 
و مقامی با دیگران در برابر قانون یکس��ان هستند و به عملکرد و 

تخلفات افراد رسیدگی می شود. 
براین اس��اس، برخورد قوه قضائیه با پرونده محمدرضا رحیمی، 
اقدامی شایسته تقدیر است و نشان داد که قوه قضائیه با استقلالی 
که نسبت به س��ایر قوا و ارکان اجرایی و سیاس��ی کشور دارد، به 
حاش��یه های رس��انه ها و گفت و ش��نودها و موضع گیری افراد 
توجه نک��رده و در فضای��ی آرام و در چارچوب قان��ون، به صورت 
 تدریجی و بدون عجله یا اتلاف وقت، به این پرونده ها رس��یدگی 

می کند.

سربلندی قوه قضائیه در یک آزمون سرنوشت ساز

محکومیت مرد شماره 
یک احمدی نژاد

عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی اظهارات مقام 
آلمانی را دخالت آشکار در امور کشورمان دانست و گفت: 

باید پاسخ مناسبی به اظهارات وی داده شود.
محمدحس��ین فرهنگ��ی، نماینده م��ردم تبریز 
در مجلس ش��ورای اس��لامی در گفت وگو با 
خبرنگار پارلمانی خبرگزاری فارس، با اشاره 
به اظهارات نایب ریی��س مجلس آلمان در 
مورد حمای��ت از رفع حصر س��ران فتنه، 
گفت: باید پاسخ مناسبی به اظهارنظرهای 
نایب رییس مجلس آلمان داده می شد، از 

سوی دیگر این اظهارات باعث می شود تا افکار عمومی بدانند 
که چه نیت نادرستی در حمایت از جریانات مساله دار در کشور 

و جود دارد.
عضو هیات رییسه مجلس اظهار داشت: کسانی که در دوران 
دفاع مق��دس بمب های ش��یمیایی را در اختیار دش��منان ما 
قرار می دادند تا نه تنها ملت ما بلکه علیه ملت  خودش��ان هم 
استفاده کنند، بعید نیست که از مجرمان دیگر هم دفاع کنند 
 اما مردم ما باید بدانند که ریش��ه همه ای��ن اظهارنظرها یکی

 است.
فرهنگی همچنین خاطرنش��ان کرد: مس��وولان م��ا باید در 

مواجه با اظه��ارات نایب رییس مجلس آلمان و موارد مش��ابه 
همانند شهید رجایی عمل کنند که در سازمان ملل در مقابل 
 اظهارنظره��ای اینچنین��ی جنای��ات جنایتکاران را آش��کار 

کرد.
به گزارش خبرگ��زاری فارس، نایب ریی��س مجلس آلمان در 
جریان سفر خود به تهران و در دیدار با محمدرضا عارف موضوع 
رفع حصر س��ران فتنه را مط��رح کرده و عنوان ک��رده بود که 
شورای نگهبان در ایران اجازه حضور همه نامزدها در انتخابات 
را نمی دهد که نمایندگان مجلس و کارشناسان چنین اظهاراتی 

دخالت آشکار در امور داخلی کشورمان توصیف کردند.

فرهنگی در گفت وگو با فارس:

اظهارات مقام آلمانی، دخالت آشکار در امور کشورمان است
 باید پاسخ مناسبی به اظهارات وی داده شود

رییس جمهور،  جلسه شورای 
 عالی انقلاب فرهنگی را

 ترک نکردند

مشاور فرهنگی رییس جمهور گفت: در جلسه اخیر شورای فرهنگی 
موضوع و یا بحث تنش زایی مطرح نشده و رییس جمهور نیز تا پایان 
جلسه حضور داشتند و ترک جلس��ه ای هم از سوی ایشان صورت 

نگرفته بود.
حسام الدین آشنا مشاور فرهنگی رییس جمهور در پاسخ به سوالی 
مبنی ب��ر اینکه برخ��ی از س��ایت های خبری عن��وان کرده اند که 
جلسه این هفته ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی تنش زا و جنجالی 
بوده است؟ گفت: جلسه ش��ورای عالی انقلاب فرهنگی این هفته 
نیز به مانند جلس��ات قبل به ریاس��ت دکتر روحانی برگزار ش��د و 
موضوع حاد و جنجال برانگیزی که موجب تنش میان اعضا ش��ود، 
مطرح نشده است.وی افزود: جلسات شورای عالی انقلاب فرهنگی 
دوبخش دارد؛یک بخش پیش از دستور و یک بخش پس از دستور 
که در بخش پیش از دستور همه اعضای جدید در مدت محدودی 

ملاحظات و نظرات خود را مطرح می کنند.
مشاور فرهنگی رییس جمهور ادامه داد: در جلسه آخر شورای عالی 
انقلاب فرهنگی نیز مثل تمام جلسات دیگر، برخی از اعضای جلسه 
نظرات خود را مطرح کردند، این نظرات اصولا برای گرفتن پاس��خ 
مطرح نمی شود، بلکه به صورت طبیعی پس از بیان نظرات، جلسه 
وارد دستور می شود و در این جلسه هم پس از مطرح شدن نظرات، 
اعضا وارد بخش دستور ش��دند و مطابق معمول جلسات پس از دو 

ساعت به پایان رسید.
آشنا با بیان اینکه هیچ گونه ترک جلسه ای از سوی رییس جمهور 
پیش از پایان جلس��ه ص��ورت نگرف��ت، گفت: همه اعض��ا و دکتر 
روحانی تا آخر در جلس��ه حضور داش��تند و درخصوص مصوبات 
بررس��ی های لازم صورت گرفت.وی در پاس��خ به این سوال که در 
برخی از س��ایت  ها عنوان ش��ده اس��ت که یکی از اعضای شورای 
انقلاب فرهنگی نس��بت به سیاس��ت خارجی دولت انتقادهایی را 
به وزیر خارجه مطرح کردند و این موضوع موجب واکنش و پاسخ 
رییس جمهور شده است، گفت: به هرحال در بخش پیش از دستور 
بیان نظرات را داریم و همیشه هم همین گونه بوده است، اما اینکه 
 این مباحث موجب جنجال و تنش و یا تبدیل به مساله حاد شود را 

نداشتیم.
مشاور فرهنگی رییس جمهور خاطرنش��ان کرد: اینکه کدام اعضا 
و درباره چه موضوعاتی صحبت کردند را باید از دبیرخانه ش��ورای 
انقلاب فرهنگی س��وال کرد، اما خاصیت برگزاری جلس��ه پیش از 
دستور بیان نظرات است و تنشی هم میان اعضا به وجود نیامده بود.

همه چیز بر علیه اسرائیل می شود

نگرانی های نتانیاهو  از احتمال 
توافق هسته ای ایران

نتانیاهو گفت: به احتمال زی��اد در چند هفته آینده ایران و 1+5 به 
توافق هسته ای می رسند و این توافق علیه اسرائیل است.

رویترز به نقل از رس��انه های اس��رائیلی نوش��ت: بنیامین نتانیاهو 
نخس��ت وزیر اس��رائیل با دفاع از تصمیمش برای پذیرش دعوت 
س��خنرانی در کنگره آمریکا ب��دون هماهنگی ب��ا اوباما گفت: من 
تعهد اخلاقی دارم ت��ا از هر فرصتی برای مطرح کردن مس��اله ای 
ایران که علیه اس��رائیل خطر نابودگری اس��ت اس��تفاده کنم. به 
دنبال س��خنرانی س��الانه باراک اوباما، رییس جمه��ور آمریکا در 
کنگره این کش��ور و دفاع از مذاکرات هس��ته ای با ای��ران، کنگره 
آمریکا بدون هماهنگ��ی با اوباما از بنیامین نتانیاهو نخس��ت وزیر 
 برای س��خنرانی در کنگره درب��اره ایران دعوت ک��رد. نتانیاهو هم 
بی درنگ این دعوت را پذیرفت اما کاخ سفید با انتقاد از این دعوت 

اعلام کرد اوباما دیداری با نتانیاهو نخواهد داشت. 
نتانیاهو افزود: اولویت من، وادار ک��ردن آمریکا و دیگر قدرت های 
بین المللی به ع��دم مذاکره با ایران درباره توافق هس��ته ای با این 
کشور است توافقی که می تواند اسرائیل را در معرض خطر قرار دهد. 
نخست وزیر اس��رائیل افزود: به احتمال زیاد قدرت هایبزرگ و ایران 
در هفته های آینده به توافقی هسته ای می رسند. این توافق باعث 
می شود ایران به کشوری قادر به ساخت س��لاح هسته ای تبدیل 
شود. این موضوع موجودیت اس��رائیل را به شدت در معرض خطر 

قرار می دهد. 
وی گفت: به عنوان نخست وزیر اسرائیل متعهدم همه تلاش ها را 
برای جلوگیری از دست یابی ایران به بمب اتمی به کار بگیرم؛ بمب 
اتمی که اسرائیل را مورد هدف قرار می دهد. این تلاش ها، جهانی 
است و به هر جایی که برای مطرح کردن مساله اسرائیل دعوت شوم 

می روم و از آینده و موجودیت اسرائیل دفاع خواهم کرد.

اخبار کوتاه
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سیاست

دبیرکل جبهه پایداری با اش��اره به ضرورت وحدت اصولگرایان 
گفت: نقطه وح��دت اصولگرایان بای��د تمرک��ز روی پیروی از 
مقام ولایت فقیه باشد.جلسه ش��ورای مرکزی جامعه اسلامی 
مهندسین با حضور حجت الاسلام مرتضی آقاتهرانی، دبیرکل 
جبهه پایداری برگزار شد. در ابتدای این جلسه محمدرضا باهنر، 
دبیرکل جامعه اسلامی مهندسین ضمن محکومیت مجدد اقدام 
موهن نشریه فرانس��وی در جس��ارت به س��احت مقدس پیامبر 
 اعظ��م)ص( از حجت الاس��لام آقاتهرانی به عنوان اس��تاد اخلاق 
نام برد و از وی دعوت کرد تا درخصوص اخلاق سیاسی برای اعضای 

شورای مرکزی این تشکل سخن بگوید. در ادامه حجت الاسلام 
مرتضی آقاتهرانی با اشاره به بحث مقامات در سیروسلوک گفت: 
حال موقتی است،لکن اگر این حال ادامه پیدا کند و انسان بر آن 
ثابت باشد، به مقام تبدیل می شود. وی افزود: شش مقام که هر 
سالک در مسیر سیر و س��لوک نیاز دارد، شامل معرفت )چرا که 
انسان بی معرفت نمی تواند خودس��ازی کند و این معرفت سه 
شاخه دارد، انس��ان شناسی، هستی شناس��ی و خداشناسی(، 
ایمان )یعنی باور دل و باید دانس��ت که جایگاه ایمان دل آدمی 
است(، ثبات)یعنی بر راه راس��ت پابرجا بودن(، صدق )که در دو 

شاخه راستی گفتار و راس��تی کردار جلوه می کند(، انابه )یعنی 
بازگش��تن و مراجعه کردن، به عبارت دیگر هرجایی که اشتباه 
رفتی به مسیر درست بازگردی و اخلاص )یعنی عمل بنده فقط 
برای خدا باشد( می ش��ود. در ادامه این جلسه باهنر درخصوص 
وحدت اصولگرایان سخنانی ارائه داد. دبیرکل جبهه پیروان خط 
امام و رهبری لزوم وحدت اصولگرایان را در مقابل رقیب جدی 
خود؛ یعنی اصلاح طلبان ضروری دانس��ت و گفت: اصولگرایان 
هیچ وقت نمی توانند با اصلاح طلبان ول��و معتدلان آنها ائتلاف 
کنند، بلکه فقط باید با خودشان وحدت داشته باشند. آقاتهرانی، 

دبیرکل جبهه پایداری نیز در این جلس��ه ضمن تاکید بر اینکه 
اصولگرای��ان باید ولایت مدار باش��ند و اعتبار نظ��ام جمهوری 
اس��لامی ایران به نعمت ولایت فقیه اس��ت، یادآور ش��د: باید 
برروی ولایت به عنوان ستون خیمه انقلاب تمرکز کرد؛چراکه 
هرکس از آنجایی راه کج رفت و خراب ش��د که با ولی امر زاویه 
پیدا کرد و نقطه وحدت اصولگرای��ان باید تمرکز روی پیروی از 
مقام ولایت باشد. وی افزود: ممکن است اختلاف سلیقه بین ما 
 اصولگرایان پیش بیاید، اما باید بیان رهبر معظم انقلاب برای همه ما 
فصل الخطاب باشد و همه باید پشت سرمقام ولایت حرکت کنیم.

در جلسه جامعه اسلامی مهندسین مطرح شد:

آقاتهرانی: نقطه وحدت اصولگرایان باید پیروی از ولایت فقیه باشد

رحیمی با پیگیری اصولگرایان
به زندان می رود

 عضو کابینه دولت نهم گف��ت: تفاوت اصولگرای��ان و اصلاح طلبان در 
برخود با مفاسد این است که اصولگرایان با پیگیری های مکرر رحیمی 
را عازم زن��دان می کنند،اما اصلاح طلبان با تطهیر مهدی هاش��می بر 
مفاسد وی سرپوش می گذارند. زهره طبیب زاده، نماینده مردم تهران در 
مجلس شورای اسلامی و عضو کابینه دولت نهم با اشاره به صدور حکم 
قطعی محمدرضا رحیمی توسط قوه قضائیه،گفت: از قوه قضائیه به دلیل 
 قاطعیتی که در بررس��ی پرونده آقای رحیمی داش��ت تشکر می کنیم؛ 
چرا که پرونده آقای رحیمی با پیگیری جریان اصولگرا و نیروهای انقلابی 
 به نتیجه رس��ید. وی با بیان اینکه اصولگرایان از ابت��دا با حضور امثال 
آقای رحیمی در دولت آقای احمدی نژاد مخالف بودند، تاکید کرد: وزرای 
دولت نهم و دهم همواره نس��بت به حضور افرادی چون آقای رحیمی 
معترض بودند و حتی برخ��ی از آنها به دلیل حضور ای��ن افراد از دولت 
کنار رفتند. عضو کابینه دولت نهم با بی��ان اینکه اصلاح طلبان پرونده 
رحیمی را دست مایه ای برای هجمه به اصولگرایان قرار داده اند، تاکید 
کرد: اصلاح طلبانی که اصولگرایان را به فساد متهم می کنند، خودشان 
بهتر از همه مطلع هستند که پرونده آقای رحیمی با اعتراض، روشنگری 
و پیگیری جریان اصولگرا به نتیجه رسید و ایشان با پیگیری اصولگرایان 
قرار است به زندان برود؛ حتی برخی اعضای کابینه همزمان با اینکه در 
دولت وزیر بودند، به رفتارهای افرادی چون آقای رحیمی شدیدا اعتراض 
کرده، از قوه قضائیه می خواستند که به موضوع رسیدگی کند. وی گفت: 
تفاوت اصولگرایان و اصلاح طلبان در برخورد با مفاسد اقتصادی از این 
جهت است که اصولگرایان در برخورد با مفاسد جناجی، سیاسی و باندی 
عمل نمی کنند و مفسد را در هرجایگاه، دولت و جناحی که باشد، مفسد 
می خوانند و برای محاکمه اش از قوه قضائیه مطالبه می کنند که نمونه آن 
آقای رحیمی بود، اما اصلاح طلبان نه تنها نگاه جناحی و باندی به موضوع 
فساد دارند، بلکه اگر مفسد از خودشان باشند سعی می کنند او را تطهیر و 
برای محاکمه اش مانع تراشی کنند که نمونه آن، پرونده مهدی هاشمی 
است. طبیب زاده با بیان اینکه پرونده رحیمی هیچ ارتباطی به اصولگرایان 
ندارد و اگر داشته باشد از این جهت است که اصولگرایان عامل به نتیجه 
پرونده بوده اند، اظهار داشت: اصلاح طلبان باید برخورد با مفاسد اقتصادی 
را از اصولگرایان بیاموزند و بدانند که مردم هوشیار هستند و می  دانند که 
آنها چگونه مفسدانی را که اصلاح طلب هستند تطهیر می کنند. مردم 
می  دانند که اصلاح طلبان یک تنه در پرونده مهدی هاشمی از او حمایت 
کرده و به قوه قضائیه فشار می آورند تا پرونده رسیدگی نشود. نماینده 
مردم تهران در مجلس، نتیجه پرونده رحیم��ی را از افتخارات جریان 
اصولگرا دانس��ت و گفت: اصلاح طلبان برای س��رپوش گذاشتن بر این 
افتخار بزرگ، سعی دارند به بهانه این پرونده، اصولگرایانی را که در دولت 
نهم و دهم بوده اند به دفاع از فساد متهم کنند، در حالی که مردم خوب 
می دانند که اولین اعتراض ها به پرونده رحیمی از سوی اصولگرایان بود و 
این اصلاح طلبان هستند که مفسدان بزرگ اقتصادی را تطهیر می کنند.

احمدی نژاد با وجود اطلاع از فعالیت های 
غیرقانونی رحیمی به او پست اجرایی داد

الیاس نادران، نماینده مردم تهران در مجلس شورای در پاسخ به سوالی 
پیرامون جزییات پرونده محکومیت اخی��ر محمدرضا رحیمی، اظهار 
داش��ت: پرونده آقای رحیمی در قوه قضائیه در حال بررسی است و در 
مورد جزییات بیشتر پرونده ایشان خود دس��تگاه قضایی و دادگاه باید 
اطلاع رس��انی کند و من مجاز نیس��تم که جزییات دقیق را بیان کنم. 
وی افزود: در مورد ریاس��ت آقای رحیمی در دیوان محاس��بات، اینکه 
مجلس هفتم با انجام رایزنی به ریاست ایش��ان رای داد، صحیح است 
اما از همان س��ال های 85 و 86 همکاران مجلس در 13 جلسه کمیته 
بررس��ی تخلفات او در دیوان محاس��بات کفایت آق��ای رحیمی را در 
کمیسیون بودجه اس��تماع کردند که از نظر بسیاری از نمایندگان این 
مطالب از سوی ایشان قابل پذیرش نبود.  نادران با بیان اینکه احمدی نژاد 
هیات مدیره و مدیرعامل بیمه ایران، آقای مهندس آسوده را به صورت 
شبانه عزل کرد،یادآور شد: پس از عزل هیات مدیره بیمه ایران به دلیل 
گزارش دیوان محاسبات، در بررسی کمیس��یون بودجه مشخص شد 
 که ادعاها علیه هیات مدیره و مدیرعامل بیمه ایران وجاهت نداش��ت و 
آقای احمدی نژاد با وجود اطلاعاتی که در مورد آقای رحیمی به ایشان 
داده می شد و مسائلی که از سوی قوه قضائیه به او به عنوان رییس جمهور 
منتقل می ش��د آقای رحیمی را منصوب و بعد هم به عنوان معاون اول 
رییس جمهور معرفی کرد. بنابراین  آقای احمدی نژاد با اطلاع کامل این 
کار را انجام داد. نادران در پاسخ به سوالی در رابطه با سرعت رسیدگی 
به پرونده هایی مانند پرونده کرسنت، گفت: ما تقاضا داریم قوه قضائیه 
س��رعت رس��یدگی به پرونده ها را افزایش دهد، به خص��وص درمورد 
پرونده هایی که اشخاص منتسب به جناح های سیاسی و دانه درشت ها 
قرار دارند.  وی افزود: وقتی در رابطه به پرونده کرسنت شما بعد از 12 
سال بعد این اتفاق بخواهید روند رسیدگی به این پرونده را شروع کنید 
کار مقداری سخت می شود؛ چراکه شاهد اصلی این پرونده امروز زنده 
نیست. اگر دستگاه های ذی ربط با س��رعت مناسب در همان 12 سال 
پیش به این پرونده رسیدگی می کردند، کار به اتفاقات امروز نمی کشید.   
نادران با اشاره به مطرح شدن موضوع پرونده استارت اویل در کمیسیون 
انرژی مجلس شش��م، گفت: در آن روز در حالی که گزارش کمیسیون 
مجلس قرائت یکی از نمایندگان مجلس ش��ماره متهم اصلی را گرفته 
بود و همزمان متهم اصلی گزارش کمیس��یون را استماع می کرد.  وی 
رس��یدگی به پرونده های اقتصادی دانه درش��ت ها را یکی از انتظارات 
نمایندگان مجلس برشمرد و گفت: انتظار داریم این رسیدگی با انصاف 
و دقت صورت گیرد و باعث بسته شدن راه تخلف دیگران در آینده شود.

اخبار کوتاه

  بازتاب گسترده نامه رهبر انقلاب در رسانه های جهان
اما ای��ن نامه ک��ه خطاب ب��ه جوان��ان در اروپ��ا و آمریکای 
شمالی است، بازتاب گسترده ای در رس��انه های خارجی به 
همراه داش��ت. پایگاه خبری فارین پالیس��ی با اشاره به این 
 پیام، این نامه سرگش��اده را غیرمنتظره دانس��ت و نوش��ت: 
»آیت الله خامنه ای در نامه ای بس��یار غیرمعمول از جوانان 
اروپا و آمریکای شمالی خواسته اس��ت برای شناخت اسلام 
قب��ل از محکوم کردن آن ت��لاش کنن��د.« بلومبرگ هم در 
گزارشی با عنوان » آیت الله خامنه ای، رهبر ایران از جوانان 
غربی خواس��ت درباره اس��لام پیش داوری نکنن��د« به این 
موضوع پرداخت و نوشت: » رهبر عالی ایران از جوانان غربی 
خواست اجازه ندهند که حادثه کشتار در مجله طنز فرانسوی 
موجب پیش داوری آنان درباره اس��لام شود.«بی بی سی هم 
پیام مقام معظم رهب��ری را به عنوان تیتر یک س��ایت خود 
انتخاب کرد و نوش��ت: » آیت الله خامن��ه ای جوانان غربی را 
 به مراجعه به ق��رآن و زندگی پیغمبر اس��لام دعوت کرد.« 
هفته نامه نیوی��ورک مگزین علاوه ب��ر درج کامل پیام رهبر 
معظم انقلاب، اس��تفاده ایش��ان از ش��بکه ه��ای اجتماعی 
برای رس��اندن پیام خود به جوانان غربی را نشانه آگاهی بر 
تحولات جهان بیان کرد. همچنین ش��بکه تلویزیونی س��ی 
ان ان در س��ایت خود مطلبی با عنوان »نامه سرگشاده رهبر 
جمهوری اسلامی ایران به جوانان غرب« منتشر کرد که در 
آن آمده اس��ت: »رهبر انقلاب در نامه ای به زبان انگلیس��ی 
از جوانان غربی خواسته است تا اس��لام را براساس حملات 
تروریستی شارلی ابدو قضاوت نکنند.« پایگاه خبری صدای 
روسیه در بخش فرانس��وی زبان خود هم نوشت: » آیت الله 
خامنه ای در این نامه سرگش��اده از جوانان خواست قربانی 
»کمپین دروغین« نشوند و اس��لام را به کمک منابع اصلی 
آن؛ یعنی قرآن کریم بشناس��ند.« خبرگزاری رسمی ترکیه 
)آناتولی( هم در گزارش مش��روحی از تهران با عنوان »پیام 
رهب��ر ایران ب��ه جوانان غرب« نوش��ت:  »رهب��ر جمهوری 
اس��لامی ایران، جوانان غربی را به آش��نایی ب��ا حقایق دین 
اس��لام، قرآن کریم و زندگانی حضرت محم��د)ص( پیامبر 
اسلام دعوت کرد و از آنها خواس��ت اجازه ندهند تروریست 
هایی که دست پرورده خود غرب هس��تند، خود را به عنوان 
نماینده اس��لام به آنها معرف��ی کنند.« روزنام��ه نیویورک 
تایمز هم در این باره نوش��ت:»رهبر ای��ران از جوانان غربی 
خواست تا با استناد به منابع اصلی و اولیه به درک و شناخت 
مس��تقل و فارغ از جوس��ازی رس��انه ها از اس��لام برسند.« 
همچنین خبرگزاری فرانس��ه در گزارشی با عنوان »آیت الله 
خامنه ای بر اهمیت بررس��ی اس��لام به جوانان غربی تاکید 
 کرد« نوش��ت: »رهبر عالی ایران تاکید ک��رد: جوانان غربی 
به جای بلعیدن دیدگاه های متعصبانه، خود به بررسی اسلام 

بپردازند.« رس��انه های دیگری چون نش��ریه تایمز، پایگاه 
خبری اینترنش��نال بیزینس، خبرگزاری آسوش��یتدپرس، 
خبرگزاری یونایتدپرس، شبکه های المنار، العهد، المیادین 
و… هم پوش��ش کاملی از این نامه ارائه کردن��د. به جز این 
رسانه ها و پایگاه های رس��می اطلاع رسانی، کاربران فضای 
مجازی و شبکه های اجتماعی هم در سراسر جهان به این پیام 
واکنش نش��ان دادند که در پی آن، کمپین هایی در برخی از 
شبکه های مجازی با عنوان » نامه ای برای شما« راه اندازی 
شد. این نامه در بسیاری از ش��بکه های اجتماعی خارجی با 
نامه تاریخی امام خمینی)ره( به گورباچف مقایس��ه ش��د و 
برخی کاربران از آن به عن��وان » نقطه عطف« روابط غرب با 

اسلام یاد کردند.

  طالب زاده:نامه رهبر انقلاب یک اتمام حجت و حرکت 
جدید برای معرفی انقلاب اسلامی ایران در جهان است

نادر طالب زاده، کارش��ناس مس��ائل غرب در همین زمینه 
می گوید: این اق��دام یک اتمام حجت و ی��ک حرکت جدید 
برای معرفی انقلاب اس��لامی ایران در جهان اس��ت. وی در 
پاسخ به این پرسش که چرا جوانان مخاطب خاص این نامه 
هس��تند گفت: رهبری در روند این نامه از یک کلمه خاص 
اس��تفاده می کنند و آن جس��تجوی حقیقت است و کاری 
با مذهب افراد ندارند. کارش��ناس مس��ائل غرب افزود: این 
جوانان هس��تند که برای حقیقت عطش دارند و مش��تاقند 
و از آنجا که جوانان به فض��ای مجازی و گنجینه های خبری 
دسترس��ی آس��ان تری دارند و چون امید اصل��ی به جوانان 
اس��ت مخاطب این نامه جوانان آمریکایی و اروپایی هستند. 
طالب زاده گفت: آمریکای شمالی و اروپا مرکز اصلی هجمه 
 علیه ایران و اس��لام اس��ت،از ای��ن رو بحث حقیق��ت یابی از 
بحث های پراهمیتی است که خود انقلاب اسلامی ایران و تشکیل 
 آن نیز یک مس��یر حقیقت یابی بوده اس��ت. وی ب��ا بیان اینکه 
 ش��بهه ای که ایجاد ش��ده علی��ه دین و اس��لام اس��ت، افزود: 
صحنه ای که در فرانس��ه ایجاد ش��د و عکس العمل س��خیفی 
که نش��ریه فرانسوی داش��ت بس��یار ظالمانه بود و این در حالی 
اس��ت که این افراد مورد حمایت رهبران سیاس��ی این کشورها 
نیز هس��تند و اقدام رهبر معظم انقلاب در این ش��رایط خطاب 
ب��ه جوان��ان و درخواس��ت از آنه��ا برای پی��دا ک��ردن حقیقت 
و پی��روی از ان ب��ود. کارش��ناس مس��ائل غ��رب گف��ت: امروز 
بیداری در غرب کم نیس��ت،به ویژه پس از واقعه 11 س��پتامبر 
بهان��ه ای ب��رای بی��داری در ای��ن جغرافیا پیدا ش��ده اس��ت. 
طالب زاده با بی��ان اینکه این حرکت رهبری آغازی اس��ت برای 
ورود به صحنه ای که س��ابقه حضور در آن را نداشتیم، افزود: 
مقام معظم رهبری با این اقدام مس��تقیم سیاس��تمدارها را 
دور می زنند و می گویند از آنها توقعی نیس��ت، بلکه به خاطر 

رس��یدن به آینده روش��ن خودتان به دنبال حقیقت باشید.

  نامه رییس اتحادیه اروپای�ی علما و تئولوگ های 
شیعه در مورد پیام رهبر انقلاب

همچنین آیت الله رضا رمضانی، رییس اتحادیه اروپایی علما 
و تئولوگ های شیعه در نامه ای ضمن استقبال از نامه آیت الله 
س��یدعلی خامنه ای، رهبر انق��لاب به به جوان��ان اروپایی و 
آمریکای شمالی نوشت: در دنیای امروز این یک واقعیت است 
که با وجود همه  تنگناهای ظاهری، ظرفیت عظیم نسل نو و 
جوان نه یک تهدید، بلکه یک فرصت طلایی به شمار می  رود 
که جنابعالی با خطابی عاطف��ی و محبت آمیز و در عین حال 
مستدّل و عقلانی، آنان را هنرمندانه و خیرخواهانه همچون 
انبیا و اولیا مخاطب خود ساختید، هر بخش و هر جمله از این 
پیام نورانی و دقیق به فرصت  ها و اولویت  ها در کنار تهدیدها 
و چالش  ها به خوبی اش��اره داش��ت و تصویری از آینده را در 

پیش روی جوانان منطقه ترسیم نمود. 
رییس اتحادیه اروپایی علما و تئولوگ های ش��یعه بیان داشت: 
نگاه  های گزینشی در آیات و روایات، تمسّک به اخبار غیر مستند 
و تاریخ غیر معتبر و امثال این تاکتیک  ها و استفاده از شبکه  های 
مجازی اجتماعی و امواج رسانه  ای صهیونیستی دیگر برای مقابله 
با بیداری نس��ل جوان غرب کارآیی خود را از دست داده است، 
جوانان، خصوصا جوانان مسلمان به عنوان نسلی پویا و حقیقت  جو 
در هر مجلس و محفلی مشاهده می  شوند که به دنبال فهم راه 
صحیح زندگی هستند و پرس��ان پرسان راه جدیدی را سراغ 
می  گیرند و می  خواهند به طور مستقیم و بی واسطه به حقایقی 

فکر کنند که در هیاهوی رسانه  ها و زرق و برق 
تمدن شیطانی، هیچ وقت به نسل گذشته  آنان 
اجازه داده نشد، درباره  آن ها و نسبتش با هویت 
دینی و انسانی خود فکر کنند. وی ادامه داد:  
این حقایق، اردوگاه باطل گرایان و اتاق  های 
فکر آنان را سراس��یمه و آش��فته ساخته و 
موجب شده شتابزده دست به اقداماتی بزنند 
که درکوتاه  تر شدن عمر باطل تاثیر بسزا دارد 
و این وعده  الهی اس��ت که »إنَّ الباطِلَ کانَ 
زَهوقاً«، البت��ه این نام��ه گام اول نبود و در 
گذش��ته نیز همواره به مناس��بت  های دیگر 
هوشمندی و وقت شناسی ولی امر مسلمین در 
عرصه  های جهانی، موجب عزت و سرافرازی 
پیروان مکتب اهل بیت علیهم السلام را فراهم 
آورد، فتواهایی همچون تحریم اس��تفاده از 

سلاح  های کش��تار جمعی و س��اخت و نگهداری بمب اتمی، 
تحریم توهین به مقدسات و بزرگان مذاهب و ...

  مبلّغ آرژانتینی:پیام قرآن و س�نت باید به گوش 
تمام جوانان جهان برسد

سهیل اس��عد، مبلّغ آرژانتینی حوزه علمیه  هم  درخصوص 
نگارش نامه به جوانان اروپایی و آمریکایی توسط مقام معظم 
رهبری اظهار داشت: خود نامه و محتوای نامه، منطقی قوی 
دارد و روشی است که پیامبران با اس��تفاده از آن مردم را به 
صورت مس��تقیم به س��وی خدا دعوت می کردند. وی ابراز 
داش��ت: یکی از مش��کلات جدی که تاکنون داشته ایم این 
بود که مردم جهان به ویژه غرب، اس��لام را به وس��یله منابع 
اصیل و از س��وی مسلمان ها با آن آش��نایی پیدا نمی کردند 
بلکه عمدتا توسط کانال هایی است که خود دشمنان گاهی 
اوقات قرار می دهند. مثلا در بخش تبلیغ دین، دشمن بسیار 
از رسانه های عمومی استفاده می کند تا تصویری از اسلام ارائه 
دهد که طبق سلیقه خودش باشد و مردم جهان هیچ مجالی 
نداشتند که به منابع اسلام، قرآن و سنت پیامبر)ص( آشنایی 
پیدا کنند. کارشناس شبکه هیسپان تی وی با بیان اینکه این 
دعوت، دعوت بجا و منطق خوبی است، وقتی کسی می خواهد 
با تفکری آشنایی پیدا کند، لازم است از منبع و مصدر اصلی 
استفاده کند، تصریح کرد: آنچه بنده می خواهم بر آن متمرکز 
شوم این است ابتدا مس��وولیت خودِ جوانان غربی  است که 
باید با منابع اسلامی آشنا ش��وند و از طرف دیگر مسوولیت 
ما مس��لمانان اس��ت به گونه ای رفتار کنیم ک��ه عملکرد ما 
مخالف محتوای قرآن و سنت نباش��د و آنها نگویند اگر واقعا 
قرآن این گونه است، پس چرا رفتار مسلمانان متفاوت با آن 

اس��ت. وی عنوان کرد: بنابراین ما باید بیاییم قرآن و سنت 
را که نظریه اسلام اس��ت، در میدان عملی که سبک زندگی 
انسان اس��ت، اجرا کنیم تا دو قرآن داشته باشیم؛ یک قرآن 
مکتوب و یک قرآن ناطق؛ یعن��ی زندگی عملی پیامبر)ص( 
ائمه اطهار)ع( که مبانی شرع کتاب ما فقط به شکل مکتوب 
نیست؛ دس��تورهای الهی به صورت مکتوب در قرآن کریم و 
به صورت کاربردی در زندگی بش��ر توس��ط پیامبران و ائمه 
اجرا شده است. در دین اس��لام، نقش امت اسلامی به عنوان 
الگوی بشریت معرفی شده است. اسعد گفت: در واقع وقتی 
ما می خواهیم به جوان��ان غرب بگوییم که با قرآن و س��نت 
پیامبر ما آشنا شوند، در واقع آنها با مطالعه و با مشاهده رفتار 
و سبک زندگی ما این موضوع محقق خواهد شد، از این رو ما 
به عنوان مسلمان، یک مسوولیت جدی داریم و این موضوع 
یکی از دغدغه های جدی ما به شمار می رود. اگر ما خودمان 
به دس��تورهای الهی عمل نکنی��م، قرائت ق��رآن به تنهایی 
نمی تواند بر جوانان سایر کشورها تاثیر چندانی داشته باشد. 
وی با اش��اره به اقدام مقام معظم رهبری درخصوص نگارش 
نامه ای به جوانان جهان خاطرنشان کرد: مقام معظم رهبری، 
وظیفه خویش را انجام داده اند،اما این ابتدای کار اس��ت، اما 
برای اینکه این نامه بیش��ترین تاثیر و نقش را داشته باشد، 
باید تبلیغات ش��ود؛ در واقع هم بحث ترجمه  داشته باشیم و 
این نامه به زبان های مختلف ترجمه ش��ود و هم در این باره 
باید یک کار سازمان  یافته انجام شود تا پیام قرآن و سنت به 
گوش تمام جوانان جهان برسد و به عنوان یک مکتب و مرکز 

مشخص نسبت به معرفی قرآن اقدام کنیم.

  کشیش استرالیایی: نامه رهبری عالی 
و به موقع بود

همچنین پدر دیوید اس��میت، از کشیش های 
مطرح اس��ترالیایی در این مورد می گوید: من 
فک��ر می کنم نامه عال��ی و به موق��ع بود؛ لحن 
نامه پدرانه و به دور از تقابل اس��ت و امیدوارانه 
می توان��د در انس��انی نش��ان دادن ای��ران در 
ذهن جوان��ان غربی کم��ک کن��د. وی افزود: 
فکر می کنم که این خطاب درس��ت و عاقلانه 
است؛ این یک مس��اله اساسی است که ما خرد 
جوانانمان را قب��ل از اینکه کاملا تحت تلقین و 
تعلیم سیس��تم قرار بگیرد، خطاب قرار دهیم. 
اندیش��ه های رادیکالی و خودس��رانه همیشه 
از دانش��گاه ها سرچش��مه می گیرد؛ اینجایی 
 است که تغییر می تواند آغاز ش��ود و این کاملا مناسب برای 
آیت الله خامنه ای است که درخواس��ت تجدیدنظر خود را از 

این مسیر هدف گذاری کند. 
پدر دیوید ادام��ه می دهد: من اطمین��ان دارم بدون در نظر 
 گرفتن مطال��ب عالی نامه، لح��ن پدران��ه و غیرتقابلی نامه 
آیت الله خامنه ای می تواند در ارائه چهره انسانی از ایرانیان و 
در کل مسلمانان در ذهن جوانان غرب تاثیرگذار باشد؛ من 
معتقدم منافع هدف گذاری ش��ده بس��یاری وجود دارد که 
شعله های آن در تفرقه بین مسیحیان و مسلمانان، مسلمانان 

و یهودیان، اروپایی ها، ایرانی ها و عرب هاست.

  دعوتی بدون واسطه
ب��ه ه��ر ص��ورت بای��د تاکی��د ک��رد رهب��ری انق��لاب با 
بهره از ن��گاه عمیق خ��ود و منابعی ک��ه از دی��ن و قرآن در 
 اختی��ار دارن��د، از فرص��ت ها ب��ه بهتری��ن نحو اس��تفاده 
می کنن��د و از تهدیدها فرصت می س��ازند و ای��ن امر برای 
 م��ردم ایران بس��یار خوش��حال کنن��ده و افتخارآمیز اس��ت. 
همچنین باید توجه کرد ابزارهای تبلیغاتی دنیا امروزه دس��ت 
 نظام های س��لطه و ش��یاطین اس��ت و آنها تلاش می کنند با

 مخدوش کردن حقیقت بر حاکمیت و قدرت خود بر جهان 
تداوم ببخش��ند. در این میان حضرت آقا با نام��ه به جوانان 
اروپایی، آنها را دعوت کرده اند که بدون واس��طه و مستقیما 
به بررسی و کش��ف حقیقت اس��لام از منابع اصلی بپردازند. 
 آشکارا باید به این نکته اشاره کرد که دشمن مدت هاست در 
قالب جنگ نرم تلاش می کند اهداف خود را پیش ببرد، اما 
امیدوارم در این بستر بتوانیم ما نیز با معرفی صحیح پیامبر 
مهربانی قدمی مهم در معرفی اس��لام حقیقی داشته باشیم.

یکی از مراج��ع تقلید با اش��اره به پیام رهب��ر انقلاب اس��لامی به جوان��ان اروپایی و 
آمریکایی گفت: جوانان غربی باید اسلام را بدون واسطه  رسانه های غربی از کشورهای 
اس��لامی دریافت کنند.  آیت الله س��ید محمدعلی علوی گرگان��ی در دیدار با جمعی 
از دانشجویان کش��ور گرجس��تان که ظهر امروز در دفتر این مرجع تقلید انجام شد، 
با اش��اره به آیه ای از قرآن کریم اظهار کرد: خداوند مس��لمانان را قبیل��ه، قبیله قرار 
داده اس��ت تا بتوانند بیش��تر با یکدیگر آش��نا ش��وند و به دنبال عقاید خود باش��ند. 
وی اضافه کرد: این جدایی قبیله ای نباید میان این افراد تفرقه ایجاد کند، بلکه مسلمانان 
باید همانند برادر در کنار یکدیگر برای رسیدن به آرمان ها و اهداف خود تلاش کنند. 
این مرجع تقلید با بیان اینکه خداوند در قرآن نیز تاکید کرده اس��ت مسلمانان نباید 

از یکدیگر جدا ش��وند، تصریح کرد: طبق آیات و احادیث اقوام مختلف اس��لامی برای 
خداوند تفاوتی ندارند و در واقع میزان تقوا در نزدیکی به خداوند تاثیرگذار خواهد بود.

 وی ادامه داد: جمهوری اس��لامی ایران تنها کش��وری است که افتخار ش��هادت به خدا و 
ائمه اطهار )ع( را دارد، چون به نام امام زمان )عج( است و برای ظهور این امام بزرگوار تلاش 
می کند. آیت الله علوی گرگانی با تاکید بر اینکه ایران رهبری و مردم خاصی دارد، گفت: 
این نظام زیرنظر امام عصر )عج( است و مراجع نیز نمایندگان ولی عصر )عج( هستند 
که برای بسترسازی فرج تلاش می کنند.  وی یادآور شد: کسی که با نظام امروزی ایران 
دشمنی کند، در برابر اسلام ایستاده اس��ت و در این میان هر کسی به مسلمانانی در هر 
نقطه ای از جهان ظلم کند، در واقع به همه مسلمانان ظلم کرده است. استاد برجسته حوزه 

علمیه از کشورهای مختلف اسلامی برای مبارزه با رژیم صهیونیستی دعوت کرد و افزود: 
این رژیم با اقدامات ظالمانه خود به دنبال ریشه کن کردن اسلام ناب محمدی )ص( است. 
وی خاطرنشان کرد: دش��من به دنبال چیره شدن بر کش��ورهای اسلامی و گسترش 
ظلم و فحشا در جوامع مختلف است، اما آموزه های اس��لام در برابر این هدف دشمن 
ایستادگی می کند.  آیت الله علوی گرگانی از پیام رهبر انقلاب اسلامی به جوانان اروپایی 
و آمریکایی یاد کرد و گفت: جوانان غربی باید پیام اس��لام ناب را بدون واس��طه  گری 
رسانه های غربی و از کشورهای اس��لامی دریافت کنند. وی تاکید کرد: امروزه دشمن 
با نام اس��لام اهداف خود را پیش می برد و نمونه بارزی از این حرکت دشمن،  فعالیت 
ظالمانه داعش اس��ت که برای خدش��ه وارد کردن به چهره اس��لامی تلاش می کند.

Letter for uنامه ای برای تو

ن�گارش نام�ه از س�وی مق�ام معظ�م رهب�ری خط�اب ب�ه جوان�ان آمری�کای ش�مالی و اروپ�ا در بره�ه 
کنون�ی و همزم�ان ب�ا افزای�ش م�وج اس�لام هراس�ی توس�ط غرب�ی ه�ا را م�ی ت�وان حرکت�ی بس�یارخاص 
و قاب�ل تقدی�ر نامید.البت�ه ای�ن نام�ه از جه�ات مختل�ف داری اهمی�ت اس�ت؛چرا ک�ه  ای�ن مت�ن ب�ه 
انگلیس�ی نوش�ته ش�ده و ب�ه ط�ور خ�اص مخاط�ب آن جوان�ان آمری�کای ش�مالی و اروپ�ا هس�تند.

ما باید بیاییم 
قرآن و سنت را

 که نظریه اسلام 
است، در میدان 
عملی که سبک 

زندگی انسان 
است، اجرا کنیم

تا دو قرآن
 داشته باشیم

آیت الله علوی گرگانی:

جوانان غربی باید پیام اسلام را بدون واسطه گری رسانه ها دریافت کنند
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سیاست

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

 به گزارش خبرگزاری فارس،  مراس��م تقدیر از فعالان سیاس��ی و 
رس��انه ای پیش��تاز در مبارزه با مفاس��د اقتصادی روز سه شنبه در 
فرهنگسرای اندیشه تهران به همت انجمن روزنامه نگاران مسلمان 

برگزار شد.
در این مراسم ضمن تقدیر از احمد توکلی، الیاس نادران و علیرضا 
زاکانی نمایندگان  تهران در مجلس شورای اسلامی از خبرگزاری 
فارس، خبرگزاری مهر، سایت های مش��رق، الف، جهان نیوز، فردا 
و نش��ریه پنجره به دلیل پیگیری مساله فس��اد به خصوص پرونده 
محمدرضا رحیمی که مورد شکایت از سوی وی قرار گرفته بودند با 

اهدای لوحی تقدیر شد.

 موسوی: قاطعیت دستگاه قضایی در برخورد با مفاسد 
اقتصادی مرهون جریان معتقد به انقلاب اسلامی است

در ابتدای این مراسم س��یدنظام الدین موس��وی، دبیرکل انجمن 
روزنامه نگاران مسلمان در مراسم تقدیر از فعالان سیاسی و رسانه ای 
پیش��تاز در مبارزه با مفاس��د اقتصادی درباره صدور حکم رحیمی 
اظهار داشت: ما این موضوع را امروز از زبان نمایندگان شجاع، خدوم 
و بصیری که طی این سال ها فارغ از نگاه سیاسی و جناحی فرایند 
را به سمتی پیش بردند می ش��نویم که دستگاه قضایی توانست در 
برابر یک مفسده اقتصادی که می توانست آفت نظام باشد، ایستاد و 

آن را به فرجام رساند.
موسوی با بیان اینکه این مراسم به صورت نمادین برگزار می شود، 
پرچمدار اصلی مبارزه با فساد اقتصادی را رهبر معظم انقلاب عنوان 
کرد و افزود: ایش��ان بعد از دوران دفاع مقدس که چرب و ش��یرین 
دنیا به تدریج در زبان عده ای مزه کرد و باعث ش��د با اتخاذ برخی 
سیاست ها به س��مت پیوند قدرت و ثروت به اشرافی گری بروند از 
همان زمان هشدار دادند و مسائلی را مطرح کردند که شاید از چشم 

خیلی ها پنهان بود.
مدیرعام��ل خبرگزاری ف��ارس با تاکید ب��ر اینکه در ح��ال حاضر 
مشخص شده هشدارهای رهبر معظم انقلاب بجا و دقیق بوده است، 
خاطرنشان کرد: فساد و به ویژه فساد اقتصادی به صورت موریانه در 
هر سیس��تم اقتصادی عمل می کند و اگر در این زمینه حساسیت 
نباشد منجر به انحطاط خواهد شد، همانطور که بزرگ ترین تمدن های 

بشری به دلیل فساد افول کرده اند.

وی با اشاره به جامعه آرمانی که پیامبر )ص( بنا 
نهاد، ادامه داد: آنچه مانند موریانه در آن رسوخ 
کرد، فس��اد اقتصادی بود و زمانی که امام علی 
)ع( حاکمی��ت را پذیرفت، دیدی��م که اصحاب 
نزدیک پیامبر چه برخوردی با ایشان داشتند و 
به خاطر چرب و شیرین دنیا با حضرت علی )ع( 
درافتادند، از این رو ایشان ش��هید راه عدالت و 

مبارزه با فساد است.
موسوی تاکید کرد: انقلاب اسلامی ما به نام خدا 
بود، اما نباید فکر کنیم از آفت فساد دور هستیم؛ 
چرا که ما هم مانند هم��ه نظام ها و تمدن ه��ا در معرض آفت قرار 

داریم و باید به صورت مداوم هشدار دهیم.
دبیرکل انجمن روزنامه نگاران مس��لمان با تاکید بر اینکه نباید به 
مفسدان اجازه رسوخ داد، یادآور ش��د: اگر در بدنه حاکمیت چشم 
ناظری وجود نداشته باشد که در خصوص مفاسد هشدار دهد، ما با 
مشکل مواجه خواهیم شد؛ به ویژ اینکه فساد مسری است و افراد را 

در جاهای مختلف آلوده می کند.
وی فساد را به فتنه و درآمیختن حق و باطل تشبیه کرد و یادآور شد: 
برای مقابله با این فتنه باید از همه ابزارها از جمله رس��انه استفاده 
کرد، اما متاسفانه دیدیم که برخی رسانه ها و جریان های سیاسی 

از فساد حمایت کردند.
موس��وی با بیان اینکه ما خداوند را به خاطر القای معنوی و روحیه 
انقلابی که حضرت ام��ام در دل مردم کاش��ت و بارور کرد ش��اکر 
هس��تیم، گفت: هنوز کسانی هس��تند که در برابر فساد ایستادگی 
کنند و موضع بگیرند حت��ی اگر در مقام اقلیت باش��ند و این افراد 
منافع حزبی و جناحی را در نظر نمی گیرند و برای مبارزه با فس��اد 

ورود می کنند.
دبیرکل انجم��ن روزنامه نگاران مس��لمان با بیان اینک��ه ما چنین 
روحیه ای را در برخی نمایندگان و رس��انه ها دیده ایم، یادآور ش��د: 
عده ای از نمایندگان ش��جاع ما از مقطعی ک��ه مقام معظم رهبری 
ض��رورت مقابله با فس��اد را مطرح کردن��د، به عن��وان یک جریان 
ادامه دار آن را تداوم بخشیدند و ما امروز ثمره این از خودگذشتگی 
و ایثار را دیده ایم، لذا قاطعیت دستگاه قضایی مرهون پایمردی این 

عزیزان است.
وی بر همین اساس رسالت انجمن روزنامه نگاران مسلمان را تبیین 
مس��اله مبارزه با فساد از زبان کس��انی که در خط مقدم این مبارزه 
بوده و هزینه داده اند، دانس��ت و گفت: ما دیدیم که آقایان توکلی، 
نادران و زاکانی چه هزینه هایی در مسیر مبارزه با مفاسد اقتصادی 
 دادند و چه تهمت هایی به آنها زده شد و چه فشاری را از جانب این 
قدرت های فاسد تحمل کردند، اما کسانی که باید در آن مقطع پای 

کار می آمدند نیامده و از مفاسد حمایت کردند.
موس��وی تاکید کرد: ما با پایم��ردی به جایی رس��یدیم که جامعه 
متوجه شد پالایش در مقوله فساد مرهون جریان معتقد به انقلاب 

اسلامی و نظام است.

مدیرعام��ل خبرگزاری فارس با 
 اشاره به اقدامات فعالان رسانه ای

در مب��ارزه با مفاس��د اقتصادی 
به اقدامات مقدسی، مدیرعامل 
سابق خبرگزاری مهر پرداخت 
و گفت: او توسط جریانات مفسد 
تا مرز بازداشت هم پیش رفت؛ 
س��ایت های فردا، ال��ف، جهان، 
مش��رق، خبرگزاری ف��ارس و 
نش��ریه پنجره در ای��ن زمینه و 
در مبارزه با فساد اقتصادی فعال 

بودند.
وی یادآور ش��د: آقای داوری از 
فعالان رسانه ای 11 بار به دلیل 
پیگیری قضایی عناصر مفس��د 
دائ��م در دادگاه ب��ود و همی��ن 

پایمردی ها باعث شد که مبارزه با مفاسد به سرانجامی برسد و نظام 
و مردم سر خود را بلند کنند.

موسوی تصریح کرد: ما امروز جمع ش��ده ایم تا از این عناصر تقدیر 
کنیم؛ چرا که مردم باید بدانند چه کسانی در مقابل فساد ایستادند 
زیرا مفس��دان به دنبال تغییر ح��ق و باطل هس��تند و فتنه گاهی 

سیاسی و گاهی اقتصادی خواهد بود.
 دبیرکل انجمن روزنامه نگاران مس��لمان تاکید ک��رد: این وظیفه 
رسانه هاست که اجازه ندهیم برخی احساس کنند که ملت حافظه 
تاریخی ندارد و از این رو مدام باید تاکید کنیم که کدام طیف مقابل 
فساد ایستادگی کرد تا مفس��دان نتوانند صورت مس��اله را عوض 
کنند؛ به ویژه اینکه نظام اسلامی مرتب در معرض این مفاسد است.

وی با بی��ان اینکه م��ا احتمالا 
پرونده های سنگینی در پیش 
داشته باشیم، خاطرنشان کرد: 
آنچه در مسیر مبارزه با مفاسد 
اقتص��ادی مقاومت م��ی کند 
لایه صلب انقلاب اس��ت که در 
نمایندگان و رسانه های انقلابی 

تجلی یافته است.

 توکلی:امیدواری�م ب�ه 
پرونده ه�ای امث�ال مهدی 
هاشمی، مرتضوی، کرسنت 
و اس�تات اویل هم با دقت و 

عدالت رسیدگی شود
در ادامه احمد توکلی، نماینده 
ته��ران در مجل��س ش��ورای 
اسلامی، در مراسم تقدیر از فعالان سیاس��ی و رسانه ای پیشتاز در 
مبارزه با مفاس��د اقتصادی که در فرهنگس��رای اندیشه و به همت 
انجمن روزنامه نگاران مسلمان برگزار ش��د،اظهار کرد: من از سال 
1364 روزنامه نگاری را ش��روع کردم و هنوز خ��ودم را روزنامه نگار 
می دانم و به این شغل افتخار می کنم و تا به امروز نیز مسوولیت های 

بنده باعث نشده این شخصیت را از دست بدهم.
وی که در این همایش در مورد مفاس��د اقتصادی سخن می گفت، 
اظهار داشت: وقتی فردی در مقام سیاسی فساد می کند و از موقعیت 

خود سوءاستفاده می کند، به ملت ایران خیانت کرده است.
توکلی با بیان اینکه روزنامه نگاران و سیاس��تمداران وظیفه پاییدن 
سیستم را دارند، گفت: این بهترین رویه ممکن برای روزنامه نگاران 

و سیاستمداران است و اگر اس��تقامت در این راه وجود داشته باشد 
سبب تأثیرگذاری بسیاری خواهد شد.

نماینده مردم تهران در مجلس ش��ورای اس��لامی از برخورد قاطع 
قوه قضاییه ب��ا محمدرضا رحیمی )معاون اول دولت دهم( تش��کر 
و قدردانی کرد و این س��یر تاریخی را یک تحول در مس��یر قضایی 

کشور دانست.
وی اظهار امیدواری کرد: امیدواریم که ق��وه قضاییه با پرونده های 
بزرگ دیگری همچون مهدی هاشمی، سعید مرتضوی،کرسنت و 
استات اویل نیز با عدالت و دقت رس��یدگی کند. تأکید بر عدالت و 
دقت به این دلیل است که هیچ کس نمی خواهد و دوست ندارد که 

کسی بی گناه به زندان بیفتد.
توکلی در مورد پرونده رحیمی نیز گفت: ما در مورد این پرونده هم 
متأسف و هم خوش��حالیم؛ متأس��ف به این خاطر که در جمهوری 
اس��لامی ایران کار به جایی رس��یده که معاون اول رییس جمهور 
تعقیب می شود و خوش��حال از اینکه با پرونده فس��اد وی قاطعانه 

برخورد شد.
توکلی در ادامه این نشست خبری در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
نمایندگان مصونیت دارند اما رس��انه ها چطور بای��د بدون ترس از 
برخوردها با مفاسد برخورد کنند، اظهار داشت: مجلس وظیفه خود 
را به خوبی انجام نداده، اما این مانع وظیفه ما نیست. من خود پرونده 
بسیاری دارم و  می خواهم دفاعیات خود را منتشر کنم. در عین حال 
ما در این مسیر زخمی هم خواهیم داشت و بنده خودم به جز پرونده،  
به عنوان روزنامه نگار تحت تعقیب هس��تم ل��ذا معتقدم باید کاری 

کنیم که دست رسانه ها بازتر شود.
نماینده مردم تهران در مجلس در خص��وص فروش باغات تهران و 
برنامه مجلس برای برخورد در این زمینه خاطرنش��ان کرد: بنده و 
آقای نادران اقداماتی را در این زمینه داشتیم، اما کار به شکل جدی 
به نتیجه نرسیده است. به هر حال تبدیل زمین ها و تخریب محیط 

زیست را به صورت جدی در مجلس پیگیری می کنیم.
وی در خصوص برنامه مجلس ب��رای برخورد با نهادهای غیردولتی 
از جمله س��تاد اجرای فرمان امام، گفت: ما سه جلسه با این نهادی 
که نام بردید داشتیم و مسوولش را بازخواست کردیم. برای ما هیچ 
تفاوتی ندارد که کدام نهاد باشد و فرقی نمی کند که این فرد اصولگرا 
باش��د یا اصلاح طلب و به هر حال از آنها تعهد گرفتیم که این کارها 
را نکنند.توکلی در ادامه این نشست در خصوص رانت 650 میلیون 
یورویی و جزئیات جدید از این مساله اظهار داشت: در این موضوع و 
تخصیص امتیاز واردات به مبلغ 650 میلیون یورو به یک تاجر خاص 
که بنده با آن مخالفت کردم و بعد از مدتی تلاش خصوصی گزارش 
آن را به مردم داده ام، هنوز باعث عبرت کافی نش��ده است و همین 
رانت وارداتی دارد به واردکنندگان دولتی داده می شود که ما مخالف 
آن هستیم. نماینده مردم تهران در مجلس، تأکید کرد: این رانت چه 
به یک تاجر خصوصی و چه به مسوول دولتی داده شود ما مخالف آن 
هستیم و این تبعیض ممنوع است، ولی در عین حال ما نمی خواهیم 
آبروی کسی را ببریم یا جنجال درس��ت کنیم، اما با این حرف ها و 

جنجال ها هم از میدان به در نمی رویم.

گزارش کاملی از مراسم تقدیر از فعالان سیاسی و رسانه ای پیشتاز در مبارزه با مفاسد اقتصادی

پیگیر پرونده رحیمی از سال 8۳ بودیم

این وظیفه رسانه هاست که 
اجازه ندهیم برخی احساس 

کنند که ملت حافظه تاریخی 
ندارد و از این رو مدام باید 
تاکید کنیم که کدام طیف 

مقابل فساد ایستادگی کرد تا 
مفسدان نتوانند صورت مساله 

را عوض کنند

ابوالفضل قاسمی
 مقطع راهنمایی- معدل 18

امیر رضا جعفری 
مقطع ابتدایی معدل 20 

فاطمه خالقیان 
 راهنمایی- معدل19/50

فاطمه قاسمی ارداجی
ابتدایی - معدل 20

پوریا پور حسین 
ابتدایی- معدل 20

پارسا ناجی
معدل 18/68

نجمه مسعودی 
پیش دانشگاهی- معدل 18

کوشا ناجی
 دبیرستان -معدل19/75

مینا عرب خزاعلی 
دبیرستان- معدل 20

مهشید گلابی
 دانشجو-معدل15/68

مهدیار گلابی
راهنمایی - معدل18/55

فاطمه مساح 
اول دبیرستان معدل19/31

علی یزدانی -
 دبیرستان -معدل 18/27

علی رستمی
راهنمایی- معدل17/19

علی براتی 
چهارم ابتدایی - معدل 20

سینا مردانی-
راهنمایی- معدل19/52

سهیلا رنجکش 
ابتدایی - معدل19/58

سعیده زارعان
 ابتدایی-19/97

امیرحسین  زحمتکش
کلاس سوم - معدل 20 

بهاره رنجکش-
مقطع ابتدایی-معدل 20

حدیثه  معتمدی
 ابتدایی- معدل 19/90

دلینا صادقی
دبیرستان- معدل18/71

زهرا صیرفی نژاد
مقطع ابتدایی- معدل 20

سروش عندلیب-
راهنمایی - معدل17/80

احسان یزدانی
کلاس چهارم - خیلی خوب

احمد ملک محمودی  
مقطع دانشگاه

امیر حسین  محمد خانی 
راهنمایی - معدل 18/69

فرناز معتمدی
 راهنمایی- معدل18/48

مائده سفید کوهی 
دبیرستان - معدل19/26

محبوبه فاتحی
مقطع  دبیرستان-17/53

محدثه  فاتحی
مقطع  دبیرستان-17/87

محمد مهدی اسدی 
ابتدایی - بسیار خوب

روابط عمومی منطقه 14 شهرداری اصفهان

آگهی مناقصه عمومی مرحله دوم )نوبت دوم( آگهی مزایده )نوبت دوم(

اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان اطلاعیه منطقه سه شهرداری اصفهان 

شهرداری شهرضا مسعود منتظری - شهردار نجف آباد 

روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان روابط عمومی منطقه 3 شهرداری اصفهان

شهرداری شهرضا در نظر دارد عملیات اجرا و تکمیل فرهنگسرای سروستان را از طریق مناقصه عمومی به 
پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید 

مبلغ سپرده شرکت در تا سقف مبلغموقعیت عملیات ردیف 
مناقصه 

1
اجرا و تکمیل 
فرهنگسرای 
سروستان 

5/000/000/000 ریال فاز یک سروستان 
پنج میلیارد 

250/000/000 ریال 
دویست و پنجاه میلیون ریال 

لذا پیمانکاران دارای صلاحیت فنی و رتبه بندی می توانند از تاریخ درج آگهی تا ساعت 13 روز 
پنجش��نبه مورخ 1393/11/9 همه روزه بجز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد و مدارک به شهرداری 
مراجع��ه و حداکثر تا روز ش��نبه مورخ 1393/11/11 جهت تس��لیم مدارک ب��ه دبیرخانه محرمانه 

شهرداری اقدام نمایند.
 مبالغ س��پرده ش��رکت در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد به حس��اب 

3100000052002  این شهرداری می باشد. 
تاریخ گشایش اسناد: روز یک شنبه مورخ 1393/11/12

www.shahreza.ir نحوه دریافت اسناد: مراجعه به آدرس اینترنتی

موضوع مزایده:  اجاره اغذیه فروش��ی متعلق به ش��هرداری به مساحت حدود 25 مترمربع واقع در کشتارگاه نجف آباد، کمربندی جنوب شهر 
نجف آباد.

مدت مزایده: یکسال شمسی
دستگاه مزایده گذار: شهرداری نجف آباد 

محل زمین: واقع در کشتارگاه نجف آباد، کمربندی جنوب شهر نجف آباد.
ش��رایط ش��رکت در مزایده:  شرکت برای عموم آزاد می باشد که بایس��تی دارای کپی شناسنامه عکسدار و یا کپی کارت ملی معتبر، اساسنامه 
ش��رکت با آخرین تغییرات در روزنامه رس��می که منقضی نشده باشد )ش��رکت کنندگان در مزایده باید رعایت منع مداخله کارکنان دولت را 

بنمایند(.
محل دریافت اسناد مزایده: امور قراردادهای شهرداری نجف آباد.

مهلت دریافت و ارسال اسناد مزایده و پیشنهاد قیمت: از افراد واجد شرایط دعوت می شود جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مزایده 
تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ 93/11/19 به امور قراردادهای شهرداری نجف آباد مراجعه و پیشنهادات خود را حداکثر تا پایان وقت 
اداری روز پنجش��نبه مورخ 93/11/23 به دبیرخانه محرمانه ش��هرداری نجف آباد تحویل نمایند )دریافت اسناد مزایده به صورت حضوری و با 

ارایه معرفینامه کتبی، با مهر و امضاء مجاز و تعهد آور شرکت انجام می گیرد(.
قیمت پایه ماهیانه اجاره اغذیه فروشی متعلق به شهرداری واقع در کشتارگاه نجف آباد، کمربندی جنوب شهر نجف آباد بایر به مساحت حدود 

25 متر مربع 2/600/000 ریال.
مبلغ فروش اسناد مزایده 200/000 ریال طی فیش واریزی به حساب سیبا بانک ملی به شماره 0104544156001 درآمد شهرداری نجف آباد.

میزان س��پرده: 5درصد کل اجاره بهای یکس��ال به مبلغ 1/560/000 ریال را طی فیش واریزی به حس��اب س��پرده ش��ماره 0104544150002 
شهرداری نجف آباد و یا به صورت ضمانتنامه معتبر بانکی ارایه نمایند. 

برندگان اول و دوم و سوم مزایده هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 
سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به مزایده در اسناد مزایده مندرج است.

تذکر: شهرداری نجف آباد در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار می باشد. 

نظر به اینکه کل یک باب منزل مس��کونی به پلاک ثبتی 4017/31 بخش 4 ثبت اصفهان 
متعلق به آقای هوشنگ انصاری واقع در خیابان استاد همایی – بازارچه حاج آقا شجاع-  
جنب چشمه پاقلعه در مسیر طرح عمرانی فضای سبز چشمه پاقلعه قرار دارد و علیرغم 
ش��رکت نامبرده در جلسات کمیس��یون معوض تاکنون توافق قطعی حاصل نگردیده، لذا 
ب��ا توجه به ضرورت اجرای ط��رح و برابر تبصره 4 ماده واحده قانونی نحوه تقویم ابنیه، 
املاک و اراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 28 آبان 1370،  بدینوسیله به نامبرده و کلیه 
مدعیان احتمالی ابلاغ می گردد حداکثر ظرف مدت یکماه از تاریخ نشر این آگهی نسبت 
به معرفی یک نفر کارشناس به عنوان معتمد و 5 نفر کارشناس به عنوان مرضی الطرفین 
به شهرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال، روبروی حسینیه رضوی اقدام نماید. شایان 
ذکر اس��ت که کارشناسان می بایستی جزء کارشناسان رسمی دادگستری و متخصص در 

رشته راه و ساختمان باشند و ظرف مهلت تعیین شده معرفی می گردند.
 بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.

نظر به اینکه قس��متی از  یک باب منزل مس��کونی به پلاک ثبت��ی 4017/600 بخش 4 ثبت 
اصفه��ان متعل��ق به خانم ها رباب مس��قطیان و خانم ها حمیرا و فاطمه فیل س��وار واقع در 
خیابان اس��تاد همایی – بازارچه حاج آقا شجاع-  جنب چشمه پاقلعه در مسیر طرح عمرانی 
فضای س��بز چشمه پاقلعه قرار دارد و علیرغم شرکت نامبرده در جلسات کمیسیون معوض 
تاکن��ون توافق قطعی حاصل نگردیده، لذا با توجه به ضرورت اجرای طرح و برابر تبصره 4 
ماده واحده قانونی نحوه تقویم ابنیه، املاک و اراضی مورد نیاز ش��هرداری مصوب 28 آبان 
1370،  بدینوس��یله ب��ه نامبرده و کلیه مدعیان احتمالی اب��لاغ می گردد حداکثر ظرف مدت 
یکماه از تاریخ نش��ر این آگهی نس��بت به معرفی یک نفر کارشناس به عنوان معتمد و 5 نفر 
کارش��ناس به عنوان مرضی الطرفین به ش��هرداری منطقه سه واقع در خیابان کمال، روبروی 
حس��ینیه رضوی اقدام نماید. ش��ایان ذکر است که کارشناس��ان می بایستی جزء کارشناسان 
رس��می دادگس��تری و متخصص در رشته راه و ساختمان باش��ند و ظرف مهلت تعیین شده 

معرفی می گردند. 
بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد.
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آگهی

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 



4 روز تا شروع جشنواره

 طعم شیرین خیال 
دور شدن تبریزی از سینمای دلخواهش

مجتبی اردش�یری: »کمال تبریزی« که سال گذش��ته با فیلم پر 
سروصدای »طبقه حساس« در جشنواره سی و دوم حاضر بود، حال 
امس��ال فیلم خنثی و نه چندان بحث برانگیز »طعم شیرین خیال« 
)با نام قبلی دردسرهای شیرین( را به جشنواره داده است؛ فیلمی که 
کسانی که آن را تماشا کرده اند، اذعان داشته اند این فیلم بعید است 
حتی بتواند نظر عامه مردم را به خود معطوف کند چه برسد به اینکه 

بخواهد نظر هیات داوران و منتقدان را جلب کند.
بازیگران: شهاب حسیني، نازنین بیاتي، نادر فلاح، نازنین فراهاني، 

پریوش نظریه، مهدي حسیني بجستانی و عیسي یوسف پور.
خلاصه داستان: »دردسرهای شیرین« نوعي کمدی رمانتیک است 
که در آن شیرین )ش��خصیت اول زن فیلم( ماجراي آشنایي خود و 
خانواده اش با کس��ي که قرار است به خواس��تگاری او بیاید را برای 

تماشاگر روایت مي کند.
مطمئنا این فیلم در کارنامه تبریزی اثر عجیبی است؛ نه شلوغی های 
فیلم های حساس او را دارد و نه اثری عارفانه به مانند »یک تکه نان« و 
یا حتی» شیدا« محسوب می شود.یک فیلم کاملا معمولی که شاید 
برای یک کارگردان فیلم اولی جذابیت هایی را داشته باشد نه برای 
»کمال تبریزی« که جس��ارت مثال زدنی او در ساخت فیلم هایی با 

حال و هوای متفاوت، شهره عام و خاص است.
فارغ از این انتخاب عجیب، فرم روایی فیلم نیز شکلی قدیمی دارد.

اینکه داس��تان از زبان اول شخص روایت می ش��ود و فلاش بک ها، 
عطف های بصری را می آفرینند، چیزی اس��ت که در سینمای دهه 
80 دنیا و دهه 70 و اوایل دهه هشتاد ایران مرسوم بود و هم اکنون 
سال هاست کسی به سراغ این فرم روایی نرفته؛ چرا که هم تکنیک 
بالا و خلاقیت چندان��ی را نمی آفریند و  ه��م قالبش برای مخاطب 
امروزی که به تماش��ای ریتم س��ریع عادت کرده، اصلا خوش��ایند 
نیس��ت. به همین دلیل باید این فیلم را یک فیلم عجیب در کارنامه 
تبریزی به ش��مار آوریم. فیلم بسیار بعید اس��ت که بتواند در بخش 
جوایز، افتخارآفرینی کند. معمولا این فیلم ها، آثاری جشنواره پسند 
نبوده و پیرو متدهای سینمای حرفه ای نیستند و تنها، قابلیت های 
فراوانی برای گیش��ه دارند؛ اتفاقی که برای این سال های کارگردان 
زبده ای چون تبریزی نمی تواند تنها ملاک قابل قبولی برای ساخت 
یک فیلم باشد. با این حال، تبریزی سال هاست با آن سینمای ایده آل 

خود فاصله دارد.
خیلی ها معتقد بودند که »طبقه حس��اس« می توانست بازگشتی 
ش��کوه مندانه به روزهای اوج او باشد اما اینچنین نشد و حالا »طعم 
شیرین خیال« که تبریزی را از آن س��ال های درخشان، بیشتر دور 

می کند.
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

فرمانده یگان حفاظت میراث فرهنگی اصفهان: 

3 شی تاریخی به موزه میراث فرهنگی اصفهان اهدا شد 
عضو فرهنگستان هنر و استاد برجسته خط:

جهان در مقابل فرهنگ ایرانی سر فرود می آورد 
سرهنگ عطاءالله ش�ریفی/ تسنیم: ش��هروند اصفهانی 
سه شی ارزشمند تاریخی را به موزه میراث فرهنگی اصفهان 
اهدا کرد. اشیای مذکور شامل یک عدد ظرف سنگی و دو عدد 
ظرف سفالی بوده که براساس نظر کارشناسان مربوطه، متعلق 

به دوره سلجوقی است. 
اشیای اهدایی دارای ارزش مطالعاتی در فرهنگ بومی یکی از 

روستاهای استان اصفهان است.
با توجه به اینکه احتمال هر گونه س��وء  استفاده از این اشیای 

با ارزش متصور بوده، این ش��هروند گرامی با اهدای این اشیا 
علاقه مندی خود را به هویت ملی اثبات کرده است.

این اقدام فرهنگ دوس��تانه توس��ط این هم وط��ن در حالی 
صورت گرفته، که در برخی موارد اخب��اری مبنی بر تخریب 
برخی مناطق تاریخی ب��ه بهانه یافتن گنج ، توس��ط عده ای 
سود جو شنیده می ش��ود و این اقدام ناپس��ند آنان در برخی 
موارد آسیب های جبران ناپذیری به فرهنگ و تمدن کشورمان 

برجای می گذارد .

استاد غلامحسین امیرخانی/ ایرنا: ارج و قرب امیرخانی به 
دلیل ورودش در حلقه عاشقان هنر این سرزمین است و تقدیر 
از او، تقدیر از هنر اصیل و فرهنگ پر بار ایرانی است. من شانس 
را حاصل تلاقی هزاران نکته و عام��ل می دانم؛ زیرا آماده بودن 
بستر رشد و شکوفایی به راحتی برای هر کسی مهیا نمی شود. 
دلایل خوش شانس��ی خود را داش��تن مادری فرهیخته، پدر و 
همسر مهربان می دانم. ش��انس دیگر وقوع انقلاب اسلامی در 
چهل سالگی من بود که همگام با آن انجمن شکل گرفت و هنر 

خوشنویسی در جای جای ایران گسترش یافت و بالید. شاگردی 
استاد »حسین میرخانی« از دیگر شانس های خوب زندگی من 
بود و مقام انصاف و انسانیت را که هم اکنون در جامعه ما غایب 
است، از این استاد بزرگ آموختم. فرهنگ ایرانی زاییده عشق، 
محبت و نوع دوس��تی اس��ت. فرهنگ این مرز و بوم همچون 
صخره ای سترگ در س��احل تمدن است که تلاطم لحظه ای و 
گذرا و امواج مزاحم آن را صیقل می دهند و عظمتش را هویدا 

می سازند و جهان در مقابل آن سر فرود می آورد.

 روزشمار بزرگ ترین رویداد سینمایی کشور

همیشه باید حساب کنی که محاسباتت اشتباه 

اکرم
 ادیبی

از کار درآید. چند نفر می نشینند دور هم یک 
کتاب تازه از چاپ درآم��ده را می خوانند که 
اصلا از آن خوشت نمی آید! گاهی باید خودت 
بروی، کتاب های قدیمی را از قفسه ها بیرون 
بکشی و شروع به خواندن کنی. شاید در کنار 
تبلیغات نو، ببینی پست مدرنیسم اصلا یک سبک جدید نیست 
و شاید کتابی را با نثر مس��تطاب)!( قاجاریه بخوانی که فضای 
ذهنی نویسنده اش بی ش��باهت به فضای پست مدرن امروزی 
نیس��ت. به این معنا که برای او مطلبی که قصد بیانش را دارد، 
مهم اس��ت و نه ظ��رف تاریخی و س��ال وقوع و جدی��ت در نام 

اشخاص. 
همه مطالب یک پارچه بین ساختگی و واقعی و در عالم تخیل ما 
محتوا شکل می گیرد. کتابی با این مشخصه هست که علاوه بر 
خصوصیتی که گفته شد، برای شناختن اصفهان قدیم هم کتاب 
خوبی اس��ت؛ چرا که به گواهی اعلام آخ��ر آن 125 بار کلمات 
اصفاهان و دارالس��لطنه اصفهان آمده اس��ت. از دیگر واژه های 
مرتبط با شهرمان: دروازه باب الدشت، باغ بادامستان اصفهان، 
بازارچه زرگرها، بازار بزازها، عمارت بهش��ت آیین اصفهان، پل 
ماربانان، تخت فولاد، جامع عتیق، جلفا، جی، چهارباغ عباسی، 
قیصریه، دروازه طوقچی، دروازه قوشخانه، محله خواجو، قریه 

نصرآباد و... حتی فرح آباد و هزار جریب!

   ترکیبی از داستان و تاریخ در قالب طنز
کت��اب مذک��ور »رس��تم التواری��خ« نوش��ته 
»رستم الحکما« است. این دو اسم پدیده جالبی 
در تاریخ، تاریخ نگاری فارسی را معرفی می کند. 
رستم التواریخ و رستم الحکما دو ترکیب بدیع 
هس��تند که ن��ه در می��ان عناوی��ن کتاب های 
تاریخی فارس��ی می ت��وان ترکی��ب بی مزه ای 
مثل رس��تم التواریخ یافت و ن��ه هیچ حکیمی 
برای معرف��ی خود از واژه »رس��تم« اس��تفاده 
کرده است. نویس��نده در اصل محمدهاشم نام 
داش��ته و به نقل از کتاب، پدرش ی��ک روز به او 
می گوید:»لاجرم ای فرزند دلپسند سعادتمند، 
چون نش��انه های همایون طالعی در تو می بینم، 
پس تو را ملقب و مخاطب نمودم به رستم الحکما 
که بر ت��و مبارک و میم��ون ب��اد!« در کنار این 
تعریف طنز پدر، خودش هم از خودش متشکر 
است. رستم الحکما از ش��عر گفتن خود تعریف 

می کند که چه شعرهای نغز و ناب که می سرایم و شعرهایی را 
شاهد می آورد در نهایت سبُکی! یا می گوید یک دست خط هست 
که خودم اختراع کردم و به دس��ت خطی می نویسد که چیزی 
بیشتر از شعرهایش ندارد. این کتاب در سال های دور و نزدیک، 
از سوی ناش��ران مختلف به چاپ رس��یده. آخرین چاپ سال 
88، در5۴۶ صفحه توسط خانم دکتر میترا مهرآبادی تصحیح 
ش��ده و انتش��ارات دنیای کتاب آن را منتش��ر کرده است. در 
فهرست نویسی اول کتاب موضوعات: تاریخ ایران دوره صفویان، 
افشاریان، زندیان، قاجاریان و همچنین اوضاع اجتماعی ایران 
آورده شده است. در کنار ذکر وقایع مهم سیاسی که مولف اغلب 
خود شاهد بوده، ویژگی عمده کتاب حاضر، شرح دقیق اوضاع 

اجتماعی و معرفی اشخاص است.

   شهر اصفهان در هجوم قدرت طلبان
مورخان می گویند به تاری��خ او نمی توان اعتماد 
کرد چون رس��تم الحکما ذهنیات خ��ودش را با 
تاریخ درهم آمیخته و ترکیبی از داستان و تاریخ، 
مس��ائل جامعه ایرانی را بازگو می کن��د. اما بین 
ش��وخی و جدی، برخی از واقعی��ات را که هیچ گاه 
مورخان رس��می به آن نمی پردازند، می توان از 

قلم او خواند. 
وصف ش��هر را خیلی پ��رت نمی نویس��د؛ وقتی 
می نویس��د:»در محل��ه عباس آب��اد اصفاه��ان، 
نقاره خانه ای بود ک��ه هر روز به قاع��ده معروفه 
می زدند و آن محله را دوازده خانه آباد بوده، همه 

با سر درهای عالی و همه با نقش و نگار...« 
یا اینکه:»دانایان این را بدانند که از جمله بیست و 
چهار محله اصفاهان که هر یک به قدر شهریست، 
محله لنب��ان و محله بیدآباد و محل��ه باغ مراد از 
غارت و تاراج ایمن ماندند...« محمدهاشم آصف 
همه این اوصاف زیبا را می گوید تا اضافه کند که چطور با یورش 

قدرت طلبان خراب شدند. 
بخوانید درباره نادرشاه:»سر در هزار جریب و شهر فرح آباد و قصر 
جهان آرای جهانشاهی و قصر بهشت آیین را خراب نمود که در 

هفت کشور به خوبی این چهار مکان کسی ندیده و نشنیده.« 
محمدعلی جمالزاده دراین باره می نویسد:» این کتاب متضمن 
مطالب و وقایع و اش��ارات و نکات بسیاری است که گوشه هایی 
از اوضاع و احوال سیاس��ی و به خص��وص اجتماعی مملکت را 
و هموطنان م��ا را در مدت زمانی قریب بیک قرن )درس��ت در 
مدت هشتاد و اندی سال( نش��ان می دهد و می توان ادعا نمود 
 که پاره ای از آن وقایع در هیچ کتاب دیگری به دس��ت نخواهد

 آمد.«

خوانش یک کتاب تاریخی از دوره قاجار

بیست و چهار محله اصفاهان که هر یک به قدر شهریست

 همه مطالب 
 یک پارچه

  بین ساختگی
  و واقعی و
  در عالم 
 تخیل ما 

 محتوا 
 شکل 

می گیرد

ابراهیم فیاض گفت: باید در جامعه به درس��تی تبیین شود که 
جمعیت ضد پیشرفت نیست.

به گزارش فارس، کتاب »جنگ جهانی جمعیت« نوشته صالح 
قاس��می، با حضور آی��ت الله روح الله قرهی، ابراهی��م فیاضی، 
حجت الاسلام حمیدرضا رسایی و علی انسانی از شاعران آیینی 

کشورمان در خبرگزاری فارس برگزار می شود.
ابراهیم فیاض در این نشست ضمن اشاره به اینکه آمار جمعیت 
گویای همه چیز است، عنوان کرد: مشکل درحال حاضر پیرامون 
موضوع جمعیت عمیق تر از آمار است؛ زیرا در چند سال آینده 
نسل جوان نداریم و در سواحل 1700 کیلومتری جنوب بدون 

انسان خواهیم بود.
فیاض به رابطه عشق میان زن و مرد اشاره و با بیان اینکه کاهش 
این عش��ق نبود فرزند را پدید م��ی آورد گف��ت: زن و مرد باید 
بپذیرند که بچه دار شوند و از سوی دیگر آمار طلاق در جامعه ما 
بالاست و تولید جمعیت هم اندک است. از این رو برای افزایش 

جمعیت باید دین را توسعه داد. 
به گفته این پژوهش��گر، اگر خانواده ضعیف ش��ود دین ضعیف 
خواهد شد هر چه ایمان قوی تر باشد زندگی نیز بهتر خواهد بود.

وی با بیان اینکه مبانی فلس��فی، کلامی، دینی و بحثی عمیق 
اس��ت عنوان کرد: دو هفته قبل و پیش از آنک��ه این کاریکاتور 

پیرامون پیامبر در این مجله منتشر شود، تصویری هجوآمیز از 
حضرت مریم و مسیح منتشر ش��د این ها نشان می دهد مبانی 
س��اختاری عمیقی در دست غرب است و ما متأس��فانه در بعُد 
جزییات تنها به فعالیت گروه های جمعیت شناسی اکتفا کرده ایم، 
درحالی که باید جمعیت ایران توسعه یابد. ما باید نشان دهیم 
که جمعیت ضد توسعه نیست ولی متأسفانه رسانه های ما مثل 

صدا و سیما در کاهش جمعیت دخیل هستند.
این محقق ب��ا بیان اینک��ه برای انقطاع نس��ل در بعُ��د تحریم 
دارویی و غذایی م��واردی در حال انجام اس��ت گفت: جمعیت 
ضد پیشرفت نیس��ت، بلکه می تواند تنوع زیس��ت گرا به وجود 
 آورد و از سوی دیگر مهاجرت در موضوع جمعیت مهم شمرده 

می شود.
فیاض در ادامه با بیان اینکه باید چارچوب پیشرفت ضد جمعیت 
را باطل کنیم و به برنامه هجومی تئوریک تبدیل کنیم آن وقت 
سیر صدور انقلاب قابل شهود است گفت: تمام این موارد باید در 

کنار هم بررسی شود.

    قاس�می: متاسفانه مس�وولان ما دغدغه جمعیت 
ندارند

در این نشست قاسمی مؤلف کتاب نیز در سخنانی کوتاه به تعبیر 

مقام معظم رهبری اش��اره کرد و گفت: تعابیری در فرمایشات 
رهبر انقلاب دیدم که سابقه نداشته اس��ت، اینکه از یک اتفاق 
 توبه کنند و جملاتی دارند که اوج نگرانی ایشان را می رساند که این ها

نشان دهنده آن است که موضوع جمعیت مهم است، واقعیت این 
است طی دو سال گذشته کارهای تحقیقاتی انجام شد در این 
راستا با آمارهای متفاوتی مواجه شدم از این رو این نگرانی را در 
خود احساس کردم که یک جنگ ناپیدا و تمام عیار از سال های 

بسیار دور به امروز رسیده است.
این مؤلف ابراز داش��ت: در دهه ۶0 کتابی درباره جمعیت با نام 
بمب جمعیت نوشته ش��د، این کتاب مبنای فکری دولت های 
غرب نسبت به جمعیت جهان ش��د و بنای کنترل جمعیت در 

تمام جهان انسجام یافت. 
جالب اینکه ش��اگرد و نویس��نده این کتاب امروز مشاور اوباما 
در آمریکاست، ضمن اینکه مؤسس��اتی همانند کفلر و گیدس 
که صهیونیس��تی هس��تند طرح های ضد جمعیتی دارند، ولی 
متأسفانه در برابر آنها باید عنوان داشت که دولتمردان ما دغدغه 

جمعیت ندارند.
به گفته وی، بعد از انقلاب با وجود ایجاد موج در دنیای اس��لام 
 آنها متوجه شدند در دنیای اس��لام به ویژه ایران باید دست به 
کار شوند، از سوی دیگر غفلت مس��وولان ما هم باعث شد این 

سیاست 20 ساله غلط ادامه یابد و آمار نشان می دهد در دهه ۶0 
 رش��د جمعیت 3.9 بود و امروز در خوش بینانه ترین حالت 1.3 

است. 
قطعاً ما امروز کمتر از این آمار که در سال 90 ارائه شد قرار داریم، 
وقتی آمارها را می نگریم در می یابیم در س��ال 1۴30 میانگین 
سنی ۴7 سال در کشور خواهد بود، اما در همان سال در جهان 

میانگین عدد 37 را نشان می دهد.
 این در حالی است که در سال 1۴20 رشد جمعیت به نیم درصد 
خواهد رسید که 20 درصد بالای ۶0 سال سالمند خواهند بود و 
متأسفانه در 80 سال آینده جمعیت ما به 32 میلیون نفر تنزل 

خواهد کرد.
این نویسنده با بیان اینکه رهبر انقلاب به اغنای نخبگان در هر 
موضوعی اشاره دارند گفت: نخبگان باید بدانند در حال رسیدن 

به بحران جمعیتی در کشور هستیم.
 قاس��می ضمن بیان اینکه عوامل بحران جمعی��ت در این اثر 
شناسایی ش��ده و راهکارها و پیامدهای خطرناک آن هم آمده 
است گفت: همت همگانی می طلبد تا پیام رهبر انقلاب به توده 
مردم برسد، اما امروز متأسفانه تئوری پردازی نداریم یک مرکز 
مطالعات اس��تراتژیک یا راهبردی وجود ندارد که این بحران را 

رصد کند.

ابراهیم فیاض: 

باید چارچوب های پیشرفت ضد جمعیت را باطل کنیم

بازگشت زاون قوکاسیان به اصفهان
زاون قوکاسیان منتقد سینمای ایران که اخیرا در اتریش تحت عمل 
جراحی قرار گرفته بود، دیروز به ایران برگشت. هواپیمای وی ساعت 
1۴:30 دیروز سه ش��نبه هفتم بهمن ماه در فرودگاه شهید بهشتی 
اصفهان به زمین نشس��ت و زاون بلافاصله به بیمارس��تان الزهرای 

اصفهان رفت تا ادامه درمان خود را در این بیمارستان ادامه دهد. 
این منتقد مطرح س��ینمای ایران اخیرا برای درمان سرطان معده 

خود به اتریش رفته و تحت عمل جراحی قرار گرفته بود. 
وی مدتی در کما به سر می برد اما س��رانجام به هوش آمد و اکنون 

درمانش را در اصفهان ادامه خواهد داد.

خبر
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آگهی مزایده آگهی مناقصه عمومی)نوبت دوم( 
ش��هرداری زیباشهر به اس��تناد مجوزهای ش��ماره 4/427/ش مورخ 93/10/20 و 4/470/ش مورخ 93/11/6 
شورای اسلامی شهر، در نظر دارد نسبت به فروش یک دستگاه جاروب خیابانی از نوع فان آلمان دو طرفه و 

فروش یک دستگاه پراید SL-132 و یک دستگاه روآ را از طریق مزایده اقدام نماید. 

قیمت پایه مدل خودرو 
دستگاه جاروب خیابانی فان المان دو طرفه با 
کمپرسی ولو اف – ام سفید روغنی )نوبت دوم(

89
4/755/000/000 ریال 85

150/000/000 ریال 90پراید سفید روغنی SL-132 یگانه سوز 
130/000/000 ریال 87پژو روآ نوک مدادی دو گانه سوز 

فرهاد سلیمی-شهردار زیباشهر حسین امیری-  شهردار فولادشهر 

مبلغ برآورد اولیه شماره مناقصهموضوع مناقصهردیف
پروژه )ریال (

مبلغ سپرده شرکت در 
مناقصه) ریال (
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آدرس: زیباشهر - میدان امام حسین )ع(- خیابان امامزادگان – شهرداری زیباشهر 



 جامعه ای پویا بامطالعه بیشتر و اصولی

 منیره فهام�ی: توانای��ی خواندن و مطالع��ه از پیش��رفته ترین و
ضروری ترین توانایی ها و از فعالیت های پیچیده وعالی ذهن انسان 
است. بدون شک »خواندن ومطالعه« نقش بسیار اساسی در زندگی 
انسان درایجاد و پیشرفت فرهنگ،تمدن و به وجودآوردن جامعه ای 

متعالی خواهد داشت.
چراکه مطالعه کردن و بالا بردن س��طح علمی م��ی تواند در ایجاد 
نگرشی صحیح درما نسبت به محیط پیرامون خود، اجتماع ومردم 
مفید باش��د.خیلی ازافراد باوجود اطلاع از اهمیت مطالعه وعلاقه به 
آن چون شیوه صحیح مطالعه را نمی دانند، نتیجه کمی می گیرند و 

از ادامه راه باز می مانند.
به طور مثال اکنون که فصل امتحانات است،بعضی از دانش آموزان 
ویا دانش��جویان با وجود زحمت زیادی که برای مطالعه می کشند، 
نمرات خوبی نمی گیرند و موفقیت خوبی هم کسب نمی کنند و این 

امرباعث سرخوردگی واحساس شکست درآنها می شود.                  
                                                                                                   

   برنامه ریزی راه مطالعه درست
برای مطالعه کردن اولین مرحله این است که یک برنامه ریزی خوب 
داشته باش��یم ودراین برنامه تمام فعالیت های هفته گنجانده شود. 

میزان ساعاتی راکه باید مطالعه کنیم مشخص کنیم.
یک برنامه خوب باید: انعطاف پذیروقابل اجراباشد، متناسب باحال 
فرد بوده، اولویت ها درآن مشخص شود. دروس ومطالب مشابه دریک 
زمان وپشت سر هم نبوده تا تداخل ایجاد نشود،همچنین بیش از حد 

فشرده ومتراکم نباشد.

   تندخوانی باعث تندیادگیری می شود
 تحقیقات نش��ان داده اس��ت که تندخوانی باع��ث تندیادگیری هم 
می ش��ود وتمرکز فرد را بالا می برد. اکثرافراد سرعت مطالعه شان 
حدود 100تا150کلمه اس��ت که بهتر اس��ت تا400الی500کلمه 
افزای��ش یابد. اگرس��رعت مطالعه ش��ما س��ه برابرش��وددرنتیجه 

مقدارمطالعه شما نیز سه برابر خواهد شد.
درکتاب فن تقویت حافظه و درمان فراموشی آمده است: هر45دقیقه 
حدود10دقیقه استراحت کنید و پس از سه س��اعت مطالعه حتما 

درس خود را بایک درس کاملا متفاوت عوض کنید.
محسن کتابچی می گوید:درهنگام مطالعه بعضی مطالب رایادداشت 

کنید ویاچندباربنویسید.
نوشتن تمرکز رابالا می برد ومطالعه شمارا فعال تر می کند وکسالت 

را دور می سازد.  
                                                                                        

   تعیین هدف درمطالعه موفقیت یادگیری رابالا می برد
قبل از ش��روع کردن ب��ه مطالعه، ه��دف خود را مش��خص کنیدو 

ببینیدهدف شما ازمطالعه مثلا درس خواندن چیست؟
اگرهدف بالایی داشته باشیدحتما انگیزه زیادی هم پیدا خواهید کرد. 
مهم ترین مساله برای شروع مطالعه هدف وانگیزه است. خودتان را 
با کسی مقایس��ه نکنید واجازه ندهید کس��ی این کار را بکند، زیرا 
باعث اضطراب یا غرور نابجای شما می شود. سعی کنید خودتان را 

با خودتان مقایسه کنید. 
                          

   لب خوانی ازعوامل ضعف مطالعه است
انجام بعضی کارها باعث ضعف درمطالعه می شود. ازمهم ترین آنها 
می توان به موارد زیر اش��اره کردکه به طور مفصل درکتاب ش��یوه 

صحیح مطالعه نوشته دکترسیف آمده است.
  توقف وتثبیت های طولانی و بیش ازحد لازم

  جهش به عقب یا س��رگردانی چشم بین خطوط کتاب: برای رفع 
این کار بایدانگش��ت س��بابه را زیرکلمات گذاش��ته و به طور منظم 

حرکت دهید.
  لب خوانی یا تلفظ کلمات: این کار باعث می شود سرعت مطالعه 

کاهش یابد.
  میدان دید کم و محدودکردن حوزه بینایی

  صامت خوانی یا تلفظ و تکرار کلمات در ذهن

   ازهمین امروز مطالعه راشروع کنید
آغازکردن دشوارترین مرحله هرکاری است، هنرآغازکردن را درخود 

تقویت کنید.
 مهم ترین نکته برای ش��روع این اس��ت که بخواهید ش��روع کنید، 
به خاطرتقویت این خواس��ته روی کاغذ بنویس��ید)آغاز کن،آغاز(

ودرروز چندباربه آن نظر بیندازید.
هرج��ا هس��تیدراحت بنش��ینید وخودگوی��ی مثب��ت راآغازکنید: من 
 آرام هس��تم ومی خواهم ش��روع کنم.م��ی دانم،می توانم،پس ش��روع 

می کنم باتوکل برخدا.
درکتاب برنامه ری��زی تحصیلی نیز آمده اس��ت که ازاف��راد منفی 
ومایوس وبی انگیزه دوری کنید و با افرادموفق واهل مطالعه معاشرت 

داشته باشید تا انگیزه تان تقویت شود.
عابدی دراین کتاب تاکید می کند نباید ازنتیجه ترس داشت؛ چراکه 
توجه زیاد به نتیجه باعث افزایش اضطراب درفرد می شود.                                                              

به گزارش  آمار پزشکی قانونی  استان اصفهان، 
در  نه ماهه اخیر  سال   93  تعداد 393 نفر برای 
دریافت مجوز س��قط درمانی به  مراکز پزشکی 
قانونی  مراجعه و 313  نفر از آنها مجوز س��قط 

درمانی دریافت کرده اند .
آمارها حاکی از آن اس��ت که تعداد  متقاضیان  

س��قط درمانی در ن��ه ماهه اخیر  س��ال جاری 
نس��بت به مدت مش��ابه س��ال قبل 12 و ش��ش دهم  درصد 
 رش��د   داشته است.این آمار ش��اید بس��یاری را نگران کند، اما 
س��قط درمانی با س��قط جنایی ویا زیر زمینی متفاوت اس��ت 
وافزایش آن می توان��د پیام خوبی چون کاه��ش آمار کودکان 

معلول را به همراه داشته باشد.

   سقط قبل از دمیدن روح قابل اجراست
ضرورت سقط جنین را به اصطلاح سقط درمانی می گویند. این 
سقط با دستور قضایی وبا مجوز پزشکان انجام می شود.ولی سقط 
جنایی آن است که به طور عمد کسی مبادرت به سقط کند، که در 
این صورت فعل حرام وجرم مرتکب شده ومجازات به دنبال دارد.

س��قط درمانی یا ضرورت س��قط مواردی اس��ت که بنا به علل 
پزش��کی مجاز به س��قط جنین هس��تیم؛که این امر یا به دلیل 
 ناهنجاری های جنین اس��ت و یا به علت حفظ جان مادر اتفاق 
می افتد.در کل تعریفی که می شود از سقط درمانی کرد این است: 
اخراج عمدی جنین به خاطر حفظ حیات مادر ویا وجود مواردی 
که ادامه بارداری به مرگ مادر ویا جنین ختم شود.شرایط انجام 
گرفتن سقط در کنار موارد ذکر شده، دمیده نشدن روح در نوزاد 
است.یعنی این سقط تا قبل از چهار ماه اتفاق می افتد وتشخیص 
اختلالات جنینی بعد از این مدت نمی تواند مجوزی برای سقط 
درمانی باش��د.در حال حاضر ب��رای 26 م��ورد اختلال جنینی 

و22مورد علت مادری مجوز سقط صادر می شود.
بنا بر فتوای آیت الله خامنه ای س��قط جنین مبتلا به تالاسمی 
ماژور وآناسفال قبل از دمیدن روح جایز است، اما بنا به احتیاط 

دیه آن را باید پرداخت کرد.

   پزشکی قانونی تنها مرجع انجام سقط درمانی است
در قانون مصوب در سال 84 توسط مجلس آمده، سقط درمانی 
با تشخیص سه پزشک متخصص وتایید پزشکی قانونی مبنی بر 
اینکه جنین به علت عقب ماندگی یا ناقص الخلقه بودن موجب 
حرج مادر است ویا بیماری مادر که با تهدید جانی مادر توام باشد 
قبل از ولوج روح )چهار ماه(با رضایت مادر مجاز اس��ت. انجام 
سقط های درمانی طبق بخشنامه پزشکی قانونی فقط در مراکز 
پزشکی قانونی مجاز است وانجام آن توسط پزشکان متخصص 

زنان هم غیر قانونی است.
پزشک متخصص بعد از انجام آزمایش ها وتشخیص سقط درمانی 
وتکمیل مدارک مادر، باید قبل از 19 هفتگی مدارک را به پزشکی 

قانونی برای بررسی ارائه کند.
رس��یدگی به این نوع سقط فقط در مراکز پزش��کی قانونی و با 

دستور قضایی امکان پذیر خواهد بود.

   افزایش س�قط درمانی مس�اوی با رشد روش های 
تشخیص

افزایش س��قط های درمانی در کش��ور دوپیام می تواند داشته 
باشد.یک افزایش روش های تشخیصی بارداری ودوم بالا بودن 
آمار بچه هایی  ک��ه معلولیت دارند.که بررس��ی علت بروز این 
بارداری های با معلولیت،  باید توس��ط علم پزشکی وتحقیقات 

مشخص شود.
اما چه رخ داده که امسال با رشد 12درصدی سقط های درمانی 

مواجه شده ایم؟
این س��وال را از دکتر عقدک، معاون فنی مرکز بهداشت استان، 
جویا شدم که در پاسخ گفت:مسلما افزایش این سقط ها نمی تواند 
پیام بدی داشته باشد، چون افزایش این آمار به معنی رشد راه های 
تشخیص جنین هایی با مشکلات ژنتیکی ومعلولیت است که تولد 

آنها فقط به افزایش آمارمعلولیت می انجامید.
وی در ادامه افزود: اگر همه مادران در زمان بارداری و در زمان 
خودش برای انجام این آزمایش ها مراجعه کنند، می توانیم مانع 

متولد شدن بسیاری از کودکان با مشکلات حاد شویم.

 اگرچه انجام آزمایش هاي غربالگ��ری و ژنتیک قبل از ازدواج 
براي هم��ه افراد، ام��ري ای��ده آل مطابق نظام 
س��لامت اس��ت؛ اما از آنجا که ای��ن آزمایش ها 
پیچی��ده و هزینه بر اس��ت، همه اف��راد به این 
آزمایش ه��ا نیازي ندارند و تنه��ا خانواده هایي 
که وابس��تگان درجه اول و نزدیکانش��ان مانند 
عمه، خاله و... بیماري خاصي دارند، باید از نظر 
احتمال حامل بودن بیماري، این آزمایش ها را 
انجام دهن��د. دکتر احمد امیرخاني، پزش��ک و 
مشاور ژنتیک با اش��اره به این مطلب مي افزاید: 
در هر ازدواجي چه فامیلي،چ��ه غیرفامیلي اگر 
زوج ها به بیماري خاصي مبتلا نیستند و سابقه 
بیماري ژنتیکي در خانواده ندارند،نیاز به آزمایش 
ژنتیک قبل از ازدواج ندارند. اماباید تمام خانم ها 
در دوران بارداري تست هاي غربالگري 3 ماهه 

اول و دوم را انجام دهند. 
این تس��ت ها از هفته 11 تا 13 بارداري ش��روع مي ش��ود و تا 
هفته 16تا18 بارداري به پایان مي رس��د. وي افزود: در کشور 
ما این آزمایش ه��ا مطابق با آخرین اس��تانداردهاي دنیا انجام 
مي شود. اما متاس��فانه این آزمایش ها هزینه بر است و بیمه ها 
نیز آن را پوش��ش نمي دهند. دکتر امیرخاني با اشاره به اینکه 
بیماري هدف در تس��ت هاي غربالگري،»سندروم داون« است 
 مي افزاید: در مادراني که در س��نین بالاتر از 35 سالگي باردار 
مي شوند، احتمال تولد نوزاد مبتلا به این سندروم بیشتر است 
با این حال احتمال بروز آن در نوزادان مادراني که سن پایین تر 
دارند و حتي در اولین حاملگي نیز وجود دارد. این در حالي است 
که فقط به خانمي که در س��ن بالا باردار ش��ده است، پیشنهاد 

انجام تست غربالگري مي شود. 
آزمایش دیگر مربوط به نقص مادرزادي ستون مهره هاي جنین 
 یا »اس��پینیا بیفیدا« اس��ت. این نقص در خفیف ترین شکل، 
به صورت فلج اندام تحتاني یا بي اختیاري ادرار و مدفوع علایم 
خود را نش��ان مي دهد. بیماري بعدي نقص م��ادرزادي مانند 
نقص عضو در مغز، اندام ها یا بیماري ها و ناهنجاري هاي قلبي و 
کلیوي است.نقص قابل شناسایي در این تست ها تریزومي هایي 

مانند 18 و 13 )سندروم ادوارد، سندروم پاتو( است.
این مش��اور ژنتیک به اهمیت س��ن پدر و نقش آن در سلامت 
کودک نیز اش��اره مي کند و مي افزاید: بسیاري از ما به اهمیت 
سن پدر و نقش آن در سلامت کودک توجه نداریم؛ در حالي که 
بالا بودن س��ن پدر به ویژه بعد از 40 سالگي ممکن است باعث 
بروز مشکلاتي مانند آکندروپلازي )کوتاه قدي( در کودک شود.

وي مي افزاید: اتفاقا بیماري هایي که سن پدر در ایجاد آن نقش 
دارد بسیار بیشتر از بیماري هاي مربوط به سن مادر است،اما این 
بیماري ها بیشتر اتوزومي )بیماري هاي مربوط به کروموزوم هاي 

غیرجنسي( است.
وي افزود: ممکن اس��ت نقص مادرزادي به علت ژنتیکي باعث 
انتقال آن از نسلي به نس��ل دیگر ش��ود یا در مواردي بیماري 
مادرزادي به عل��ت عوامل محیط��ي ایجاد ش��ود. یعني نطفه 
والدین سالم باشد،اما بیماري سرخجه یا عفونت توکسوپلاسما 
و یا مصرف بعضي داروهاي غیرمجاز باعث نقص جنین ش��ود. 
اگر چه این نقص مادرزادي اس��ت اما از نس��لي به نس��ل دیگر 

منتقل نمي شود.

                                 بیمه تس�ت های غربالگری را پوشش 
نمی دهند

انجام تست های غربالگری باید به گونه ای باشد 
که تمام مادران ب��اردار آن را انجام دهند، اما این 
اتفاق نمی  افتد؛ چون بس��یاری از مادران بعد از 
 زمان مقرر ب��ه دلایل متعدد به پزش��ک مراجعه 
می کنن��د و یا بس��یاری از خانم ها ک��ه زیرنظر 
ماما و یا خانه های بهداش��ت هس��تند این تست 
را انجام نمی دهند.چون یا ماما مجاز به نوش��تن 
چنین آزمایش هایی برای مادر نیست و یا اینکه 
 در بیش��تر مواقع  نس��خه ماما تح��ت بیمه قرار 
نمی گی��رد و به خاط��ر هزینه ب��الای انجام این 

آزمایش ها مادران رغبت به انجام آن ندارند. 
این تست ها گران و معمولا بدون پوشش مناسب 
بیمه ای هستند و بس��ته به نوع سازمان بیمه گر 
تعرفه های پرداختی آن متفاوت است، ولی اکثر 
سازمان های بیمه گر حدود 30- 25 درصد هزینه های غربالگری 
را می پردازند. ب��رای مثال ب��رای تنها یک مرحل��ه غربالگری 
)سه ماهه اول و یا سه ماهه دوم( حداقل پرداختی با بیمه تامین 
اجتماعی 150 هزار تا 200 هزار تومان اس��ت و یا برای تس��ت 
تش��خیصی )آمنیو(، خانواده ه��ا با بیمه تامی��ن اجتماعی باید 
حدود 700 هزار تومان بپردازند که این مبلغ به صورت آزاد بیش 
از یک میلیون تومان اس��ت. از طرفی اگر تعداد جنین بیشتر از 
یکی باشد، این هزینه برای هرکدام باید جداگانه پرداخت شود. 
البته بیمه های تکمیلی بس��ته به شرکت بیمه گر تا حدی برای 
پرداخت کمک می کنند، ولی بس��یاری از م��ردم نمی توانند از 

خدمات این بیمه ها استفاده کنند.
قیمت ب��الای این تس��ت ها و ب��ی توجهی بیمه ه��ا و حمایت 
 نکردن آنها مادران را دچار استرس و نگرانی از انجام ندادن این 

آزمایش ها می کند.

   انجام تست غر بالگری وکاهش آمار معلولان جامعه
طبق آمار س��ازمان بهزیس��تی حدود 2میلیون و900هزار نفر 
در سامانه بهزیستی ثبت نام کرده اند واحتمالا هستند کسانی 
که در این س��امانه ثبت نام نکرده اند. این آم��ار چهار درصد از 
کل جمعیت ایران اس��ت،که هر س��ال هزینه س��نگینی برای 
توانبخشی ونگهداری آنها صرف می شود. روزانه 50تا 70 هزار 
 نفر به معلولان افزوده می شود که می توان با انجام تست های 

غر بالگری آن را کاهش داد.
معاون توانبخشی س��ازمان بهزیس��تی گفت: امکانات سازمان 
محدوداست و اگر توان ما ده برابر هم بش��ود، همچنان قادر به 

پاسخگویی نیستیم.
هزینه بالایی نگهداری از کودکان معلول بسیاری از خانواده ها را 
 مجبور به ترک نوزاد در بیمارس��تان ها و یا گذاشتن آنها سر راه 
می شود که این روند، کار سازمان بهزیستی را مشکل تر خواهد 

کرد.
در حالی که اگر انجام این تست ها درتمام نقاط دوردست،روستاها، 
خانه های بهداشت اجباری شود وبرای انجام این تست ها حمایت 
بیمه ها به صورت کامل انجام ش��ود، می توانیم در س��ال بجای 
افزودن به آمار افراد معلول به بهزیستی خدمات بهتری به معلولان 

کنونی کرد.
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

معاون وزیر بهداشت و رییس س��ازمان غذا و دارو، از محدود شدن 
واردات دارو به کشور خبر داد و گفت: سهم واردات دارو در سال 94 
نسبت به سال جاری کمتر خواهد شد. به گزارش  مهر، دکتر رسول 
 دیناروند در اولین هم اندیش��ی صادرات دارویی که در دانش��گاه 
علوم پزشکی تهران برگزار شد، اظهار داشت: کمبودهای دارویی را 
نمی ش��ود با واردات حل کرد و این یک استراتژی اشتباه است که 
بخواهیم با واردات دارو، کمبودهای دارویی کشورمان را حل کنیم. 
وی با تاکید بر اینکه می بایست از بروز کمبودهای دارویی در کشور 

جلوگیری کرد، افزود: موثرترین عامل در حل بحران دارویی، گردش 
درست چرخ صنعت داروسازی است.

دیناروند با اشاره به بحران دارویی سال های91 و نیمه اول سال 92 
در کش��ور، افزود: قطعا عبور از بحران دارویی بدون تلاش صنعت 
داروسازی کشور میس��ر نبوده و همراهی داروسازی در شش ماهه 
اول س��ال جاری باعث ش��د که هیچ گونه افزایش قیمت در بحث 
داروهای تولید داخل نداشته باشیم.معاون وزیر بهداشت با اذعان 
به این مطلب که بازار دارویی ایران را نمی بایست با ریال بسنجیم، 

افزود: زیرا ریال ارزش خود را از دست می دهد و نمی توان وضعیت 
قابل قبولی از بازار دارویی کشور براساس مصرف ریالی دارو تشریح 
کرد. وی با اشاره به اینکه در سال 91، 5 هزار میلیارد تومان گردش 
مالی بازار دارویی کشور بوده اس��ت، ادامه داد: این وضعیت در سال 
92 به 8 هزار و 200 میلیارد تومان و در س��ال ج��اری به 10 هزار 
میلیارد تومان رسیده است که نمی توان این افزایش را ناشی از بهبود 
وضعیت بازار دارویی کش��ور عنوان کرد، بلکه این وضعیت ناشی از 

تغییر نرخ ارز و تورم بوده است.

  با انجام تست های غربالگری بارداری مشخص شد؛ 

افزایش 12درصدی سقط درمانی در پزشکی قانونی   
یادداشـت

زهره
السادات

کاظمی

طاهره امینی: از بچگی یاد گرفتیم که برای انجام هر کاری حتما 
زور بالای س��رمان باش��د، حتی کارهایی را که مستقیما به نفع 
خودمان بود با منت سر این و آن انجام دهیم. حتما باید پدر یا مادر 
هر شب بالای سرمان باستند تا مسواک بزنیم،با غرولند هفته ای 
یک با حمام کنیم،با اخم و بی میل��ی اتاقمان را مرتب کنیم. یاد 
گرفتیم اگر مردی به هر دلیلی در خانه تنها بود، حتما خانه را از 
کثیفی کن فیکون کند.یاد گرفتیم که هر طور شده از تمیز کردن 
حیاط و راه پله های مشترک طفره برویم و هزار نوع مساله دیگر 
که همه آنها را ازبر هستیم و هر روز هم از طریق رسانه ها خصوصا 

تلویزیون بارها و بارها به ما یاد آوری می شود!
اما وقتی کمی بزرگ تر شدیم و خوب و بد را کاملا  از هم تشخیص 
دادیم و به اصطلاح باسواد هم شدیم، اتفاق جدیدی نیفتاد! چون 
 غیر از کارهایی ک��ه تا به حال در خانه یاد گرفت��ه بودیم و انجام 

می دادیم حالا در بیرون از خانه هم آن کارها نمود پیدا می کرد؛ 
یعنی با سوار شدن به اتومبیل هایمان همان کارها را به صورتی 
دیگر بروز دادیم و رعایت قوانین و مقررات برای بسیاری از مردم 
محدود شد به مکان هایی که مجهز به دوربین است و در هر جایی 
که دوربین نباشد هر کار خلافی که از دستمان بر می آید انجام 
می دهیم. اصلا برخی از ما انگار سادیسم خلاف کردن داریم! یا 
از بس خلاف رانده ایم دیگر از یادمان رفته که اصل قانون چگونه 

بوده است.
با یک نگاه عمیق تر به وضعیت نابسامان ترافیک در شهرها متوجه 
می شویم که چه هزینه گزاف مادی و معنوی بر شهر و شهروندان 

تحمیل می شود که بررسی همه ابعاد آن تا به امروز محقق نشده 
است. لذا با اینکه سعی شده است با گسترش شبکه حمل و نقل 
عمومی و نظم در عبور و مرور آنها تا حد امکان ش��رایطی فراهم 
شود تا حتی المقدور شهروندان کمتر در محدوده مرکزی شهر 
تردد داشته باش��ند یا حداقل با وس��ایل نقلیه شخصی عبور و 
مرور نکنند باز هم خبر چندانی از رعایت این مس��ائل نیست.لذا 
همچنان در ساعات اوج ترافیک اتومبیل ها دوبله ایستاده اند،توقف 
ممنوع،عبور ممنوع،عبور از چراغ قرم��زو...و در نهایت آلودگی 
صوتی و آلودگی هواس��ت که گوش فلک را کر و نفس هر پیر و 

جوانی را می برد.

بنابراین اگر تردد های غیر ضروری کمتر بود ش��اید هیچ نیازی به 
انجام این گونه تخلفات نبود.آلودگی ها کمتر می ش��د و راه ها باز و 
اعصاب مردم راحت تر بود.دیگر برای پیدا کردن جای پارک دوبله 
نمی ایس��تادیم یا چندین با خیابان ها را دور نمی زدیم و...در واقع 
امروز قوانین در بین بسیاری از مردم به عنوان وظیفه اخلاقی- قانونی 
شهروندی جای نگرفته است و حتی نصب دوربین برای عبور و مرور 
هم دیگر عادی شده اس��ت. لذا به یاد داشته باشیم که شاید یک بار 
تخلف برای هر یک از ما یک اش��تباه بی اهمیت و ناچیز جلوه کند، 
اما تاثیر تخلف یک به یک و صده��ا و هزاران خودرویی که در معابر 
 کوچک وبزرگ این کلانش��هر تردد دارند،غیر قابل تصور اس��ت و 
قابل کنترل و ساماندهی نیس��ت،مگر اینکه خود شهروندان رفتار 
ترافیکی خ��ود را کنترل کنن��د و پذیرای رفتار ناهنج��ار ترافیکی 

اطرافیانشان در این مورد نباشند.

خصوصی سازی مدارس دولتی مساله ای است که مدت هاست 
در محافل خبری مطرح شده وبا ابهامات زیادی هم روبروست.

 البته مس��وولان وزارتخان��ه مرتب��ا از آرام ب��ودن اوضاع خبر 
می دهند ومعتقدند خصوصی س��ازی م��دارس دولتی طرح 
خوبی اس��ت وقرار نیس��ت به کسی فش��ار بیاید.دیروز رییس 
س��ازمان مدارس غیر دولتی و توسعه مشارکت مردمی وزارت 
آموزش وپرورش، خصوصی سازی مدارس را به طور مطلق رد 
کرده وگفته، نظر وزارت خانه خصوصی سازی مدارس دولتی 
نیست وبه هیچ وجه اجازه نخواهند داد خانواده ها برای حضور 

فرزندشان در مدارس دولتی شهریه بپر دازند.
پرداختن ش��هریه یا نپرداختن مساله این اس��ت. مساله شهریه 
 هم قرار نیس��ت یک بار برای همیش��ه تکلیفش روش��ن ش��ود.

 س��ال هاس��ت از طر ف آموزش وپرورش پرداختن ش��هریه رد 
می شود وگرفتن آن جرم اعلام می شود. اما عملا مدیران به دلیل 
 کمبود بودجه ویا هر دلیل دیگری شهریه را در مدارس دولتی 

 م��ی گیرند.ح��الا در ط��رح خصوص��ی س��ازی چطور دوس��تان 
می خواهند  ازگرفتن شهریه جلوگیری کنند این خود مساله ای است.

البته مسوول مشارکت ها تاکید می کند خصوصی سازی مد نظر 
نیست، چون آموزش باید با مشارکت ها اداره شود.این دیدگاه 
 بعضی از اوقات مش��ارکت راب��ه اجبار گرفتن ش��هریه، تعبیر 
می کند ودادن شهریه به شرکت در مشارکت تعبیه می شود.

با آنکه گفته شده به هیچ وجه اجازه نمی دهند از کسی شهریه 
گرفته شود، اما امسال همچون س��ال های گذشته در مدارس 
دولتی گرفتن شهریه چیز عادی بود ومردم دیگر اخبار ندادن 
شهریه راباور ندارند وسعی می کنند ش��هریه را جور کنند. اما 
کاش این صحبت های ض��د ونقیض، راهی اصولی به س��مت 
مش��ارکت ها  می رفت و رقمی مش��خص می ش��د تا تکلیف 

مردم هم روشن بش��ود. اما واقعا اگر مدارس دولتی خصوصی 
 شود تکلیف قشر مستضعف که هر روز هم برتعدادشان افزوده 

می شود چه می شود؟
وی معتقد اس��ت در خصوصی س��ازی از دادن تفویض کامل 
اختیارات به بخش خصوصی جلوگیری می شود و همه چیز با 

ضوابط آموزش وپرورش جلو می رود.
البته تجربه نشان داده بس��یاری از این ضوابط در اجرا به ضرر 

مردم بوده وعملا نظارتی وجود نخواهد داشت.
امروز اداره مدارس دولتی برای مدیران مدارس س��خت شده 
وچاره ای برای درخواس��ت مش��ارکت مردم��ی ندارند. وقتی 
برای هوشمند س��ازی تبلیغ می شود ومدیر مجبور است خود 
تجهیزات هوشمند سازی را بپردازد، باید از منابع دیگر مدرسه 

استفاده کند.
البته لازم به ذکر است اگر خصوصی سازی با اصول درست به 
آموزش بهتر وموفق تر بینجامد بهتر است، اما به شرطی که این 
روند آموزش را فقط برای قش��ر مرفه مقدور نکند وامید است 
 ما عقب گردی 40ساله نداشته باشیم، که هرکه مرفه تر است 

می تواند از خدمات آموزش وپرورش استفاده کند.
بسیاری از مدارس دولتی در محله های کم درآمد شهر شاهد 
ورود دانش آموزانی است که آمدن به مدرسه دولتی هم برایشان 
سخت است واگر این مدارس به سمت خصوصی سازی حرکت 
کند، باید قید مدرس��ه رفت��ن را بزنند. این اعترافی اس��ت که 

بسیاری از کادر آموزشی مدارس به آن اشاره داشته اند.
آموزش وپرورش زیر بنای هر کشور است و پرورش نیروی کار 
آینده در مدارس اتفاق می افتد. اما به نظر می رسد در طرح ها 
وایده های مسوولان به فراموش��ی سپرده شده است وتوجه به 

آموزش وپرورش در حاشیه قرار گرفته است.

چرا باید زور بالای سرمان باشد

خصوصی سازی مدارس دولتی واختصاص آموزش به مرفهان

 سقط درمانی:
اخراج عمدی 

جنین به خاطر 
حفظ حیات مادر 
ویا وجود مواردی 

که ادامه بارداری به 
مرگ مادر 
ویا جنین 
ختم شود

تشریح وضعیت بازار دارویی ایران

واردات دارو محدود می شود



 رییس فدراسیون فوتبال هلند
رقیب جدید بلاتر برای ریاست فیفا

رییس فدراسیون فوتبال هلند برای ریاست فدراسیون بین المللی فوتبال 
اعلام کاندیداتوری کرد.

میشل فان پراگ تایید کرد که در انتخابات ریاست فیفا که 29 می برگزار 
می شود، با سپ بلاتر رقابت خواهد کرد.

بلاتر 78 س��اله که چهار دوره پیاپی برنده انتخابات ریاست فیفا شده، به 
دنبال برنده ش��دن در این انتخابات برای پنجمین دوره اس��ت. وی روز 
گذشته فدراسیون فوتبال اروپا را به تلاش برای خارج کردن او از عرصه 
ریاست بر فیفا متهم کرد و اظهار داشت: یوفا شجاعت ایستادگی را ندارد 
بنابراین بگذارید من به کارم ادامه دهم. آنها باید محترمانه برخورد کنند. 
همه آنهایی که می خواهند از دست من خلاص ش��وند باید بیایند؛ زیرا 
در فوتبال یاد می گیرید که برنده ش��وید، اما در عین حال شکست را هم 
می آموزید. من مقاومت می کنم. اگر در انتخابات برنده ش��وم که بسیار 

خوب است و اگر شکست بخورم، باز هم خوب است.
فان پراگ، رییس س��ابق باش��گاه آژاکس و عضو کمیته اجرایی یوفا در 
خصوص کاندیداتوری خود گفت: خیلی نگران وضعیت رو به زوال فیفا 
هستم. وضعیت افکار عمومی و اعتماد بسیار بد است و بسیاری از مردم 

دنیا هم همین عقیده من را دارند.
وی اعلام کرد که از حمایت پنج کشور که حداقل شرط برای قرار گرفتن 

در این جایگاه است، برخوردار است.
س��ه نامزد دیگر که اعلام کردند برای ریاست فیفا با بلاتر رقابت خواهند 
کرد، عبارتند از: ژروم شمپاین، عضو کمیته اجرایی فیفا از سال 1999 تا 
2010؛ علی بن الحسین، نایب رییس فیفا و دیوید جینولا، هافبک سابق 

تیم ملی فوتبال فرانسه.

 اصفهان میزبان رقابت های اسکیت 
لیگ باشگاه های کشور

مسابقات لیگ اس��کیت سرعت باش��گاه های کشور در س��ه رده سنی 
به میزبانی اصفه��ان  برگزار می ش��ود. ذوالقدر، رییس هیات اس��کیت 
 استان گفت : میزبانی دومین مرحله از رقابت های لیگ اسکیت سرعت 
باشگاه های کشور در  رده سنی جوانان و بزرگسالان و سومین مرحله از 

مسابقات سرعت در رده سنی نوجوانان به اصفهان واگذار شد. 
وی افزود: طبق اعلام فدراسیون اسکیت، مسابقات لیگ سرعت آقایان 
در رده س��نی نوجوانان روز پنجش��نبه نهم بهمن ماه و  رده های سنی 
جوانان و بزرگس��الان روز جمعه دهم بهمن ماه سال جاری در مجموعه 
 ورزش��ی آزادی خوراس��گان ، آکادمی اسکیت اس��تان اصفهان برگزار 

می شود.
رییس هیات اسکیت استان اظهار داشت: رقابت های لیگ اسکیت سرعت 
در بخش بانوان نیز به مدت دو روز در اصفهان پیگیری می ش��ود. بر این 
اساس، دختران اسکیت سوار رده سنی نوجوانان روز پنجشنبه شانزدهم 
و رده های سنی جوانان و بزرگسالان روز جمعه هفدهم بهمن ماه 93 در 

آکادمی اسکیت استان با یکدیگر رقابت می کنند.

 درخواست فدراسیون جهانی والیبال 
از ایران

فدراسیون جهانی والیبال با ارسال نامه ای به فدراسیون ایران خواست تا 
حضور بانوان در سالن مسابقات تضمین شود.

ایران یکی از نامزده��ای میزبانی مرحله نهایی مس��ابقات لیگ جهانی 
سال 2015 است. در همین راستا کشورهای لهستان و روسیه هم رقابت 
نزدیکی با ایران دارند. اخیراً نامه ای از سوی فدراسیون جهانی والیبال برای 
فدراسیون ایران ارسال شده است که در آن از مسوولان ایران درخواست 
ش��ده که حضور بانوان در سالن مس��ابقات را تضمین کنند تا پس از آن 

فدراسیون جهانی درمورد دادن میزبانی به ایران تصمیم گیری کند.

اعتماد به نفس به سبک درخشان
حمید درخشان، سرمربی تیم پرسپولیس که با این تیم نتایج درخشانی 
کسب کرده اس��ت، در اظهار نظری جالب گفت: من رییس فدراسیون 
نیستم، اما مربیانی بهتر از کی روش در ایران داریم. در همین راستا سایر 

اظهارنظرهای جناب درخشان هم به این شرح پیش بینی می شود:
یک روز بعد: حالا گفتن که ندارد، اما یعنی من نمی توانم جانش��ین 

کی روش شوم؟
س�ه روز بعد: قصد تعریف از خ��ود را ندارم، اما چند تی��م ملی به من 

پیشنهاد داده اند که به خاطر تیم ملی ایران قبول نکرده ام.
یک هفته بعد: ح��رف من این نیس��ت، بلکه همه م��ردم می گویند 

درخشان پدیده مربیگری دنیاست!
 دو هفته بعد: در مقایس��ه خوش تیپی هم باش��د، من ه��زار درجه از 

کی روش خوش تیپ ترم.
س�ه هفته بعد: می ترسم بقیه فکر کنند من خودش��یفته هستم، اما 
باید بگویم که از باشگاه رئال مادرید با من تماس گرفته اند و پیشنهاد 

مربیگری این تیم را داده اند.
یک ماه بعد: بهترین مربی بودن دنیا برای من دردسرساز شده است و 

لحظه ای از دست پیشنهادهای ارسالی آرامش ندارم.
دو ماه بعد: خواهش می کنم مرا راحت بگذاری��د. من می خواهم هر 
طوری شده فصل بعد هم سرمربی پرسپولیس باشم. حالا درست است 
در حال سقوط به لیگ دسته یک هس��تیم، اما قول می دهم فصل بعد 

جبران مافات کنم.
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پلی آف پیگیری می شود و در حال حاضر تیم 
مهرام فینالیست شدنش را قطعی کرده و دیگر 
تیم فینالیس��ت جام مل��ی از رقاب��ت دو تیم 
پتروشیمی و دانشگاه آزاد مشخص خواهد شد. 
برگزاری رقابت های لیگ برتر  با فرمت جدید 
بهانه ای ش��د تا گفت وگویی را با فرزاد کوهی��ان ترتیب بدهیم. 
کوهیان که چند فصلی به همراه تیم ذوب آهن در لیگ برتر حضور 
داشت و با این تیم به فینال لیگ نیز راه پیدا کرد، با توجه به تصمیم 
ذوبی ها برای انحلال تیم بسکتبالشان، در این فصل لیگ را از دور 

پیگیری می کند.
در آستانه دیدار فینال جام ملی، برگزاری این رقابت ها 

را تا به اینجا چه طور ارزیابی می کنید؟
واقعیت این است که لیگ ما سال به سال تحلیل رفته و ضعیف تر شده 
است. در واقع اصل مشکل اینجاست که هر سال یک نوع برگزاری 

 و برنامه ریزی در دس��تور کار قرار می گیرد، ب��دون اینکه روش
سال های قبل مورد تجزیه و تحلیل قرار گیرد. 

به نظر نمی رسد روال برگزاری مسابقات امسال مورد 
رضایت قرار گرفته باشد؛ زیرا مربیان حاضر در لیگ 
به نحوه برگزاری آن انتقاد دارند و از لحاظ کیفی نیز 
قبل از ش�روع لیگ تیم های مدعی و تیم های میانه 

جدولی قابل پیش بینی نیست؟
شما در این سوال به دو مورد اشاره داش��تید. در مورد نارضایتی 
مربیان لیگی باید بگویم که آنها نباید در جلس��ه هماهنگی لیگ 

این نحوه برگزاری را قبول می کردند.
 ما اعتقاد داریم بسکتبال ایران در جمع تیم های برتر آسیا جای 
دارد، اما لیگ ما ش��رایط یک لیگ حرفه ای کام��ل را ندارد و به 
محیط آزمایشگاهی تبدیل شده است، در صورتی که ضرورت دارد 
کمیته ای برای آسیب شناسی نحوه برگزاری لیگ و فاکتورهای 
مختلف آن تشکیل شود، نه اینکه هر سال تصمیم جدیدی اتخاذ 

شود، بدون اینکه ارزیابی لیگ های گذشته در آن دخیل باشد. 
و مورد دوم؟

پیش بینی در م��ورد وضعیت تیم ه��ا و جایگاه آنه��ا در جدول 
رده بندی ارتباطی ب��ه نحوه برگزاری لیگ ندارد و خارج ش��دن 
اسپانس��رهای قدرتمند از گردونه را می توانی��م دلیل اصلی آن 
عنوان کنیم. باید بررس��ی کنیم که چرا لیگ والیبال هر س��ال 
قدرتمندتر از س��ال قبل می ش��ود و لیگی مانند فوتبال به ثبات 
لازم دست پیدا کرده است، اما در بسکتبال خروج و ورود تیم ها 
مبنای درستی ندارد و همین مساله موجب شده تا رقابت اصلی 

بین چند تیم باشد.
بس�کتبال ایران در آس�یا داعیه آقایی کردن دارد، 
 اما در عمل لیگ برتر این رش�ته نشانی از یک لیگ 
حرفه ای ندارد. به عنوان یک مربی که س�ابقه سال ها 
فعالی�ت در این لیگ را داش�ته اید، مش�کل اصلی 

کجاست؟
بحث و تبادل نظر در باره این مس��اله به زمان بیشتری نیاز دارد، 
اما به طور خلاص��ه باید بگویم که ما در آس��یا صاح��ب جایگاه 
هستیم و کسی نیز نمی تواند منکر این موقعیت شود، اما باید این 
 سوال را مطرح کنیم که آیا جایگاه رفیع بسکتبال ایران در آسیا 
نشان دهنده همه ابعاد  بسکتبال کش��ورمان است که با بررسی 
دقیق و کارشناسی مشخص می شود که مشکلات زیادی در دل 
کار وجود دارد، مثلا سیستم استعدادیابی به درستی انجام نشده 

است و در سطوح جوانان و نوجوانان لیگ نداریم.
موفقیت های به دس��ت آمده توس��ط تیم ملی به نوعی ویترین 
بسکتبال ایران محس��وب می ش��ود و افکار عمومی جامعه تنها 
این ویترین را می بینند و توجه به این ویترین باعث ش��ده که به 
مواردی که دیده نمی شود و در س��ایه ویترین هستند، توجهی 
صورت نگیرد. باید بسکتبال را به صورت یک پکیج در نظر بگیریم 
 که تمام ابعاد آن بایس��تی مورد توجه قرار گیرد. برای هر رویداد

بین المللی، همه چیز تعطیل می شود تا مراحل آماده سازی تیم 
ملی انجام شود و به نسبت نیز در آسیا خوب نتیجه می گیریم، ولی 
بسکتبال تنها تیم ملی نیست و به ابعاد مختلف نظیر استعدادیابی، 
ساختار باشگاهی، ورود اسپانسرهای قوی، تفاوت مالی واضح با 
لیگ های والیبال و فوتبال، ارتقای س��طح مربی��ان و داوران کم 

توجهی شده است.

اما به هرحال همیش�ه ویترین مورد توجه اس�ت و 
متاسفانه در سیستم ورزش کشور ما نیز بر مبنای این 
ویترین در مورد ضعف و قوت ارزیابی فدراسیون ها 

صورت می گیرد.
در این مورد می توانیم به فدراسیون حق بدهیم؛ زیرا تمام ارزیابی ها 
بر مبنای نتیجه گیری تیم ملی بزرگسالان است، در صورتی که 
ارزیابی صحیح باید بر مبنای ابعاد گسترده بسکتبال انجام شود. 
در طی سال گذشته برنامه ریزی کارشناسی در حوزه بسکتبال 
انجام نش��ده که آس��یب های آن در حال حاضر نمایان شده و به 
تیم ملی نیز رسیده است. زمانی ما به جز تیم ملی اصلی، دو تیم 
ملی آماده هم داشتیم، اما حالا به طور مثال برای بازیکنی مانند 
حدادی، جایگزینی نداریم. در سطح باشگاهی نیز نه شرایط لیگ 
داخلی رضایت بخش است و نه قدرت رقابت با باشگاه های سرآمد 
آسیایی را داریم، در صورتی که کش��ورهایی مانند چین و لبنان 
لیگ های قدرتمندی را در اختیار دارند که از کیفیت بسیار بالایی 

برخوردار است.
فدراسیون بس�کتبال انتخاباتش را پیش رو دارد و 
جامعه ورزش انتظار دارد ش�اهد تحول دیدگاهی و 
مدیریتی در این فدراسیون باشد. فرزاد کوهیان در 

این باره چه نظری دارد؟
وضعیت فعلی بسکتبال ایران نشان دهنده مدیریت سنتی حاکم بر 
آن است که جوابگوی ش��رایط و تقاضاها نبوده است. همان طوری 
که اشاره داشتید، بسکتبال ایران به تحول نیاز دارد؛ به عبارت دیگر 
وقتی ما حسرت فینال ها و مسابقات پلی آف در سال های گذشته 
 را می خوردی��م، یعنی اینکه خوب عمل نش��ده و رون��دی نزولی

 داش��ته ایم.  بس��کتبال ایران باید در مقطعی فراتر از آسیا حرکت 
می کرد، اما حالا باید قبول کنیم که زنگ خطر برای بسکتبال ما به 
صدا درآمده و با ادامه این روند در آسیا نیز نمی توانیم داعیه مدعی 
بودن داشته باش��یم؛ زیرا زیرس��اخت های لازم و پشتوانه مناسب 
نداریم، همان طوری که در بازی های آسیایی به زحمت فیلپین را 

شکست دادیم و به کره جنوبی باختیم. 
متاس��فانه ای��ن زن��گ خط��ر چن��د س��الی اس��ت که ب��ه صدا 
درآمده، ام��ا هش��دارها را ج��دی نگرفتی��م، بنابرای��ن ضرورت 
 دارد در س��طح مدیری��ت فدراس��یون و دی��دگاه مس��وولان و 
تصمیم گیرندگان ورزش تغییراتی انجام شود و تحولات صوت گیرد.

تبدیل لیگ برتر بسکتبال به محیط آزمایشگاهی 

کوهیان: زنگ خطر برای 
بسکتبال ایران به صدا 
درآمده است

با اعلام وصول سوال سیدناصر موسوی لارگانی؛

تخلف وزارت ورزش در روند خصوصی سازی سرخابی ها
جام ملت های آسیا 2015

استرالیا حریف کره جنوبی در فینال شد 
تخلف وزارت ورزش در روند خصوصی س��ازی باش��گاه های 
استقلال و پرسپولیس وزیر ورزش و جوانان را با اعلام وصول 

سوال ملی نماینده فلاورجان به خانه ملت کشاند.
حسین سبحانی نیا، عضو هیات رییسه مجلس شورای اسلامی 
پیش از پایان نشس��ت علنی دیروز )سه شنبه( پارلمان موارد 
اعلام وصولی را قرائت کرد. بر این اساس، سوال ملی سیدناصر 
موسوی لارگانی، نماینده فلاورجان از محمود گودرزی، وزیر 
ورزش و جوانان درباره علت عدم توجه به مشکلات جوانان و 

تخلف وزارتخانه در روند خصوصی سازی باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس اعلام وصول شد.

همچنین سوال ملی حامد قادرمرزی و س��یدمحمد بیاتیان 
نمایندگان قروه و بیجار از علی طیب نیا، وزیر امور اقتصادی و 
دارایی در زمینه عدم اجرای ماده 106 قانون برنامه پنج ساله 

پنجم توسعه جمهوری اسلامی ایران اعلام وصول شد.
لایحه ارتقای مدیریت نقدینگی منابع عمومی دولت نیز اعلام 

وصول شد.

تیم ملی فوتبال اس��ترالیا با پیروزی مقابل امارات در مرحله 
نیمه نهای��ی ج��ام ملت های آس��یا 2015 در فین��ال حریف 
کره جنوبی ش��د. مرحله نیمه نهایی رقابت های جام ملت های 
آس��یا 2015 دیروز با دیدار دو تیم امارات و استرالیا به پایان 
رسید و میزبان موفق شد با نتیجه دو بر صفر مقابل شاگردان 
مهدی علی به پیروزی برسد. استرالیایی ها خیلی زود به گل 
رسیدند و موفق شدند در دقیقه سوم بازی توسط سانسبری 
دروازه امارات را باز کنند. دیویدسون نیز در دقیقه 14 دومین 

گل کانگوروها را به ثمر رساند تا این بازی با نتیجه دو بر صفر 
به سود شاگردان پوستکوگلو به پایان برسد.

اس��ترالیا با این پی��روزی راهی فینال ش��د تا ش��نبه مقابل 
کره جنوبی به میدان ب��رود و اماراتی ها هم در دیدار رده بندی 

جمعه با عراق دیدار می کنند.
تیم کره جنوبی پس از چند دوره به فینال جام ملت های آسیا 
صعود کرده اس��ت،  اما اس��ترالیا با توجه به امتیاز میزبانی از 

موقعیت بهتری برخوردار است.

بحث بر سر ماندن و یا رفتن کارلوس کی روش در حالی جدی تر 
از روزهای قبل دنبال می ش��ود که مخالفانش او را بد مطلق و 
موافقانش او را خوب مطلق می دانند، اما واقعیت این است که 

باید او و عملکردش را خاکستری دید.
مطابق یک اصل تکراری، این روزها جنگی صوری درافتاده میان 
دو گروه مخالف که کی روش باید بماند یا برود! در این میان البته 
به نظر می رس��د دیدگاه مردم موافق ماندن کی روش در ایران 

است و آنها او و تیمی را که ساخته دوست دارند.
در میان خبرهای ناخوشایندی که پیرامون مسائل اقتصادی و 
اختلاس های میلیاردی مخابره می شوند، مردم 16 میلیارد را 
اصلا در سبد کالای خودشان محاسبه نمی کنند که بخواهند 

دیدی اقتصادی به ماجرا داشته باشند.
در جبهه مقابل هم ظاهرا مربیانی قرار دارند که برای بالا بردن 
خودشان ترجیح می دهند با کی روش دعوا کنند و از خوبی های 
خودشان که این روزها اقبال عمومی ندارد بگویند! در نتیجه دو 
گروه مجزا افراطی ترین نظره��ا را بیان می کنند که هیچ کدام 

درست نیست.
در واقع موافقان کی روش او را عاری از هر اشتباهی می دانند و 
مخالفانش عاری از هر حرکت رو به جلویی! در همین ایام است 
که اشتباهات رخ می دهد. در واقع باید کی روش را خاکستری 

دید؛ او نه رومی روم است و نه زنگی زنگ! 

تیم او خوب جنگید، خوب بازی کرد، جوانانی را از دل لیگ به 
فوتبال ملی ایران معرفی کرد که تا چند س��ال می توان از آنها 
استفاده کرد، اما بی عیب نبود، بزرگ ترین عیبی که نهایتا او را 
شکست داد اصرار بر استفاده از پولادی بود؛ جوانی که به حکم 
جوانی اش جرم مرتکب شده بود و نه تنها سربازی فراری بود و 
لایق مجازات، بلکه پیراهن مقدس تیم ملی ایران را هم به اصرار 
بیهوده و بی دلیل کی روش بر تنش کردیم و او را به اس��ترالیا 
 فرس��تادیم، درحالی که این موضوع در هر کج��ای دنیا که رخ 

می داد، نتیجه اش کنار گذاشتن از تیم ملی آن کشور بود.
مدت ها پیش وحید هاش��میان در خبرگزاری مهر خاطره ای 
تعریف کرد که به زم��ان بازی کردنش در بوخ��وم مربوط می 
شد. او گفت:» با بوخوم به شدت می جنگیدیم تا در لیگ آلمان 
ششم شویم و به جام یوفا برویم که دم در اتوبوس بازیکن موثر 
تیم ما که سیاه پوست بود، با سر به صورت من کوبید و به حکم 

پاس ندادن با او درگیر شدیم. 
سران بوخوم پس از آن، همه را جمع کردند و گفتند چه کنیم؟ 
من که عذرخواهی آن بازیکن را دیده بودم، گفتم من گذشت 

می کنم، اما آنها گفتند که موضوع شما نیستی، مساله باشگاه 
است و نهایتا آن بازیکن را با وجود آنکه برایشان بسیار موثر بود، 

اخراج کردند و البته ما هم به جام یوفا رفتیم.«
این خاطره وحید هاشمیان را نوش��تیم تا برسیم به کی روشی 
 که اتفاقا یکی از اصول گراترین مربیان تاریخ فوتبال ماس��ت. 
کی روش فوق العاده در این زمینه عمل کرد و در واقع هرکس به 
قدر ذره ای برای تیم ملی ناز کرد را بیرون انداخت، اما نفهمیدیم 
چرا در مورد پ��ولادی پیراهنی که خودش به آن عزت بس��یار 
بالایی داده بود و برایش سرباز لازم داشت را به تن مهرداد کرد؟

تیم ملی به قول کی روش س��رباز می خواست و پولادی سرباز 
نبود، سرباز فراری بود! فوتبال عین زندگی است؛ خود واقعیت 
زندگی و به همین دلیل است که هر عملی در آن عکس العملی 

دارد، به همان اندازه و در جهت عکس!
 به زعم م��ا خود ریی��س فدراس��یون هم باوج��ود تلاش های 
شبانه روزی اش اینجا را اش��تباه کرد؛ چون برخورد با پولادی 
لازم بود. این برخورد در این ابعاد رس��انه ای نم��اد برخورد با 
متخلفین و اختلاس گران بود که البته انجام نشد و پاشنه آشیل 

تیم ملی هم شد.کی روش مربی خوبی است، اگر او را نگه داریم 
پیشرفت می کنیم و از علمش بهره می گیریم.

 اما باوج��ود همه کارهای خوبی ک��ه انج��ام داد، در این مورد 
اش��تباه کرد. او نباید پیراهن تیم ملی ایران را برتن یک مجرم 
می کرد. اویی که با بی نظمی هرچند کوچک در اردوی تیمش 
 می جنگید، با بی نظمی پولادی آن هم در ابعاد کل کشور چه

 کرد؟

نگاه به سرمربی تیم ملی باید خاکستری باشد

سرباز فراری به کار کی روش نیامد

مهاجم تیم ملی فوتبال که از س��پاهان راهی روبین کازان شده 
بود، گفت: مربیگری در رئال مادرید، منچستر و تیم ملی پرتغال 
کارنامه او را نشان می دهد و به نظر من نباید اینطور او را مورد 

انتقاد قرار داد. 
سردار آزمون درباره جام ملت های آسیا، حذف ایران، عملکرد 
خوب خودش، حاشیه های تیم ملی، کارلوس کی روش و برخی 
مس��ائل دیگر  صحبت هایی را انجام داد که مش��روح آن را در 

ادامه می خوانید:

ح�ذف ناباورانه ای�ران از جام ملت های آس�یا! چه 
اتفاقی افتاد؟

همه ما تلاش مان را کردیم. فکر نمی کنم چیزی کم گذاشتیم 
اما بدشانس بودیم.

 اشتباه داور 80 درصد دلیل باخت ما در بازی با عراق بود. او به 
پولادی بیهوده کارت قرمز داد و کارمان تمام شد. فقط می توانم 
از مردم ایران عذرخواهی کنم و بگویم امیدوارم در مس��ابقات 

بعدی جبران کنیم. 
بعد از اینکه مشخص شد ایران در یک چهارم نهایی 
با عراق بازی می کند، خیلی ها صعود ایران را قطعی 

دانستند، جو اردوی تیم ملی نیز همین طور بود؟
بله، از نظر ما هم عراق حریف آس��ان تری نسبت به ژاپن بود و 
خودمان هم فکر می کردیم صعودمان قطعی است، اما قسمت 

نشد و بدشانسی فوتبال گریبان مان را گرفت. 
بعد از بازی، کی روش بسیار از داور عصبانی بود. این 

عصبانیت را به شما هم انتقال داد؟
خیر. ما 80 دقیقه 10 نفره جنگیدیم و در پنالتی که همه چیز 
50-50 اس��ت حذف ش��دیم. اتفاقا کی روش در رختکن از ما 

حمایت کرد و بابت این حمایت ها از او تشکر می کنم. 
می دانی این روزها پیشکس�وتان و مربیان فوتبال 
ایران صحبت های تندی را علی�ه کی روش مطرح 

می کنند؟

متاسفانه بله. به همه پیشکسوتان و مربیان فوتبال ایران احترام 
می گذارم، اما خداوکیلی این انتقادها منصفانه نیس��ت. هر چه 

باشد کی روش آدم بزرگی است. 
مربیگری در رئال مادرید، منچس��تر و تیم ملی پرتغال کارنامه 
او را نش��ان می دهد و به نظر من نباید اینطور او را مورد انتقاد 

قرار داد. 
برسیم به بحث شخصی. اولین دیداری که در ترکیب 

ثابت بودی گل کاشتی. از آن گل زیبا برایمان بگو.
من مهاجم هس��تم و وظیفه ام این اس��ت که گل بزنم. از همه 

ممنونم که حمایتم کردند و من را به اینجا رساندند. 
تشکر ویژه ام از کی روش است که پشت من ایستاد و این حمایت 
باعث افتخار من است. دس��تش درد نکند که به ما جوان ها بها 

می دهد. 
 گل تو ب�ه قط�ر بازتاب های گس�ترده ای داش�ت.
 ک�ی روش تو را ب�ا فن نیس�تلروی مقایس�ه کرد و 
بس�یاری در سراس�ر دنیا گلت را به ش�یوه دنیس 

برکمپ ربط دادند...
من کجا، برکمپ و فن نیستلروی کجا؟ انگشت کوچک برکمپ 
هم نمی شوم، اما چیزی که مشخص است آینده را با خود دارم. 
از لطف همه ممنونم و باعث افتخارم است که با بزرگان فوتبال 

هلند و دنیا مقایسه شده ام.
در همان ب�ازی بارها با قط�ری ها درگی�ری لفظی 

 داش�تی و ان�گار چیزهای�ی زی�ر گوش ت�و زمزمه 
می کردند. درست است؟

بله، آنها درباره خلیج فارس حرف زدند و می گفتند این خلیج 
مال شما نیس��ت. در جواب به آنها گفتم خلیج فارس متعلق به 

کشوری است که پنج هزار سال قدمت دارد. 
گفتم اگ��ر حرفی دارید ب��ه رییس جمهورت��ان بگویید بیاید و 
صحبت کند. چرا اینقدر جوسازی می کنید؟ جوابم آنقدر محکم 

بود که دیگر نتوانستند حرفی بزنند.
داستان عکس های سلفی شما با هواداران تیم ملی 
هم حسابی جنجال س�اخت. این مساله به استرالیا 

هم رسید؟
بله، حتی گفتند سلفی ممنوع ش��ده، اما بعد از آن محمدزاده، 
رییس کمیته اخلاق، مصاحبه کرد و گفت مش��کلی نیس��ت. با 
 این حال یک مساله ای وجود دارد؛ وقتی یک خانواده پیش من 
می آید و می خواه��د عکس بگی��رد مخالفت کن��م؟ آن وقت 
 نمی گوین��د س��ردار مغرور ش��ده اس��ت؟ م��ن با هر کس��ی 
می خواست عکس گرفتم و واقعا نمی توانستم به کسی نه بگویم. 
از ح�رف هایت اینطور پیداس�ت ک�ه جدایی ات از 

روبین کازان قطعی شده، درست است؟
نه، هنوز چیزی مش��خص نیست، اما مس��وولان باشگاه به من 
گفته اند که پیشنهادهایی داری و احتمال جدایی وجود دارد.  
نمی دانم تکلیفم چیست. هر چه قسمت باشد همان می شود. 

بازیکن سابق سپاهان  و ستاره فعلی فوتبال ایران:

قطری ها زیر گوشم می گفتند خلیج فارس برای شما نیست



در کتابخانه شهرداری برگزار می شود؛

نمایشگاه نقاشی  و طراحی معماری 
برای ارتقای خدمات شهری

دو نمایش��گاه نقاش��ی و طراحی معماری از 4 تا 9 بهمن 
ماه در گالری های نگارخانه کتابخانه مرکزی ش��هرداری 
اصفهان دایر اس��ت. نمایشگاه »نقاشی« ش��امل 32 اثر با 
موضوع��ات اجتماعی، فقر و تنگدس��تی، دلقک، وضعیت 
کارگران اروپایی پیش از انق��اب صنعتی، روح پاک مادر 
به وسعت دریا، منظره، چهره، طبیعت بی جان چون میوه، 
گل، حیوانات و... است که به سبک رئال و با بهره گیری از 
تکنیک پاستل گچی، سیاه قلم، گواش و رنگ و روغن، به 
همت بهاره محمودی، مهسا خدایی و زهرا کاویانی برگزار 

شده است.
نمایشگاه »طراحی معماری« شامل 96 ماکت و شیت در 
قالب چهار پ��روژه با موضوعات خدمات ش��هری همچون 
ایس��تگاه اتوبوس،کیوس��ک اطاع رس��انی و گردشگری 
ش��هری، س��ر در ورودی دانشگاه آزاد اس��امی و طرحی 
ترکیبی از باغ و بازار اصفهان برای داشتن روحیه شاد مردم  

هنگام  خرید است.  
این آثار به صورت طراحی سه بعدی با کامپیوتر و طراحی 
دستی، با ترکیبی ازرنگ ها و معماری سنتی اصفهان برای 
پررنگ تر نشان دادن آن تهیه شده و قابلیت بازسازی و اجرا 
برای ارتقای خدمات ش��هری،تبدیل بافت شهر به بافتی 
پیشرفته تر و ترغیب مردم برای زندگی  پرانرژی تر دارد. 

این نمایش��گاه به هم��ت 12 دانش��جوی دانش��گاه آزاد 
خوراسگان و با هدف تحول و ارائه راهکارهایی به مدیریت 
شهری برپا شده است. گفتنی است؛ نمایشگاه های مذکور 
در تاریخ معین همه روزه از س��اعت 8 الی 12و 13 تا 19 
در گالری های شماره یک و دو نگارخانه کتابخانه مرکزی 

شهرداری اصفهان دایر و پذیرای عاقه مندان است. 

ضد و نقیض های سلامتی

واکس سیب سرطان زاست یا نه؟
گروه اطلاع رسانی: اخیرا بحث زیادی در خصوص زدن 
یا نزدن واکس بر سیب و سرطان زا بودن آن وجود دارد. 
رییس انجمن غذا، صنعت و س��امت گفت: به طورکلی 
بر روی س��یب و برخی از محصولات دیگر مثل گابی و 
آلو واکس طبیعی برای تازه ماندن و جلوگیری از تبخیر 
آب وجود دارد ک��ه درصورت رعایت ضوابط، اس��تفاده 
از س��موم و کنترل کاف��ی آن، این نوع واک��س نه تنها 
س��رطان زا نیس��ت، بلکه حتی برخی اعتق��اد دارند که 

ضدسرطان است.
دکتر محمد شاهدی با اشاره به اینکه در برخی از کشورها 
و در ایران بعد از شستشوی س��یب و خشک کردن آن 
واکس می زنند تا جبران از دس��ت رفتن واکس طبیعی 
بش��ود، یادآور شد: همانطور که ذکر ش��د، اگر از واکس 
طبیعی به خاطر منش��ا گیاهی بودن آن استفاده شود، 
مشکلی از لحاظ س��امت ندارد اما زمانی مشکل ایجاد 
می ش��ود که واکس غیرمجاز به کار رود یا همراه واکس 
ترکیباتی مثل ضد قارچ استفاده شود.  وی واکس زدن به 
محصولات را مجاز دانست و تاکید کرد: باید نظارت کافی 
بر روی محصولات صورت گیرد تا از واکس های غیرمجاز 
استفاده نش��ود و س��موم قارچ کش همراه واکس به کار 
نرود و در واقع ضرورت نظارت بیشتر نسبت به استفاده 
از سموم شیمیایی برای میوه ها و سبزیجات باید باشد تا 

بروز بیماری هایی مثل سرطان ایجاد نشود.
معاون پژوهشی فرهنگستان علوم ایران برای تشخیص 
واکس ه��ای غیرمج��از ب��ر روی س��یب، اظه��ار کرد: 
واکس ه��ای طبیعی چن��دان حالت چ��رب ندارند، اما 
واکس های غیرطبیعی معمولا حالت چرب و براق دارند.

استاد مهندسی صنایع غذایی دانشگاه صنعتی اصفهان 
با بیان اینکه می توان با شس��تن میوه لایه واکس اضافه 
ش��ده را حذف کرد، اف��زود: روی برخی س��یب ها لایه 
سفیدی ایجاد شده که با چاقو تراشیده می شود و چون 
این نوع پوشش معمول نیست و معلوم نیست چیست، 
باید احتیاط کرد و حداقل اینکه سیب را پوست گرفت 

و مصرف کرد.
 درحقیقت مشکل اساسی عدم رعایت استفاده از سموم 
و یا ترکیبات غیرمجاز است که ضرورت دارد برنامه ریزی 

بهتری برای این منظور بشود.

ش��ما با مواد غذایی دارای پروتئین آشنایی 

ترجمه: 
امیرحسین 

واعظ

دارید؟ آمینو اسیدها هستند که قطعه های 
پروتئین را می س��ازند. تنها گوش��ت قرمز، 
غذاهای دریایی و فرآورده های لبنی هستند 
که دارای آمینواس��یدهای م��ورد نیاز بدن 

هستند. 
به همین خاطر از آنها به عنوان پروتئین کامل 
نام می بریم، اما شما می توانید پروتئین را در لوبیا، خشکبار ، 
دانه ها و غات نیز بیابید. در ادامه مهم ترین منابع پروتئین را 

معرفی می کنیم. 
    ماهی

ماهی یک منبع سالم و سرشار از پروتئین است.  هر بخش سه 
اونس��ی از ماهی دارای 25 گرم پروتئین است که تقریبا نیمی 

از 46 گرمی پروتئینی است که خانم ها در هر روز نیاز دارند.
    مرغ

یک اونس مرغ یا بوقلمون دارای هشت گرم پروتئین است. هر 
تکه جوجه تقریبا یک سوم از 56 گرم پروتئینی که یک مرد در 

طول روز نیاز دارد را تامین می کند. 
    گوشت قرمز

 گوشت گاو یا گوسفند سرشار از پروتئین است، اما دارای میزان 
زیادی چربی نیز هستند.  یک اونس از گوشت قرمز دارای هشت 

تا 10 گرم پروتئین است.
    پنیر روستایی )کوارک(

پنیر سرش��ار از پروتئین بوده و بیشتر از ش��یر دارای پروتئین 
است. هر نصف مکعب از پنیر کم چرب دارای 14 گرم پنیر است. 
بیشتر از آن برای سالادها، پاستا و پن کیک استفاده می شود. 

    سویا 

در کنار دیگر م��واد مغذی که س��ویا دارد، دارای مقدار زیادی 
پروتئین هم هس��ت که بر خاف گوش��ت قرمز چربی بسیار 

کمتری دارد.
    ماست

ماست انواع مختلفی دارد، اما همه آنها دارای پروتئین هستند. 
اما بعضی از ماست ها همانند ماست یونانی دارای مقدار بیشتری 
پروتئین است، به صورتی که شش اونس از آن دارای 17 گرم 

پروتئین است. 
    تخمه کدو 

در کنار تخمه کدو، گردو، بادام و تخمه آفتاب گردان نیز دارای 
میزان زیادی از پروتئین اس��ت، به صورتی که هر اونس از آنها 

دارای چهار تا شش گرم پروتئین است.
    تخم مرغ

 با داشتن شش گرم پروتئین و تنها 72 کالری، ماده مغذی در 
سبد غذایی هر خانواده می تواند باشد. به طور متوسط خوردن 
یک عدد تخم مرغ در روز می تواند بخش��ی از رژیم غذایی هر 

فرد باشد. 
    کینوآ

گیاهی است که به خاطر دانه های خوراکی اش کاشته می شود. 
جزو غات نیست و به خانواده اسفناج شباهت دارد. این گیاه در 
آمریکای جنوبی می روید و نحوه طبخ دانه های آن مشابه برنج 
است. یک فنجان از کینو آ پخته شده دارای 8 گرم پروتئین است 

دو برابر بیشتر از میزانی که یک فنجان برنج دارای آن است. 
    پنیر 

فرقی ندارد پنیر سوئیس��ی باید یا چدار یا موزارلا باش��د. پنیر 
منبع مناسبی از پروتئین است. یک قاچ پنیر در حدود 7 گرم 

پروتئین دارد.

دانستنی

10 منبع سرشار  از  پروتئین

ایمنا:  ؟؟؟؟/

موبای��ل ه��ای هوش��مند رده بالا، ب��ه ویژه 

گروه
اطلاع رسانی

مدل های پرچم��دار، از جمل��ه منابع اصلی 
درآمد و البته جلب توجه کاربران به یک برند 
محسوب می شوند. به نظر می رسد که سال 
2015 نیز با رویدادهایی مهم برای بازار تلفن 
همراه خواهد بود و پرچمداران جدید رونق هرچه بیشتر به آن 
می بخشند. در ادامه برخی از مورد انتظارترین و برترین موبایل های 

هوشمند مطرح در سال جاری میادی را معرفی می کنیم.

G4 ال جی    
ش��رکت ال جی روند رو به رش��دی را در بازار موبایل هوشمند 
دنبال کرده و با معرفی مدل هایی مانند G2 و G3 موفق شده 
است تا توجه مصرف کنندگان را به سوی تلفن های همراه خود 
جلب کند. برای تقویت جایگاه فعلی در بازار موبایل هوشمند 
و حفظ رقابت پذیری، پرچمدار بعدی این ش��رکت نیز باید از 
مش��خصات جالب توجه ای برخوردار باشد. اطاعات چندانی 
درباره ال جی G4 ک��ه به عنوان پرچمدار بعدی این ش��رکت 
 شناخته می ش��ود در دس��ترس نیس��ت، اما به نظر می رسد 
ال جی تاکی��د ویژه ای بر قدرت عکاس��ی محصول آینده خود 

خواهد داشت.

   مایکروسافت لومیا 940
مایکروس��افت پس از خرید بخش تلفن همراه نوکیا اخیرا نیز 
از ویندوز 10 رونمایی کرده و خود را برای حضور هرچه بهتر و 
کسب سهم بازار بیشتر از بازار موبایل هوشمند آماده کرده است. 
مایکروسافت با ویندوز 10 قصد دارد سیستم عاملی را معرفی 
کند که می تواند در تلفن های همراه، تبلت ها، دس��کتاپ ها و 

لپ تاپ ها به کار گرفته ش��ود. از لومیا 940 به عنوان پرچمدار 
آینده مایکروس��افت یاد می ش��ود که بی تردید به ویندوز 10 

مجهز خواهد بود.

6S آی فون 7 / آی فون   
اپل در نس��خه های جدید تلفن همراه خود یعنی آی فون 6 و 
آی فون 6 پاس سنت ش��کنی کرده و نمایشگرهایی بزرگ تر 
را در آنها به کار گرفته اس��ت. آی فون 6 ب��ه خوبی مورد توجه 
مصرف کنندگان قرار گرفته و از ف��روش خوبی برخوردار بوده 
است. بنابر شایعات منتشر شده، اپل طی سال جاری میادی 
از مدل های جدی��د آی فون رونمایی خواهد ک��رد که آی فون 
 7 یکی از آنه��ا خواهد بود. به کارگیری دوربین��ی فوق العاده و 
 شیش��ه ای از جن��س یاقوت روی نمایش��گر، وض��وح حداقل 
 فول اچ دی و همچنین فبلت��ی با نمایش��گر QHD از جمله 
ویژگی های مدل های جدید آی فون می توانند باشند. همچنین، 
شایعاتی درباره عرضه آی فون با نمایشگری کوچک تر نسبت به 

آی فون 6 به گوش می رسند.

S6 سامسونگ گلکسی   
سامس��ونگ برای حفظ جایگاه عنوان بزرگ ترین تولیدکننده 
موبایل هوش��مند جهان و با توج��ه به فروش کمت��ر از انتظار 
گلکسی S5 به نظر می رس��د، پرچمدار آینده خود را با تغییر و 
تحولات اساسی روانه بازار خواهد کرد. استفاده از مواد باکیفیت 
مانند فلز در ساخت بدنه گلکسیS6 محتمل است تا رقابت با 
آی فون جدی تر از گذشته دنبال ش��ود. بنابر شایعات منتشره 
شده، نمایشگر خمیده و وضوح QHD از دیگر ویژگی های این 

موبایل هوشمند خواهند بود.

دانستنیفناوری

پرچمدارانی برای سال 2015 

ایمنا: صدای خواجو

برند اگراندیک، عروسک گردان ایسلندی به همت 
هنرسرای خورش��ید وابسته به س��ازمان فرهنگی 
تفریحی و با همکاری دفتر یونیمای اصفهان نمایش 

عروسکی اجرا می کند.
نمایش عروس��کی »متامورفوسیس« شامل اجرای 
هش��ت تک نمایش با تکنیک ه��ای مختلف نخی، 
ماروت و ... در موضوعات مختلف مانند زمین، محیط 
زیست، عش��ق و ... اس��ت که با زبان و اجرایی ساده 
توسط آگراندیک ازعروس��ک گردان های برجسته 
دنیا  بر صحنه می رود. این نمایش هر چند با تکنیک 
عروسکی کار شده، ولی مخاطب آن تمام گروه های 
سنی هس��تند. عاوه بر اجرای این نمایش کارگاه 
 تخصصی نمایش عروس��کی برای فع��الان تئاتر و 
عاقه مندان این هنر در هنرسرای خورشید اصفهان 
اجرا می شود. شایان ذکر اس��ت؛ نمایش عروسکی 

»متامورفوسیس« قرار است بعد از اجرا در اصفهان 
در جش��نواره تئاتر بین المللی فجر ه��م بر صحنه 
رود و آگراندیک که پیش از ای��ن نمایش را درمصر 
اجرا کرده، پ��س از آن برای اجرا رهس��پار آلمان و 
دیگر کشورها خواهد ش��د. هدف دس��ت اندارکاران 
 از اج��رای ای��ن نمای��ش در اصفه��ان اس��تحکام 
زیرساخت های تئاتر عروسکی و کمک به شکوفایی 
هر چه بیش��تر اینگونه نمایش��ی در اصفهان است. 
کارگاه تخصصی نمای��ش عروس��کی 8 بهمن ماه 
درهنرس��رای خورش��ید اصفهان برگزار می شود  و 
نمایش عروسکی »متامورفوس��یس« روزهای 9 و 
10 بهمن ماه در محل این مرکز واقع در پل چمران، 
جنب شهرداری منطقه 7 اجرا می شود. عاقه مندان 
می توانند جهت تهیه بلیت این نمایش با شماره تلفن 

34593560 تماس بگیرند. 

 مس��تند 50 دقیقه ای »حمام رهن��ان« با موضوع 
بررس��ی آیین ها و معماری این حمام در حال تولید 
است. ساخت این مستند از آذر ماه سال جاری آغاز 
شده و مصاحبه هایی در رابطه با حمام از افراد محل، 
اعضای شواری اسامی شهر، معماران و مرمتکاران 
در این مستند 50 دقیقه ای گنجانده شده است. در 
این مس��تند به جنبه های مختلف حم��ام رهنان از 
جمله معماری خاص و منحصر ب��ه فرد، تاریخچه، 
آداب و رسوم آن پرداخته می ش��ود. این مستند در 
حال تدوین است که پس از پایان آن به صورت لوح 
فشرده به عنوان محصولات سازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری به فروش می رسد. این مستند به زبان های 
عربی و انگلیسی ترجمه می ش��ود و طبق تعامات 
صورت گرفته با شبکه مستند، در این شبکه پخش 
خواهد شد. ش��ایان ذکر اس��ت؛ موزه حمام رهنان 

اصفهان با مساحت هزار و 500 متر به دوره زندیه و 
300 سال پیش باز می گردد که معماری شبستان 
این اث��ر تاریخی با 16س��تون مزین ب��ه گچ بری ها 
ونقوش گل، مرغ وبوته در کش��ور بی نظیر است. در 
حمام رهنان20 آیین مختلف از جمله خلعت پوشی 
برای داماد، خلعت پوشی بزرگان حکومتی و گرد هم 
آمدن افراد محل در این مکان انجام می شده است. 
گفتنی است؛ حمام ها زندگی اجتماعی قدیم را بسیار 
روش��ن و بی پرده به تصویر می کش��ند و آیین های 
متعددی در این حمام انجام می شده که این مستند 
هم با محوریت به تصویر کشیدن این آیین ها در حال 
ساخت است. عاقه مندان برای بازدید از این مکان 
تاریخی می توانند همه روزه به جز روزهای جمعه از 
ساعت 8 صبح تا 17 بعدازظهر به موزه حمام رهنان 

مراجعه کنند.

قبل از اجرا در جشنواره تئاتر فجر؛ 

آگراندیک در اصفهان نمایش عروسکی اجرا می کند
با موضوع بررسی آیین ها و معماری؛

مستند موزه حمام رهنان در حال تولید است
سلامتخبر ویژه

عزت الله انتظامی: قرارنیس��ت ما هنر غربی را به همان 
ش��کل به مخاطبان ارائه دهیم؛ چرا که در این صورت کار 
هنری انجام نداده ایم. هنر زمانی شکل می گیرد که بتواند 
معنایی تازه و بدیع و متعلق به فرهنگ و تمدن هر کشور را 

به زبانی جهانشمول برای دیگران بازگو کند.
حض��ور هنرمندانی از فرهن��گ های مختلف ک��ه به یک 
زبان واحد به نام نمایش زیر چتری واحد مشغول فعالیت 
هستند باید ماحصل کارشان به داد و ستد هنری و تقویت 
دیپلماسی فرهنگی منتج شود تا بتوانیم به دستاوردهای 

متعالی از برگزاری جشنواره افتخار کنیم.

چهانگیری، معاون اول رییس جمهور : اگر جوانان را باور 
کنیم معجزه خواهند ک��رد و ناممکن ها را ممکن می کنند. 

پس شعار ما می توانیم امام )ره( با جوانان عملیاتی می شود.
باید در اندیشه و رویکردمان با حسن ظن به جوانان نگاه کنیم 
و تفاوت نسلی آنها را به رسمیت بشناسیم و با زبان جذاب با 
جوانان سخن بگوییم تا وجدان پاک آنها برانگیزد و کارهای 
ناممکن توسط آنها ممکن شود. هر کاری که باعث مأیوس 
شدن جوانان شود درست نیست و ما معتقدیم فارغ از سلیقه 
سیاس��ی، ش��هدا بر بام این کشور می درخش��ند و شهید و 

شهادت را باید فراتر از موضوعات دیگر نگریست.

واعظی، وزیر ارتباطات: در جلسه روز شنبه شورای عالی 
اداری سیاست گذاری نظارت و برنامه ریزی سازمان فضایی 
ایران تحت نظر معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
س��پرده ش��د و همه بخش های اجرایی ش��امل سازمان 
 فضایی و پژوهش��گاه فضایی ب��ه وزارت ارتباطات منتقل 

شد.
سازمان فضایی منحل و تضعیف نمی شود و تصمیم دولت 
بر آن اس��ت که تمامی بخش های این س��ازمان و اهداف 
مدنظر در خصوص ماهواره ها، تحقیقات فضایی و علوم فضا 

با قوت به کار خود ادامه دهد.

انتقال سازمان فضایی به وزارت ارتباطاتجوانان معجزه می کنند هنر بومی و هنر غربی
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نود و هفتمین کارگاه ویرایش  و درست نویس��ی 
گ��روه ویراس��تاران ب��ا هم��کاری مجتم��ع 

فرهنگی هنری استاد فرشچیان برگزار می شود.
مدیر کانون ویراس��تاران ضمن اع��ام این خبر 
گفت: این کارگاه برای عموم عاقه مندان به بحث 
درست نوشتن و آشنایی با اصول صحیح نگارش 
 جهت آشنایی با روش ویرایش و درست نویسی

برگزار می شود. محسن ماباشی افزود: تدریس 
این کارگاه بر عهده مه��دی صالحی بوده که در 
مدت 44 س��اعت در قالب 12 جلسه در مجتمع 
فرهنگی هنری فرش��چیان برگزار می شود. وی 

بیان کرد: ای��ن کارگاه از 9 بهمن م��اه، روزهای 
دوشنبه و پنجش��نبه هر هفته از ساعت15:30 
ت��ا 19 بعدازظه��ر وی��ژه تمامی نویس��ندگان، 
پژوهش��گران، روزنامه ن��گاران و مترجم��ان 

عاقه مند به به این بحث برپا می شود. 
عاقه مندان می توانند جهت ثبت نام و ش��رکت 
در ای��ن کارگاه به مجتمع فرهنگی فرش��چیان 
واقع در پل ابوذر، ابتدای خیابان توحید، مجتمع 
فرهنگی هنری استاد فرشچیان مراجعه کرده و 
یا جهت کسب اطاعات بیش��تر با شماره تلفن 

36284398 تماس حاصل کنند.

»قاب س��بز زندگ��ی« عن��وان برنامه ای مش��ترک 
می��ان پن��ج فرهنگسراس��ت ک��ه با ه��دف تحکیم 
روابط خانوادگ��ی از 9 بهمن ماه امس��ال به مدت دو 
روز به میزباني فرهنگس��راي کوثر برگزار می ش��ود. 
 در روزهای س��رد زمس��تان که افراد کمتر به تفریح 
می رون��د، اج��رای چنین برنام��ه ای  خان��واده ها را 
در یک فضای س��الم و ش��اد و مفرح به دور هم جمع 
می کند. صله رح��م از واجبات اس��ت و ب��ا توجه به 
اهمیت دید و بازدید خانواده ه��ا، در یکی از بخش های 
این برنامه کارش��ناس درباره مس��ائلی از جمله صله 
رحم صحبت می کند. کارش��ناس تغذی��ه ای هم در 

 برنامه حض��ور دارد که اهمیت تغذیه س��الم را بازگو 
 م��ی کن��د و همچنی��ن تغذی��ه ای س��الم ب��رای 
ش��رکت کنن��دگان در نظ��ر گرفت��ه ش��ده اس��ت. 
همچنین مس��ابقه جالبی ب��رای خانواده ها تدارک 
 دیده ش��ده که مواد اولیه س��الاد در اختیار آنها قرار

می گیرد تا س��الاد آماده کنند و در پایان امتیازدهی 
و جوایزی اهدا می شود. برنامه »قاب سبز زندگی« با 
همت فرهنگسراهای نور، کوثر، استاد همایی، عرفان و 
مجموعه باغ غدیر در 9 بهمن ساعت 18 و 10 بهمن 
از ساعت 9 تا 12 در فرهنگسرای کوثر واقع در خیابان 

خوراسگان، خیابان مسجدعلی برگزار می شود.

کانون ویراستاران برگزار می کند؛

کارگاه ویرایش و درست نویسی در مجتمع فرشچیان
9 بهمن ماه برگزار می شود؛

»قاب سبز زندگی« در  فرهنگسرای کوثر 

جشنواره ای با عنوان »س��اخت کاردستی با کاغذهای 
باطله« توسط جزیره بازی، وابسته به سازمان فرهنگی 
تفریحی ش��هرداری اصفه��ان برگزار می ش��ود.کاغذ 
به عنوان یکی از س��رمایه های ما محس��وب می ش��ود 
که برای تهی��ه و تولی��د آن هزینه های بس��یار گزافی 

پرداخته می شود و بنابراین باید روش استفاده صحیح 
از آن از دوران کودکی به افراد آموزش داده اس��ت. این 

جشنواره هم با همین هدف و با همکاری کمیته فرهنگ 
ش��هروندی ویژه کودکان 6 تا 12 سال برگزار می شود. 

در این برنامه کودکان با استفاده از روزنامه و کاغذهای 
باطله و با کمک خانواده هایش��ان به ساخت کاردستی 
می پردازند. گفتنی است؛ این برنامه روز 10 بهمن ماه 
از ساعت 10 صبح در جزیره بازی واقع در حد فاصل پل 

فردوسی و سی و سه پل برگزار می شود.

جشنواره ساخت کاردستی با کاغذهای باطله


